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FÖRORD
Varför är alla länder och alla människor skuldsatta?
Lever vi i ett kollektivt vansinne?
Kan vi rädda oss själva och världen, och om så, hur?
Med tanke på våra vetenskapliga kunskaper idag, varför finns det  

      så mycket sjukdomar?
Har vi en fri vilja?
Lever vi omvänt?
Vem kan vi lita på?
…Och vad kan jag göra?...

Om du på något sätt har dubier rörande staten, bankerna eller sys-
temet vi lever i idag, fortsätt att läsa. Du kommer att bli skakad av den 
information som kommer från dessa lysande fors-kare och deras svar 
om världen av idag. Med den kunskapen kom¬mer du att bli mer med-
veten om vad som sker bakom kulisserna och vad vi kan göra åt det.

Jag beundrar varenda en av dem som jag intervjuat i denna bok 
för deras hängivenhet, mod och enorma hjärtan. Jag tackar dem från 
djupet av mitt eget hjärta för att de tog sig tid att svara på frågo¬rna 
och på så sätt möjliggjorde den här bokens tillkomst för att bidra till 
en bättre värld för oss alla.

Jag tror att utan medvetenhet och kunskap är det inte mycket vi 
kan göra.

Om du aldrig tidigare varit intresserad av att veta varför politiker, 
stor¬företag, banker och andra styr världen på det sätt de gör, men 



känner ett sug efter sanning och förändring, då är den här boken en 
bra början.

Du kommer att få en tydligare bild av en djupgående och om-
fattande informa¬tion i ett lättbegripligt format från fantastiskt kunni-
ga personer som har varit verksamma inom sitt område under många, 
många år.

Sedan jag var tonåring har jag alltid haft en känsla i magen att 
systemet vi lever i är långt ifrån transparent och sant. Att det inte är 
till för folket, utan snarare gagnar några få som kontrollerar allt från 
toppen av pyramiden.

1997 fick jag David Ickes bok The Robot’s Rebellion i mitt knä. 
Jag var så tacksam över att någon till slut skrev något som var men-
ingsfullt och sant om hur världen verkligen är. Jag ville dela med mig 
av detta till min familj, mina vänner, ja, hela världen, men ingen var 
intresserad. Jag kände mig mycket ensam, förvirrad och frustrerad och 
det kan jag också se hos många andra idag. Hur var det möjligt att 
ingen var intresserad av att få tillgång till sanningen och utforska den 
information som jag hade funnit och lärde mig av?

Det är ett faktum att det finns fler människor därute som känner på 
samma sätt som jag gjorde, som inte längre litar på mass-medierna, 
politikerna, systemet, läkemedelsindustrin osv. Och därtill kanske 
känner att det inte finns något man kan göra. Eller som befinner sig i 
ett ekonomiskt slaveri bestående av amorteringar och skulder, eller på 
annat sätt har förlorat en tro på framtiden.

Men här kommer goda nyheter, det finns massor av saker du dagli-
gen kan göra för att förändra välden du lever i till det bättre och hjälpa 
andra komma ur ut detta mörker. 

Det kommer kanske vara omskakande men värt det, med råge. 
Våra hjärtan vet sanningen, och att kliva in i sanningen kommer att 
ledsaga oss in på flera nya vägar. Nya underbara dörrar kom-mer att 
öppna sig under färden. Likasinnade människor kommer att korsa din 
väg. 



Det är nu dags för oss alla att samlas, utan hämndbegär eller hat 
i våra hjärtan.

Jag uppmanar dig att vara modig och informera dig. Vågar du? 
Tillsammans kan och ska vi förändra allt till det bättre för alla.

Kom ihåg: du är inte ensam.

                                                               Kim Kamala Ekman
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Introduktion

Max Igan är en forskare, sanningssök-
are, radiovärd, internationell talare, film-
skapare och en av ledarna för den globala 
uppvaknanderörelsen. Denne man är ett 
måste att lyssna på för alla som vill stop-
pa NWO/den nya världsordningen. 

De mest berömda filmerna av Max 
Igan (speciellt bland dem som är involv-
erade i sanningsrörelsen) är The Awak-
ening (2008), The Calling (2009) och 
Trance-Formation (2012) som har varit mycket uppmärksammade 
och haft en bra bit över en miljon tittare över hela världen. 

www.thecrowhouse.com

När började du utforska ditt ämnesområde? Var det 
någon speciell händelse som visade vägen till ditt eget up-
pvaknande?

Jag har faktiskt varit på väg i hela mitt liv. Jag vaknade upp redan 
vid fyra års ålder till det faktum att någonting var fruktansvärt fel när 
jag förstod att människor måste köpa sin mark. Jag kunde inte förstå 
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detta, jag kunde inte förstå hur människor kunde känna att de kunde 
äga en del av jorden. Och hur regeringen trodde att de ägde den och 
att vi var tvungna att köpa den av regeringen. Jag kunde inte fatta detta 
när jag var fyra år. Det störde mig oerhört. 

Så jag tittade förundrad på världen från ett annat perspektiv från 
och med då och när jag var åtta år upptäckte jag pyramiderna. Min 
mor talade om för mig att ingen visste hur de var byggda och då slu-
tade jag läsa alla serietidningar med Läderlappen och ville undersöka 
hur pyramiderna byggdes. Så det började när jag var mycket ung. 

När jag var omkring åtta år så ville jag också veta hur vi kom-
mit hit, jjag började läsa uppslagsverk och blev väldigt fascinerad av 
forntida historia. När man börjar undersöka forntida historia börjar 
man förstå att den är mycket annorlunda än vad vi fått veta. Och om 
man verkligen går längre ner i kaninhålet börjar man fråga sig varför 
de inte vill berätta detta för oss? Jag började tänka att detta är någon 
slags mörkläggning och undrade varför. Sedan undrade jag varför re-
geringen gör det de gör och jag insåg snart att vi är utsatta för en 
massiv mörkläggning i nästan varje aspekt av våra liv och att de flesta 
människor lever i en drömvärld. Det är nog därför jag kände mig så 
obekväm när jag var fyra år.

  Men vad det nu än är som gör att du börjar undra, så för mig var 
det vår forntida historia. För många kan det vara UFO:s, det kan vara 
vad som helst, men till slut leder det till den punkt då man börjar förstå 
att det är en stor mörkläggning av varje aspekt av vårt samhälle. Det 
finns mycket djupa och mörka saker som händer bakom kulisserna. 
Du börjar undersöka det och kaninhålet går mycket djupt. 

Hur ser du på världen idag med tanke på de svårigheter vi 
står inför?

 Jag ser oss gå på en knivsegg för tillfället. Mänskligheten befinner 
sig i ett mycket mäktigt skede i historien, en mycket viktig plats i 
historien, och vi har potential att gå åt båda hållen. Makthavarna tror 
att de är mitt i ett försök att stänga ner oss. Men det är ett stort up-
pvaknande på gång. Olyckligtvis inte snabbt nog. Många människor 
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är halvvakna, men alltför många är inlåsta i sina egna kaninhål och 
låsta i sina egna trosuppfattningar och letar efter någon att peka sitt 
finger på. Och de är inte riktigt beredda på att titta bakom kulisserna 
för att se vad som verkligen orsakar detta och varifrån skuggorna och 
mörkret egentligen kommer. Vi har fått många olika saker att under-
söka om du verkligen tittar på mörkläggningarna och allt jag pratade 
om tidigare. Om du börjar titta ner i dessa kaninhål, så kan du hitta 
tillräckligt med information för att kunna peka finger på vem du vill, 
sionismen eller judendomen eller Vatikansystemet, Jesuitsystemet 
eller Frimurarna eller vem du vill.  

Du kan samla tillräckligt med bevis för att ta upp ett skäligt ar-
gument mot alla dessa maktstrukturer. Men vad du måste inse är att 
alla dessa är sammankopplade och att det som ligger bakom är det 
verkliga problemet. Vad som ligger bakom är i verkligheten ett ockult 
system och ett kultsamhälle.  Det är nästan som ett skuggsamhälle 
som finns bakom vårt samhälle som, i brist på ett bättre ordval, nyttjar 
detta samhälle. Det samhället som vi ser på ytan är i huvudsak grundat 
av dem som finns bakom kulisserna. De håller människorna i världen 
i ett tillstånd av skuldslaveri, ständigt springande på löpbandet, så att 
de inte har alltför mycket tid för att se sig omkring för att se vad som 
pågår. 

Bakom det finns ett ockult system som odlar och skördar den män-
skliga rasen på en mängd olika sätt. Det är om människor kommer att 
vakna upp till vad som verkligen händer och omfamna den mekanism 
som kommer att krävas för att kliva ur denna situation. I detta finns det 
alltför många människor som letar efter en ledare, någon som kom-
mer på en storslagen plan för att leda oss till säkerhet. De inser inte att 
människor måste göra det själva. Människor måste justera sin moralis-
ka kompass och tillämpa den på den värld de lever i och inse att de inte 
behöver följa någon regel eller något som gör anspråk på att vara lag, 
vilket förorsakar att de går utanför ramen för sin moraliska kompass.

Den svåraste delen av detta är naturligtvis att få med människor 
som följer order — polisen, militären — att få de att inse att de inte 
behöver utföra order som förorsakar att de går utanför ramen för sin 
moraliska kompass. Problemet är att många av de högre grupperna i 
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vårt samhälle — oavsett om det är politik, oavsett om det är militär, 
oavsett om det är brottsbekämpande, de religiösa aspekterna, utbild-
ning — du upptäcker att de högre nivåerna av alla dessa organisa-
tioner, alla är en del av detta skuggsamhälle och därigenom dikterar 
reglerna för dem som finns under dem.

Så vi är vid ett riktigt avgörande vägskäl. Det händer en massa 
saker i världen idag som gör att människor ser sig omkring, och skyg-
glapparna faller av. Återigen är det ganska skrämmande för många 
människor, eftersom om du nyligen fått vetskap om denna informa-
tion eller om det avslöjas för dig, och mycket avslöjas på ett drama-
tiskt sätt nuförtiden, vilket medför att det kan vara mycket skräm-
mande och konfronterande för människor. Det är ett av problemen. 
Lyckligtvis finns det en ganska stor mängd människor i oberoende 
media som tillhandahåller ett skyddsnät för dem som vaknar upp. Och 
förhoppningsvis kommer de att leta efter rätt källa och hitta sin väg 
igenom. 

Spelar det någon roll om vi röstar?

Nåväl, detta är en intressant fråga. Du vet att det beror på det sys-
tem som vi lever i och det beror på vilket land du bor i, om röstningen 
skulle göra en skillnad. När det gäller USA är det viktigt att rösta 
på vissa sätt, eftersom det finns en möjlighet, det finns en chans att 
någon som du själv kan tränga sig in där, och med tillräckligt stöd kan 
komma till rätt position. Om de blir mördade på vägen dit är en annan 
fråga, eftersom systemet är så riggat. 

Men i länder som Australien, där det är obligatoriskt att rösta och 
du ges i princip två eller tre partier att rösta på och de är alla helt kom-
prometterade. I denna typ av situation är det bäst om folk inte röstar.

Liksom i Australien är allt jag kan se en massiv bojkott av alla 
val, alla bör stanna hemma den dagen och säga att det inte finns några 
lämpliga kandidater. Problemet med USAs system är naturligtvis så 
att om alla gör det, så röstar de kriminella fortfarande. Och med USA-
systemet, så spelar det ingen roll om några hundra människor röstar. 
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Om dessa hundra människor röstar för Hillary Clinton, då blir 
Hillary Clinton president. Det är så det är. Det beror på vilket land du 
lever i. 

Men även med vad vi just har sett i USA så var det en sådan massiv 
jordskredsseger för Donald Trump att de inte kunde dölja det. Så om 
du har den typen av situation kan det göra skillnad. Det beror bara på 
det land du befinner dig i och det politiska systemet som är installerat.

Vad anser du om pengar och de globala bankerna?

Pengar är en intressant sak och pengar är något som vi alla an-
vänder. Men det är något som folk verkligen inte gillar att prata om, 
eftersom det är så förvirrande för dem. Pengar kan vara ett utmärkt 
verktyg för oss att handla med, men det nuvarande monetära systemet 
som vi har just nu är utformat för att skapa brist. Det är utformat för att 
placera människor i ett tillstånd av skuldslaveri och hålla dem spring-
ande på löpbandet i hela sitt liv. De betalar av skulder som aldrig kan 
betalas klart, och de är även konstruerade och förstärkta på ett sådant 
sätt att dessa skulder förhoppningsvis kommer att föras vidare till de-
ras barn. Det är vad de hoppas på i alla fall. 

Så det är skampenningsystemet som vi har. Det är något som män-
niskor tar för givet, något som människor använder varje dag, men 
de frågar aldrig var detta kommer ifrån. Om folk förstod det orätt-
visa penningsystemet som en gång blev nämnt av en president i USA, 
skulle det bli revolution före nästa morgon. Det är läget i det glo-
bala monetära systemet. Det är utformat för att skapa brist, att skapa 
konkurrens, och att i princip mjölka resurser på den här planeten. Om 
det följer sin naturliga permanenta tillväxt, kommer det att lyckas 
förändra denna planet till en soptipp och kassera hela mänskligheten, 
och det är dess syfte.

Vad anser du om den skuldbaserade ekonomin som män-
niskor har fastnat i, och finns det en väg ut?

Tja, en utväg är att introducera ett ärlig monetärt system och detta 
berör den förra frågan. Det vi har är ett helt skuldbaserat samhälle, 
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det är hur pengar skapas. De skapas genom skuld. Så allt skulle vara 
bättre än vad vi har nu. Det intressanta med pengar är att när du för in 
dem i en människas sinne, blir det mycket svårt för den personen att 
tänka i termer utan pengar. Om du går till en stamkultur som aldrig 
använt valuta och du inför en form av valuta till dessa människor, 
inom ett år eller två skulle de inte vet hur man ska leva utan det. Så det 
är en intressant sak.

Men systemet med skuldbaserad valuta som vi har just nu, kanske 
är det enda sättet att gå tillbaka till en guldmyntfot. Ja, det kan fungera, 
men vem har fått allt guld just nu? Det är verkligen inte du eller jag, 
det är de rika människorna som har allt guld. Om vi går tillbaka till en 
guldmyntfot, det finns en chans att de människor kontrollerar systemet 
kommer att hålla alla korten redan från början, och det kommer att 
sluta med att vi hamnar tillbaka där vi var.

Något som karvstock skulle fungera. (En karvstock kunde vara 
ett stycke trä, vanligen i form av en fyrkantig stav eller pinne, avsedd 
att göra skåror eller hack för att hålla räkning på någonting). Vi hade 
karvstock i årtionden och eventuellt till och med i århundraden och det 
var inga problem med det. Jag menar valuta eller pengar är helt enkelt 
något som vi använder för att handla med och det kan vara något som 
samhället kan dra nytta av och helt enkelt gör samhällsarbetet lättare. 
Men jag tror att det är hela den ekonomiska grunden för samhället 
som är problemet, vår benägenhet att tänka på samhället i ekonomiska 
termer och att tänka på livet och resurser och träd och gräs och allt i 
ekonomiska termer. 

Även om det inträffar en brand eller en katastrof, säger vi att det 
blev tolv miljarder dollar i skador. Vad tänker vi om livet? Vad är liv-
ets skadevärde? Varför måste det ha ett monetärt värde? Varför tänker 
vi i ekonomiska termer? Så egentligen skulle jag vilja se en värld utan 
pengar. Men jag tror att det skulle vara ett intressant skifte för männis-
kor att behöva gå igenom, vilket skulle behöva en hel del omskolning 
av hur människor tänker för att det ska ske.

Vi har börjat läsa och höra att man ger människor mikro-
chip. Vad innebär det?
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Alla mikrochip är väldigt farliga och en stor skymf mot din in-
tegritet. Att sätta in ett mikrochip i dig är i huvudsak som att sätta en 
bakdörr till den biologiska datorn som är din kropp, som är magnetiskt 
baserad. Det är möjligt att göra nästan vad som helst med dessa mikro-
chip. Det leder också mot ett kontantlöst samhälle och ett samhälle där 
allt som du säger och gör kan komma på mikrochippet. Du kan öppna 
din dörr, du kan öppna din lägenhet, eller så kan du starta din bil, du 
kan få tillgång till din bank, ditt pass. Allt är i mikrochippet som har 
implanterats i dig. 

Det kan kännas mycket bekvämt, men problemet med det är att om 
man börjar protestera mot regeringen om regeringen vill göra något 
som du inte gillar och du börjar påpeka kriminalitet, då är allt de be-
höver göra att stänga av mikrochippet och kalla dig för en dissident 
och plötsligt kan du inte öppna din port, du kan inte få tillgång till ditt 
bankkonto, alla dina ägodelar blir grunden virtuella, all åtkomst till 
dina ägodelar tillhör nu den virtuella världen.

Så chippet kan slås på och av när som helst, när helst regeringen 
väljer att göra det. Och när man tittar på dessa regeringars tidigare 
meriter, är detta ett ganska bra kontrollsystem att sättas på plats. Po-
tentialen för missbruk av mikrochippande i denna typ av styrsystem 
bör få vem som helst att tänka inte två gånger, inte tre gånger, men 
fyra eller fem eller sex gånger, många gånger innan någonsin, någon-
sin vilja göra detta. Jag föreslår att ingen någonsin blir mikrochippad. 
Det är ett av de farligaste förslag som någonsin har lagts fram.

Hur ser du på avfolkningen?

Avfolkningen händer runt omkring oss varje dag som vi talar. Du 
vet att det händer på så många subtila sätt, det händer inte bara genom 
krig och det uppenbara försvinnandet av folk i länderna i Mellanöstern 
och genom svälten i Afrika. Det händer också i våra egna länder. Det 
händer genom marginalisering av olika länder. Men det som händer i 
våra egna länder via fattigdom och GMO livsmedel och allt som de 
introducerar för oss för att sänka den mänskliga upplevelsen. Förbud 
av cannabis är något som många människor inte ens vill prata om, 
men cannabis är en stark medicinalväxt och när de kriminaliserade 
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det, började vi få stora hälsoproblem. Då ingrep läkemedelsindustrin 
och har matat oss med droger. Det har faktiskt förkortat människans 
livslängd dramatiskt.

Men när man tittar på den ekonomiska modellen och du börja 
höja levnadskostnaderna och du börjar kassera fler och fler människor 
längs vägen, de blir hemlösa, de hamnar i privatiserade fängelser. Det 
hela leder till avfolkning. Det är en del av samma agenda. Avfolknin-
gen som händer på denna jord sker i stor skala. 

Den genomförs på en massiv front, en stor mängd olika fronter. 
Och det händer på ett sätt så att folk verkligen inte märker det, eft-
ersom det är mycket, mycket subtilt. Det är ofta långsamt dödande 
operationer (så kallade soft-kill) med gifter som de sätter i livsmedlen, 
återigen som får dig att bli sjuk, så att du ska bli slav under den medi-
cinska industrin så att de kan mjölka dig på din förmögenhet hela 
tiden. De matar dig med droger och alla möjliga saker för alla dessa 
sjukdomar du fått från alla grejer de sätter i maten och av fluoret i 
vattnet. Det finns så många sätt som detta genomförs.

Men det är definitivt en pågående sak. Det är definitivt en strategi 
som förs i de flesta regeringar, om inte i alla regeringar, och det händer 
definitivt runt omkring oss. Om människor helt enkelt skulle ta bort 
skygglapparna och titta runt dem och fråga varför deras liv är som 
det är? Fråga varför världen är i det skick som det är i? Eftersom det 
händer runt omkring oss, inte bara i länder som marginaliserats, utan 
det händer runt omkring i vårt eget samhälle varje dag.

Hur ser du på vacciner, och har vaccinationer något med 
avfolkningsfrågan att göra?

Absolut, jag tror att det är en del av avfolkningsfrågan. Vacci-
nation äventyrar helt människors immunsystem. Om man tittar på 
studier visar de att barn som inte är vaccinerade sannolikt är mycket 
mindre sjuka. De är mycket mindre mottagliga för sjukdomar än män-
niskor som vaccinerats. Även detta förstör immunsystemet och får dig 
att bli underordnad läkemedelsindustrin. Så allt är samma sak. Det 
ställer också upp olika biologiska miljöer inom människor, ändrar den 
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genetiska miljön inom människor, biologiskt experimenterande och 
transhumanism

Du kan koppla ihop allt detta med den pågående flygbesprutnin-
gen. Även detta är ett annat ämne som människor egentligen inte vill 
undersöka. Men det finns en hel del flygbesprutningar som pågår och 
vi finner alla slags ämnen som sprutas ut i luften. Röda blodkrop-
par, alla möjliga saker, mikroskopiska medel som vi finner i luften, 
på klipporna, på marken och i vattnet. Så det händer i stor skala. Det 
är nästan som en del av ett genetiskt ingenjörsprogram. Det är nästan 
som humanbiologi byts ut utifrån. Jag misstänker att vaccinering har 
något att göra med det. Men det är verkligen inget sunt i vaccination. 
Även när man tittar på diagrammen för vaccinationer, t.ex. smittkop-
por, polio, som går tillbaka tre eller fyra hundra år, då upptäcker du 
att alla dessa sjukdomar var på väg att bli utrotade när dessa vaccina-
tioner infördes. 

Vaccinationerna stoppar inte spridningen av dessa sjukdomar, des-
sa sjukdomar skulle ändå dö ut på ett naturligt sätt. Och det finns en hel 
del sjukdomar som kan spridas via vaccinationer. Det har förekommit 
flera fall i Afrika där de har sett att smittade människor som genom 
att de blivit vaccinerade orsakat alla sorters sjukdomar. Så ja, det är 
definitivt en del av avfolkningsagendan.

Du kan även lyssna på Bill Gates. Han sade att vi kan sänka 
världens befolkning med en bra vaccinationsagenda. De berättar till 
och med vad de gör och vad de planerar.

Vad är GMO? 

GMO är genetiskt modifierade organismer. Detta är när regerin-
gen och olika institutioner börjar ändra våra livsmedel för att förbättra 
lönsamheten inom handeln. Vad de gör är att de sätter in alla möjliga 
olika gener i grönsaker. De sätter in fiskgener och potatis- och apgener 
i tomater och alla möjliga saker, mycket, mycket bisarra saker. När 
man tittar på GMO-mat, förstår man att man utfodrar djur med det, 
djuret brukar äta det, om det inte finns något annat val. Titta på kon-
stgjord sötma i sötsaker, som t.ex. klubbor och godis som du köper i 
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affären. Om du tappar något av detta på trottoaren, kommer myrorna 
inte att äta det, myrorna gå runt det. Ingenting kommer att äta detta. Så 
något är fruktansvärt fel med detta.

När man tittar på studier som de har gjort med GMO-mat på alla 
arter, främst råttor, men de har gjort det på en hel del arter. När du 
matar GMO-mat till råttor i tre generationer, i den andra generationen 
börjar de utveckla genitala missbildningar och i tredje generationen 
kan de inte fortplanta sig. 

Så det tar tre generationer att se effekten av GMO-mat, det tar tre 
generationer att se effekten på organismer. Så vad du kommer att se 
är att om människor äter GMO-livsmedel under tre generationer, då 
kommer de att få problem med att föröka sig. När du ser hur det är 
nu, så finns det en hel del människor som har problem att bli gravida. 
Många unga par har problem med att få barn. Och detta pågår nu, 
återigen avfolkningsagendan. De gör det genom att ändra vår genetik 
inifrån och ut. Gud gjorde mat som det är tänkt att vara. Vi leker med 
vår mat. Att sätta fiskgener i potatis och apgener i tomater gör oss inte 
till smarta människor. Det är inte en bra sak att göra. Det är inte bra 
för organismen.

Även när man tittar på galna ko-sjukan så berodde den på att de 
började leka med maten som de utfodrade korna med. När man bör-
jar leka med maten och man börjar ändra den genetiska strukturen i 
maten och man börjar mata någon med det, då börjar man ta in dessa 
genetiska egenskaper från maten. 

Och det är mycket, mycket farligt och en hel del GMO-livsmedel 
har förbjudits i många länder i Europa och de har förbjudits i många 
länder i Sydamerika. GMO-livsmedel bör märkas, det bör utredas. 
Vi borde verkligen titta på detta. Det gör en enorm mängd skador 
på människors biologi och människor bör hålla sig borta från det så 
mycket som de kan.

Existerar s.k. chemtrails, och om så är fallet hur vill du 
beskriva dem?
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Chemtrails existerar. De har klassificerats eller är hemligstämp-
lade av många regeringar. I USA kallas det geoengineering, i England 
för några år sedan dokumenterades att de utförde klimatsanering. Det 
har bekräftats att de sprejar. Du behöver bara titta på himlen. Du kan 
se det. Detta skedde inte när jag var barn. Flygplan hade inte stora lån-
ga avgaser som det är nu. Chemtrails skiljer sig mycket från contrails. 
Contrails är kondens som bildas när den varma luftstrålen blandas 
med den kalla luften, den kalla atmosfären och då bildas ispartiklar. 
Men naturligtvis är is tyngre än luft, så isen faller snabbt ner i varmare 
luft och skingras. Contrails försvinner naturligt, eftersom de är ispar-
tiklar som är tyngre än luft. Det är så det fungerar. 

Allt som dröjer sig kvar i luften är inte en normal contrail, det är 
en spray. Det är något slags medel som har sprutats i luften. Folk från 
Karnikinstitutet har gjort tester, en hel del människor har gjort tester 
på det här, tester på vattenprover och jordprover, och de har hittat 
alla möjliga bisarra saker. Vi hittar barium, strontium, och nanoteknik 
i chemtrails. Morgellons syndrom är en hel del saker som tillskrivs 
dessa chemtrails.

Men detta händer absolut, men det verkar vara ett leveranssystem 
med flera plattformar. Vi har hittat trasiga röda blodkroppar. Varför 
flyter de runt i luften? Vi hittade alla möjliga saker som barium, stron-
tium, aluminium som jag sa tidigare. Massiva mängder aluminium 
som påverkar marken, som påverkar grödor, människor har svårt att 
odla sin mat, folks grönsaksodlingar dör, en hel del av träden dör runt 
platsen. Återigen, detta är en del av avfolkningsagendan.

Chemtrails kan användas för att leverera alla möjliga saker. Det 
finns en film som släpptes för några år sedan av en man som heter 
Ray Kurzweil, som talade om att genomsyra allting på jorden med 
nanoteknik. Han sade att det snart kommer allt att vara sammansmält 
med nanoteknik, stenar, träd, allt. Tja, om det är planen, vilken typ 
av leveranssystem skulle man använda? Flygbesprutning skulle vara 
det perfekta leveranssystem för att täcka världen med nanoteknik och 
vissa biologiska ämnen som du vill lägga ut, för att uppnå din agenda, 
vad den agendan än är, vilken vi fortfarande försöker avslöja.
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Men ja, chemtrails händer verkligen. Det pågår definitivt flygbe-
sprutning. Och det är en av de mest uppenbara och ändå en av de mest 
förnekade saker som du kan se omkring dig varje dag.

Kan du säga något om miljön och den rådande vädersitu-
ationen?

De aktuella väderförhållandena är ett resultat av en hel del flygbe-
sprutningar som vi ser. Men jag tror inte på den globala uppvärmnin-
gen, jag tror inte på klimatförändringarna som man påstår sker. Om 
du går tillbaka många år, inser du att det medeltida vädret var mycket 
varmare än det är nu. Jag tror egentligen inte på något som vi matas 
med om klimatet. 

Jag tror att det pågår en hel del för att framställa det hela som om 
det är dåligt. Kanske är detta delvis på grund av chemtrails och flyg-
besprutning. Men det är inte alls så illa som vad vi får höra. Vi håller 
inte på att förstöra jorden. Om vi stoppar flygbesprutningar, stoppar 
några av föroreningarna, och stoppar krig, så får vi se saker fixa till sig 
alldeles självt ganska snabbt.

Jag tror att den blå himlen kommer tillbaka när de slutar med be-
sprutningen. Jag kan inte riktigt se några problem med klimatet. Vi 
matas med propaganda i detta avseende.

Gör du något särskilt för att hålla modet uppe?

Bara att veta vad livet verkligen är. Jag har inte någon andel i re-
sultatet av denna resa, jag är här för ett ögonblick eller andetag. Det är 
vi alla. Vad som är viktigt i ett liv är vad du gör med den tid som du har 
fått här. Du tänker att du har del i resultatet, men jag menar att allt du 
gör här kan du inte ta med dig. Allt du samlar kan du inte ta med dig. 

Jag sätter bara saker i rörelse och ser vart de tar vägen. Om den 
mänskliga rasen förstör sig själv, är det inte mitt fel. Jag gjorde så gott 
jag kunde för att påpeka att det fanns ett annat sätt. Men mitt liv här är 
tillfälligt, det är en tillfällig existens. Jag kom hit i slutändan för att dö. 
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Det är vad jag gör med den information som jag får, hur jag delar 
med mig av denna information och vad jag gör med mina erfarenheter 
på vägen. 

Att veta vad livet är, att veta att det är ett universum fyllt av energi. 
Att veta att jag är ansluten till allt som är och att veta att även en enda 
tanke, om den når rätt sinne, kan göra en skillnad. Bara att lägga ut det 
där ute och vara den jag är, att leva mitt liv är ett konstnärligt uttryck 
av frihet och vetskap om att jag inte har några ägare oavsett vad någon 
säger eller tycker. Och veta att det handlar om erfarenhet. För mig är 
det något som håller mig igång. 

Ibland finns det mörka stunder, men i slutändan handlar det bara 
om ens erfarenheter, det handlar om resan, och jag har inte en andel 
i resultatet av något av detta och det är något som förmodligen håller 
mig igång, håller mig balanserad ändå.

När jag ser galenskapen omkring mig känns det hopplöst. 
Kan du ge några förslag på saker som kan hjälpa mig att 
återfå min tillit i framtiden, och hur kan man genomföra 
en positiv förändring?

Tja, vad du måste göra är att vara ett lysande ljus i allt det du gör 
och föregå med gott exempel i allt det du gör. Hjälp så många män-
niskor runt omkring dig som du kan. Du kan bilda samlingsgrupper 
och du kan börja engagera dig i ditt samhälle, börja inspirera dem. 
Men även när du tar upp den här typen av information med människor, 
var inte en domedagsprofet, var någon som är trevlig att vara med, 
inspirera människor med kunskap, inspirera människor att vilja ha den 
information som du har. Eftersom de kan se hur positiv du är.

För mig har det gjort en stor skillnad i mitt liv. Jag ger en hel del 
till människor, men jag tillåter inte att någon tar från mig. Det finns 
en skillnad. Det finns människor som bara vill att du ska ge dem saker 
hela tiden. Men det finns situationer där du kan ge och du kan ändra 
ett liv och att dennes liv skulle kunna fortsätta för att ändra andras liv. 
Att se dessa stunder är verkligen viktigt.
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Engagera dig i din kommun och ifrågasätt auktoriteter. Ifrågasätt 
varför någon har rätt att utöva en äganderätt över dig. Ingen har rätt 
att äga någon annan. Slaveri är olagligt i världen. Slaveri är avskyvärt. 
Det finns ingen som har rätt att vara boss över någon annan. Ingen ska 
vara en slav till någon annan. Vad vi har nu är ett slaverisystem, ett 
system för skuldslaveri. Regeringen utövar i princip utpressning. Det 
är utsugning. 

Vi kan föreslå att starta en lokal gemenskap genom att vara ett gott 
exempel. Och om vi blir många kan vi stå upp och ifrågasätta syste-
met. Bara stå upp för dig själv, använd din makt, vet att allt på denna 
jord som vi har att göra med kommer från människor, det är folk här. 
Ingen har mer värde än någon annan. Bara det att veta detta inom dig 
själv, kommer att göra en verklig skillnad.

Om du kunde plantera ett frö i allmänhetens medvetande, 
vad skulle det vara? 

Ja, nästan allt som jag just sagt: att veta vad du är. Förstå att du har 
blivit lurad av systemet. Du är kraftfull. Det finns en hel värld där ute 
och det är inte världen som TVn berättar om. 

Om jag skulle kunna plantera ett frö i allmänheten skulle det vara 
integritet. Det är nödvändigt för människor att identifiera sin moral-
iska kompass och alltid verka inom ramen för sin moraliska kompass 
och ifrågasätt varje lag, lagstiftning, varje kommando som kommer 
från någon, som får dem att gå utanför ramen för sin moraliska kom-
pass. 

Integritet har inget behov av regler. Det gör det inte. Om vi gör det 
rätta i allt vi gör, hela tiden, då måste världen förändras omkring oss. 
Vi behöver inte ens skapa ett nytt system, systemet måste förändras 
omkring oss om vi slutar följa order, som får oss att gå utanför ra-
men för vår moraliska kompass. Det är fröet jag skulle plantera i folks 
medvetande. 

Undersök vilken väg din moraliska kompass pekar ut och se till 
att du alltid följer den, oavsett om någon annan antyder något annat.
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Introduktion

David Vaughan Icke är en brittisk författare, föreläsare och tidig-
are mediepersonlighet som är mest känd för sin uppfattning av ”vem 
och vad som faktiskt styr världen”. Han beskriver sig själv som den 
mest kontroversielle talaren och författaren i världen och har skrivit 
många böcker som redogör för hans världsbild, kallad New Age-
konspirationism. Han har skaffat sig åtskilliga anhängare från alla 
politiska inriktningar.

David har besökt fler än femtio olika länder och gjort efterforskn-
ingar och talat vid offentliga evenemang, t.ex. i Wembley Arena där 
nära 12 000 personer lyssnade på honom under tio timmar. Medan 
världen i accelererande omfattning allt ty-
dligare börjar anta den form han beskriver 
i sina böcker har intresset för hans arbete 
ökat explosionsartat. Han säger att han 
hoppas kunna visa att oavsett hur dystert 
och hopplöst allt kan verka vara kan vi 
ändå överleva och leva ett gott liv bara 
vi är beredda att gå den väg vi själva valt 
och aldrig ge upp. 
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Hans ord är avsedda att inspirera oss alla att vara som vi verkligen 
är, att slå upp dörren till det mentala fängelse som vi är i full färd med 
att bygga åt oss själva och kliva ut i frihetens ljus. Hans exempel har 
ett värde för alla och är något som alla kan lära sig av och tillämpa 
medan vi bryter oss ut ur ”bubblan” som hållit oss instängda så länge. 

www.davidicke.com

När började du utforska ditt ämnesområde? Var det 
någon speciell händelse som visade vägen till ditt eget up-
pvaknande?

O ja, i allra högsta grad. Jag jobbade som kommentator på BBC 
television med sport och nyheter från London. Jag hade också börjat 
engagera mig politiskt eftersom jag märkte att man var i färd med att 
ödelägga den värld jag växte upp i och att man gjorde många otäcka 
saker mot miljön. Och mitt liv blev en fantastisk serie av synkronis-
erade händelser på det sättet att det ledde till att jag blev professionell 
fotbollsspelare, vilket jag ville bli redan när jag var pojke. Den kedja 
av synkroniserade händelser som ledde dit var häpnadsväckande i sig. 
Jag gjorde en karriär som professionell fotbollsspelare fram till dess 
att jag fyllde 21, då jag fick sluta med det på grund av ledgångsreu-
matism.

Sedan inträffade ännu en kedja av synkroniserade händelser som 
ledde till att jag blev nyhetsjournalist, radioreporter, och så smånin-
gom tv-journalist för att sedan blir miljöpolitiker under en tid. Dessa 
till synes orelaterade yrken blev, vilket jag har förstått senare, länkar 
i en och samma händelsekedja. För den känslomässiga påfrestningen 
jag utsattes av, från förlusten av den karriär jag hade drömt om sedan 
barndomen, gav mig emotionell styrka. Karriären inom tidningar, ra-
dio och tv visade mig hur massmedia fungerar och varför media inte 
är en kanal som är till för att informera människor om vad som händer 
i världen… den är snarare avsedd till att säga till folk hur systemet, 
så att säga, vill att människor ska uppfatta det som händer i världen.

Därefter gav jag mig in i miljöpolitiken, vilket gav mig insyn i 
hur politik fungerar, och det är förfärligt att skåda, det kan jag in-
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tyga. Till och med De Gröna i England har på något sätt fallit in i 
samma program, och jag tror att jag kommer att använda ordet pro-
gram många gånger i vårt samtal. Medan var jag fortfarande var aktiv 
inom miljöpolitiken som nationellt språkrör för British Green Party 
arbetade jag samtidigt på BBC som kommentator. 

Några märkliga saker började hända med mig under 1989. Närhe-
lst jag befann mig ensam i ett rum var det som om jag inte var ensam. 
Som om en slags närvaro fanns där men det fanns ingenting som man 
kunde se. Men det var någonting som kändes. Det här pågick konstant 
under ett år och blev starkare och starkare… mer och mer påtagligt… 
ända till början av 1990. Jag satt ensam på en säng i ett hotellrum i 
London på ett uppdrag för BBC. Och den här närvaron var så stark… 
så att… att jag sa högt: ”Om det finns något eller någon här, var vänlig 
och kontakta mig, för du får mig att klättra på väggarna.” Några da-
gar senare, kanske något mer än några dagar men inte särskilt länge, 
befann jag mig utanför en bokhandel på Isle of Wight vid Englands 
sydkust, bara några minuter från där jag sitter nu. Jag var där med min 
son, Gareth, som är en storväxt kille nu för tiden, med då var han en 
liten pojke, och någon hejdade mig.

Vi var nära stranden och någon hejdade mig, en järnvägsarbetare 
som pratade fotboll, eftersom det var bland annat sådant jag kommen-
terade på BBC. Efter lite prat märkte jag att Gareth inte var där längre. 
Men jag visste var han var, han hade gått till avdelningen för böcker 
på pressbyrån som finns vid strandpromenaden. 

Jag gick in och sa till honom: ”Häng med, vi går härifrån och in 
till stan.” När jag tittade på honom såg jag att han läste i en bok, och 
medan jag vände mig om för att gå ut var det som om mina fötter fast-
nat där jag stod. Det kändes som magneter som drog mina fötter mot 
golvet och på grund av detta står jag där, totalt förvirrad. 

Jag har aldrig varit med om något liknande tidigare, ingenting som 
liknar detta hade någonsin hänt förut. Precis när jag försöker begripa 
vad det är som händer... jag skulle inte säga att det var en röst… det 
var mer som en mycket stark tankeform som for igenom mitt huvud. 
Och den sa: ”Gå och titta på böckerna längst bort på andra sidan.” 
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I min förvirring över att detta pågår kan jag naturligtvis bara tänka: 
”Vad är det som händer?”

Så jag började gå mot böckerna. Jag känner till den här pressbyrån 
mycket väl, den är fortfarande kvar. Jag visste att de där böckerna var 
romantiska berättelser avsedda för turisterna, eftersom jag bor i en 
hamnstad. Jag gick fram till dem, och mitt bland alla de romantiska 
böckerna fanns en bok med en kvinnas ansikte på omslaget. Jag drogs 
till den, mest för att den var annorlunda, och tog upp den. Den hette 
Mind to Mind. Jag vände på den och läste texten på baksidan och lade 
märke till ordet medium. Det var berättelsen om mediet Betty Shines 
liv. 

Så fort jag såg ordet medium blev jag nyfiken, för min omedelbara 
reaktion över att stå där med boken i händerna var: Jag undrar om 
den kvinnan skulle kunna registrera det som jag upplevt omkring mig 
under det senaste året. Så jag tog med mig boken och läste den på en 
dag, kontaktade henne och åkte iväg för att träffa henne. Hon bor i 
närheten av ett ställe som heter Brighton, inte så långt från mig, och 
jag mötte henne för första gången. Vad jag sa till henne var att jag har 
reumatism, vilket var det som gjorde slut på min fotbollskarriär. Jag 
undrade om hennes massageterapi, vilket var något som hon också 
utförde, kanske kunde hjälpa mig. 

En del av mig var intresserad av det. Men mitt verkliga skäl var: 
skulle hon kunna märka det här? Jag ville naturligtvis inte berätta 
någonting av det som hände med mig för det skulle bara kännas dumt. 
Så jag åker dit första gången, får massageterapin och en trevlig prat-
stund. Jag går dit en andra gång och vid det tredje tillfället ligger jag 
där på någon sorts behandlingsbänk i hennes mottagningsrum. Hon är 
upptagen med att bearbeta ett ställe nära mitt vänstra knä. 

Och plötsligt känner jag något som påminner om spindelväv över 
ansiktet. Och det som slår mig omedelbart är något som jag läste i 
hennes bok, där hon säger att när andra verklighetsplan… vad vi nu 
vill kalla dem, andra existensnivåer/entiteter… försöker hitta en kom-
munikationskanal till dig så känns det ibland som spindelväv i ansik-
tet.
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Vad jag självfallet inte visste då, men som jag vet nu, är vad det 
var jag kände. Det var elektromagnetisk energi. Det skapades en ele-
ktromagnetisk förbindelse i detta rum, av samma typ som man kan 
uppleva i en stor idrottsarena när alla är upphetsade och folk säger att 
”alla håren i nacken reste sig”. Så vad är det som får detta att hända? 

Det som får detta att hända är ett elektromagnetiskt fält som fram-
kallas av folksamlingens upphetsning. Det som händer sedan, ungefär 
tio sekunder senare kanske något mer (jag sa aldrig ett ord om mina 
upplevelser till Betty Shine), kastar hon huvudet bakåt och säger: 
”Milda tider, detta var starkt, jag måste sluta mina ögon inför den 
här.” Jag sitter där bara så klart och jag har aldrig mött något som det 
här någonsin tidigare.

Hon börjar med att säga att hon ser en gestalt i sitt inre, och ge-
stalten säger att de visste att du ville att de skulle kontakta dig, men 
det var inte rätt tillfälle. Jag hade inte berättat för henne om att jag 
hade sagt till dem: ”Var vänlig och kontakta mig för du får mig att 
klättra uppför väggarna.” Hon sa att hon skulle berätta vad de kom-
municerade till mig. 

Det var att jag skulle ge mig ut på en världsarena och avslöja dju-
pa dolda sanningar. Ett uttryck var: En människa inte kan förändra 
världen, men en människa kan förmedla budskapet som kan förändra 
världen.

Det fanns en historia som måste berättas. Ett massuppvaknande 
var i antågande, och min första bok fick dess titel, The Truth Vibra-
tions, efter detta massiva uppvaknande. För vad jag fick veta är att 
denna energimässiga förändring, vilken jag nu uppfattar som ett in-
formationsskifte, en förändring av medvetandet, skulle komma att 
fungera som en spirituell väckarklocka. 

Den skulle väcka fler och fler människor och se världen som den 
är, snarare än vad man hade lärt sig tro att den är. Och de som var 
mest vakna skulle påverkas först men till slut, som jag ibland säger, 
till och med de som är gjorda av sten sover, kommer vi alla att beröras 
av skiftet. 
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När jag nu ser tillbaka på det som hände för 25 år sedan, när jag 
var i det där mottagningsrummet hos Betty Shine, fanns det absolut 
ingenting som tydde på att något som liknade detta var på väg. Men 
när jag ser mig omkring nu efter att ha varit på den här vägen i ett 
kvarts sekel ser jag att ett fenomenalt uppvaknande pågår. Nej, det 
handlar inte om en majoritet, det är inte ens i närheten, men antalet 
människor runt om i världen idag som är villiga att titta på saker och 
ting och undersöka begrepp och information med ett öppet, snarare än 
ett bokstavligt sinne ökar.

De människor som nu börjar känna sig berörda av detta gör det 
genom att de börjar få tankar som de aldrig kunde föreställa sig tidi-
gare. Att jag också talar till er som finns i systemets mörka kostym-
yrken är mycket uppmuntrande och bekräftar absolut att det som man 
berättade för mig för alla dessa år sedan nu håller på att bli verklighet. 
Och efter det som hände där i mottagningsrummet har mitt liv bestått 
av den här synkroniserade händelsekedjan av ”tillfälligheter” som fört 
mig till information av skilda slag på alla möjliga olika sätt vilket har 
givit mig en bild. Det är som om någon i det fördolda har delat ut bitar 
i ett pussel till mig.

Och det pågår i dag också och har tagit mig in i territorier som lig-
ger långt, långt utanför vad som människor uppfattar som normalt. De 
flesta uppfattar verkligheten som något, det här underbara uttrycket 
som jag hör hela tiden, utanför det som folk uppfattar som den riktiga 
världen.

Så nästa fråga jag ställer till dessa människor är: “Okej, vad är den 
riktiga världen?” 

Jag tror att det går mycket fort att slå fast att det faktiskt är den 
värld man sagt till dem är den riktiga. Och jag tror att det är första 
steget. Det är en avprogrammeringsprocess av orsaker som jag ska 
återkomma till. Det första steget för att kunna komma ut ur en tillvaro 
som slav är att inse att man är en slav, eftersom man inte kan göra 
något åt det faktum att man är en slav om man tror att man är fri… 
omöjligt.



45

David Icke

Det vi pratar om är… och detta går djupt ner i kaninhålet, men 
vi pratar om ett kontrollsystem i stor skala där ett fåtal styr över fler-
talet. Jag begriper att vi kan prata om banksvindlerier och politiska 
bedrägerier och det är helt okej. Men de är alla företeelser som ligger 
i periferin på kontrollsystemets huvudsakliga fundament. Och det är 
styrning av mänsklig perception.  Att manipulera människor till att 
uppfatta slaveri som något normalt, att slaveri är lika med frihet, att 
slaveri är den verkliga världen, kompis. 

Om du påstår att jag är en slav måste du vara galen. Med andra 
ord, det vi ser, jag har sagt det i böckerna många gånger, vi talar om 
en värld som är inverterad. Den är en omkastning. Allt är tvärtom, allt 
är upp och nervänt. Så vi pratar om det som George Orwell talade om, 
de kontrollbegrepp han skrev om i sin bok 1984. 

Vad är det då egentligen vi pratar om? Vi pratar om en omkastning 
när Orwell säger att ”fred är krig” och att ”frihet är slaveri”, och alla 
sådana saker.

Det vi talar om är en omkastning, allting handlar om omkastning. 
Det jag vill säga till människor som förkastar detta med: ”Åh, det där 
är bara struntprat, jag lever i den riktiga världen” är varifrån kommer 
din uppfattning av den riktiga världen? Det börjar för det mesta med 
föräldrarna när vi kommer ut ur livmodern. Inte avsiktligt men på gr-
und av att de tror att de alltid gör vad som är bäst för barnen. De talar 
om vad som är verkligt och vad som inte är verkligt, vad som är bra 
och dåligt, vad som är möjligt och inte möjligt.

Den börjar vid tidig ålder, programmeringen av vår perception. 
För det vi har här i Steg Ett är föräldrar som själva genomgått det 
program som jag ska beskriva och godtagit det för verklighet, godtagit 
det som något normalt, och på det sättet själva blivit programmerare 
åt sina barn med utgångspunkt från vad de själva uppfattar som kärlek 
och omtanke och inte illvilja. 

På mycket kort tid efter det, kortare och kortare hela tiden före-
faller det mig, befinner sig barnet inne i någon typ av skolsystem. 
Kanske tre år efter att de kommit ut ur livmodern till vår verklighet, 
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kanske vid fyra års ålder, sitter de i ett klassrum av något slag där en 
auktoritetsfigur talar om för dem vad som är rätt, vad som är fel, vad 
som är möjligt, vad som är omöjligt, vad de ska tro, vad de inte ska tro, 
när de kan gå och inte kan gå på toaletten, när de måste vara där och 
när de kan gå hem. Och snart nog bestämmer man också över tillvaron 
hemma genom det som kallas hemläxor.

Om vi bara ser på det fram till denna punkt, när barnet ännu inte 
befunnit sig särskilt länge i världen, så har programmeringen redan 
kommit igång. Nu går skolkamraterna som finns runt omkring dig 
genom samma program… och de kommer att bekräfta programmet 
för dig i samma grad de själva accepterar, att detta är normalt.

Det är bara att se hur dessa fantastiska, till och med små barn i 
detta tidiga stadium som är annorlunda i något avseende kommer att 
få gruppen emot sig. Det händer ofta men inte alltid, men skrämmande 
ofta med tanke på hur unga de är när det börjar. De går genom skol-
systemet, vilket inte är något annat än ett programmeringssystem för 
perception och betonar allt som systemet vill att du ska veta samtidigt 
som systemet inte säger hela sanningen om sådant som det inte vill att 
du ska känna till.

Folk diskuterar hela tiden om hur man lär barn saker. Ska det vara 
den metoden eller den metoden? Men det finns praktiskt taget ingen 
debatt om vad man lär dem och vad man inte lär dem. Varför? Det 
är därför att de flesta föräldrar som tittar på har gått genom samma 
system och då har det blivit deras norm. Och då är normen okej för 
deras barn.

Sedan kommer man till universitet eller högskolan och verkar på 
en annan nivå och hela tiden finns något som kallas examineringar 
som testar hur mycket av programmeringen man har tillägnat sig. Hu-
ruvida man varit mycket bra på att ta in… vilket för det mesta egen-
tligen betyder att klara av proven… beror inte på intelligens, eller att 
man är klok eller kan tänka fritt. Det beror på minnet, förmågan att 
memorera och upprepa det man minns på ett papper vid ett bestämt 
tillfälle som kallas prov. 



47

David Icke

Kort tid efteråt kommer de flesta barn ha glömt bort vad de kunde 
vid provtillfället. Pressen på barnen handlar mer och mer om att klara 
proven, eftersom programmet vill det.

Så jag skulle säga till människor som säger att de lever i den rik-
tiga världen och att allting som finns utanför den måste vara galen-
skap... jag skulle säga detta till dem: Tänk på vad mänskligt liv har 
blivit, till skillnad från vad som faktiskt vore möjligt för oss, för vi har 
alla möjliga alternativ. 

Vi ser hur livet ter sig för de flesta människor. De har några år i 
frihet för sig själva… kanske tre, kanske fyra. Men sedan börjar pro-
grammeringen när föräldrarna iscensätter… och vad de tycker måste 
ju vara riktigt… sin egen programmering i barnet. 

Sedan börjar skolan och man tar sig då genom programmet, per-
ceptionsprogrammeringen, hela vägen genom skolan. Efter det kom-
mer man ut i det så kallade arbetslivet. Vad är det som händer under 
skoltiden? Vi hör det oftare och oftare, särskilt i England. Vi hör ut-
trycket: skolan måste förbereda barnet för arbetsplatsen.

Det betyder att skolan och utbildningsväsendet inte är till för att 
hjälpa varje barn att ta fram sitt eget unika jag så att alla barn ska kun-
na uttrycka sina unika förmågor, sin unika begåvning. Nej det är mot-
satsen det handlar om. Skolan måste anpassa barnet till arbetsplatsen.

Sedan beger man sig ut i arbetslivet för att hitta en karriär. Man får 
höra att det enda som livet handlar om är att ständigt vara på väg up-
påt och uppåt och uppåt i karriären, att klättra högre och högre och få 
en finare och finare titel och en bättre ställning. Att tjäna mer och mer 
och mer pengar och för att åstadkomma detta, såvida man inte har rika 
föräldrar, måste man skaffa sig kolossala och livsavgörande skulder så 
att man kan betala för den egna programmeringen.

Så kommer man ut i yrkeslivet och går vidare och vidare och vid-
are. Så småningom kommer man till den punkt som många människor 
upplever senare i livet när de nått den ställning som de strävat efter 
genom hela sin existens. 
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Och plötsligt undrar de vad detta egentligen handlade om. Det 
känns ju inte annorlunda nu än tidigare. Jag trodde att detta skulle ge 
mig någonting. Jag trodde att detta skulle göra mig lycklig. Jag trodde 
att detta skulle ge mig glädje, men det har det inte alls gjort, det har 
bara givit mig mer stress.

Så vi ser att detta program pågår hela vägen från födseln, genom 
skolan, genom högre utbildningar till arbetsplatsen, och vidare till 
pensionen, och sedan till kyrkogården. 

Vi kan lägga ytterligare en aspekt på detta och det är föreställ-
ningen att vi kommer in i världen. Vi uppnår en viss ålder. Vi träf-
far någon av motsatt kön och skaffar barn. Så bildar vi familj, sedan 
fortsätter vi till pensionen och hamnar på kyrkogården. Jag påstår inte 
att det är något fel på att ha sådana målsättningar om det verkligen är 
vad folk väljer att göra.

Min poäng är att när vi befinner oss i verkligheten… i ett univer-
sum av oändliga alternativ… varför anser vi att detta program, denna 
händelsekedja… representerar det enda normala sättet att leva?

Vart vi än går i världen möter vi om och om igen i huvudsak sam-
ma program. I några delar av världen kanske man inte går genom uni-
versitetsprogrammen på samma sätt. Men det handlar fortfarande om 
att ”födas, träffa någon, gifta sig, skaffa barn” och så vidare. Titta på 
det, vill jag säga till folk. Se på det bara. Det är ett program.

Du förstår, ju mer jag studerat detta, desto mer fullständigt över-
tygad har jag blivit att vi faktiskt lever inne i en datorsimulerad värld. 
Märkligt nog kommer det fler och fler rapporter från studier inom det 
vetenskapliga etablissemanget, den mer öppna sektorn inte den kon-
servativa kärnan, som i stort sett drar samma slutsats. Alltså, vart du 
än ser, det vi kallar cykler är i själva verket program. 

Titta på djurens cykler, titta på det jag kallar naturliga cykler. Se 
på dem, de är repetitiva program. Tricket som kontrollsystemet utför 
medan du är på väg från A till Ö är att övertyga dig om att du gör detta 
av fri vilja och fritt val. Det jag vill säga till människor som önskar 
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vakna upp från detta är detta. Ställ frågan, se på ditt liv, och fråga 
dig själv: ”Hur många av de beslut som har format ditt liv och dess 
inriktning har faktiskt uppstått genom fritt val? Hur många kom till 
genom de influenser på din verklighetsuppfattning som började med 
föräldrarna och fortsatte genom den akademiska världen?”

Sedan har vi naturligtvis de allsmäktiga massmedierna som stän-
digt underblåser denna uppfattning. När du väl börjar inse… ”Att jag 
kan tänka fritt är egentligen en illusion”, och allt som jag trott på och 
alla de beslut jag uppfattade som mina egna egentligen till största de-
len orsakades av yttre faktorer i mitt liv som skolan, föräldrar, mass-
media och allt annat. 

Då kommer du fram till denna slutsats. Jag är en slav, och det är 
då som du kan börja med att upphöra vara det. Jag säger till de flesta 
människor: ”När du går upp på morgonen, vill du gå upp för att göra 
det som du håller på med nu och sådant som du måste göra?”

Enligt min erfarenhet brukar de flesta människor svara nej, några 
skulle svara ja eftersom de gör saker som de har valt att göra. De flesta 
brukar säga: ”Hör här nu, jag gör det för att jag behöver pengar för att 
leva.” Så du har inte någon möjlighet att välja, att av egen fri vilja gå 
upp på morgonen och säga: ”Jag kommer att göra detta istället.” Du 
måste göra A, B eller C eftersom du måste skaffa fram pengar för att 
betala räkningarna… inte ens för att leva, utan bara för att överleva. 
Oavsett vilka kriterier vi än använder så är det som jag just beskrivit… 
slaveri.

Se på en slav som går upp på morgonen, och slavar måste göra 
som deras herre säger. För mänskligheten del är slavarnas herre ett 
system som har bundit mänskligheten till sig genom att binda män-
sklighetens perceptioner till sig. 

Därför handlar en replik i den första Matrix-filmen om människor 
som är så styrda av miljön, kontrollerade av systemet… så betingade 
och så beroende av systemet, att de gör allt för att bevara det. Det är 
vad vi ser.
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När människor som jag pratar om detta på det här sättet kommer 
slavarna jag talar om att avfärda det som farligt nonsens och vill förs-
vara systemet. Det är som en slav som försvarar sin herre. De är som 
interner som försvarar sin begränsade rörelsefrihet. Jag ser det hela 
tiden.

Jag minns en gång när jag satt på en restaurang i Amerika och 
kände för att skoja lite. Jag hade gått ut och medan jag var där ville 
jag peka ut systemet för vad det är. Jag såg mig omkring och ingen såg 
särskilt glad ut därinne. Jag lade en brödbulle på huvudet och lät den 
ligga kvar medan jag satt där och mycket snabbt kom servitören dit 
och frågade om jag ville ha ett glas vin till. Och när jag svarade ja sa 
han: ”Tror du inte att du har fått så det räcker nu?” 

Men jag sa till honom: ”Så det är okej att ha ett bröd på huvudet 
bara om man fått för mycket att dricka, är det så? Du förstår, jag ut-
nyttjar bara min rättighet att ha ett bröd på huvudet. Varför är det ett 
problem?”

 “Nej, det är inte något problem.” Vi började prata om det och jag 
sa: ”Tänk efter, anser du att du är fri?”

”Javisst, jag är fri”, sa han.
“Okej, kan du gå här ifrån nu?”
“Jag kan inte gå härifrån nu, för jag måste försörja mig.”
Och jag sa: ”Okej, men när du är färdig för dagen och går hem, är 

du fri då?” Vi gick igenom hela diskussionen och till slut insåg han:
”Nu när du säger det… jag måste göra så mycket att jag inte tänkt 

på det här förut, men jag är faktiskt tvingad till det, eller hur.”

När folk förstår det här så inser de att den sanna beskrivningen av 
livet på jorden för de allra flesta är slaveri. Det är den första grundläg-
gande förutsättningen. Utan den kommer vi aldrig ur det. Men system-
et fungerar så att det övertygar slavarna om att de är fria och därför är 
det ingen som gör något åt det. Och fram till dess kan inget förändras.

Hur ser du på världen idag med tanke på de svårigheter vi 
står inför?
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Jag tror att vi befinner oss vid den punkt där det orubbliga 
föremålet börjar se den oemotståndliga kraften i ögonen. Det orub-
bliga föremålet är systemet som tror att det är orubbligt, men det är 
det inte. Det är i ökande takt på väg att ställas ansikte mot ansikte med 
den oemotståndliga kraften, som är oemotståndlig. 

Detta är ett energimässigt uppvaknande… en förändring av med-
vetandet, som väcker människor till insikt om deras eget slaveri. Det 
är min erfarenhet i alla fall, att människorna jag pratade om förut inom 
de mörka kostymernas yrkeskategorier, som jag kallar dem, nu börjar 
ifrågasätta sina liv och sin uppfattningar och vad livet egentligen går 
ut på.

Det är detta som jag för många år sedan kallade sanningsvibration-
erna. Det är en omvärdering som pågår inuti omvärderingen, även om 
de kanske inte själva skulle uttrycka sig på det sättet. Det är en om-
värdering som leder till insikten om att de faktiskt är slavar. Detta är, 
som jag säger, den första slutsatsen som vi först och främst måste dra 
innan vi någonsin kommer att kunna göra något åt det. Vi är nu således 
vid den punkt där detta system av kontroll, vilket i huvudsak är styrt 
och centralt dirigerat, har rullat på och rullat på genom historien och 
skaffat sig mer och mer makt. Det har gripit till sig mer och mer makt 
i centrala delar av alla områden i vår tillvaro.

När vi tänker på hur några få kan styra över massorna, framstår 
centraliserat beslutsfattande som en absolut förutsättning. För ju fler 
beslutfattande enheter som finns desto mindre har centralmakten att 
säga till om rörande deras beslut. Det vi sett genom historien, och jag 
hävdar bestämt att det har funnits en makt som fortfarande existerar 
bakom detta genom hela historien, med människor som fötts och dött, 
generationer har kommit och generationer har gått. Jag argumenterar 
mycket starkt för att det finns en enhetlig makt och ett bestämt tema 
som går igen i alltihop och styr människornas samhälle på ett väldigt 
tydligt sätt, mer och mer mot total kontroll, för att genomföra det som 
de måste för att centralisera makten.

Vi kommer från ett samhälle som en gång bestod av olika stammar 
där människorna i varje stam fattade alla beslut som angick stammen. 
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Sedan gick stammarna ihop med varandra, och många av dem bildade 
det vi kallar nationer. Nu finns det ett fåtal i nationens centrum som 
dikterar över alla de tidigare stammarna. I Europa är det särskilt ty-
dligt, men på andra håll i världen också, med unioner och så kallade 
handelsavtal, att vi slår ihop nationer med varandra under en central-
iserad diktatur. Jag anser att den Europeiska Unionen är ett klassiskt 
exempel på detta, där några få mörka kostymer i Bryssel i princip dik-
terar över hela Europa. Mörka kostymer i Bryssel som är byråkrater 
och administratörer och mörka kostymer på andra ställen, som Frank-
furt, där de driver och kontrollerar den europeiska centralbanken. 

Om vi ser på ordet globalisering så är det bara ett ord som beskriv-
er denna ständigt pågående centraliseringsprocess av makt och styrn-
ing som jag talat om, som har sträckt sig över generationerna.

Oavsett om det nu rör sig om bolag eller banker eller stater el-
ler försvarsmakter… som i ökande omfattning genom NATO och 
liknande… så ser vi mer och mer av denna centralisering av makt 
och styrning av varje aspekt av vår tillvaro. Och maktkoncentrationen 
ökar för varje dag som går genom dessa handelsavtal som ger mer 
makt åt bolagen än åt regeringarna som ju är avsedda för att repre-
sentera folket. Det här är vad som har pågått. Vad som också har hänt 
är att vi har fått allt mer och mer centralstyrning på skilda nivåer av 
brottsbekämpning inom både polisen och militären.

Detta system med sina tillgångar och styrning är på väg in i färre 
och färre händer… denna status quo hålls samman och skyddas av la-
gar som hela tiden blir alltmer brutala… och har varit en process som 
är kallt beräknad. Man kan följa den genom generationerna fram till 
våra dagar och dess centralisering och maktkoncentration ökar hela 
tiden. 

Nu har vi nått en punkt där den oemotståndliga energin börjar 
väcka människorna. Aldrig förut, åtminstone inte under människans 
kända historia, och aldrig tidigare, som jag ser det, har så många män-
niskor som idag börjat förstå vilka spelregler det är som gäller. Som 
börjar se vad som pågår och börjar se de metoder som används för att 
manipulera människornas perceptioner till att acceptera de förändrin-
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gar som går i den riktning jag talar om. Det är vad jag menar med den 
oemotståndliga energin som ställer sig öga mot öga med det orubbliga 
föremålet, som inte är orubbligt, det bara inbillar sig att det är det.

Så vi befinner oss vid där stora vägdelningen där människorna har 
att välja mellan slaveri och frihet, mellan att fortsätta som vi alltid 
gjort och följa den process som jag talar om in i det som planeras 
av dessa ytterst egendomliga människor… för att bli någonting som 
George Orwell skulle kommentera med: ”Jag kunde aldrig föreställa 
mig att det skulle vara så extremt.” Eller så kan vi vakna upp. Inte bara 
till vad det egentligen är som händer nu och varför. Det viktigaste är 
vakna upp till insikt om vår verkliga natur, vår sanna identitet, som är 
medvetande.

En av de viktigaste delarna av detta… som jag kallar perceptions-
bedrägeriet… är manipulation och betingning av människor till att 
uppfatta allting enbart genom våra fem sinnen. Våra fem sinnen är den 
stora illusionen och om människor upplever och uppfattar världen en-
bart genom de fem sinnena, då har systemet dem i sina händer. Genom 
åren har jag i mina böcker och i de presentationer jag gjort aldrig talat 
om konspirationen som vill förslava mänskligheten utan att också tala 
om hur verkligheten är beskaffad och om sanningen om vem vi är. För 
såvida man inte tar med båda uppstår en kraftig slagsida därför att det 
ena är ett uttryck för det andra.

Det är okunnigheten om verklighetens beskaffenhet och okun-
nigheten om jagets verkliga natur som möjliggör slaveriets existens. 
När vi är förslavade, är vi förslavade av det fängelse som utgörs av 
våra fem sinnen. Folk borde titta närmare på den här processen inom 
det så kallade utbildningsväsendet som jag talade om … man borde 
titta närmare på massmedia. Man borde till och med titta på vetenska-
pen… det som anses vara vetenskap… och fråga sig själva: ”Varför?” 

Vi som tycker att vi ligger i framkanten av mänskligt vetande 
och kan ta fram denna som vi tycker fantastiska teknologin… när 
det i verkligheten är rena stenåldern, men som kallas den fantastiska 
teknologin. Hur kan det komma sig att varje gång man hejdar män-
niskor nästan var som helst i världen och frågar dem: ”Vem är du och 
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vart kommer du ifrån?” – så brukar de, åtminstone de flesta – säga sitt 
namn och tala om var de bor. Andra kanske kommer med en berättelse 
som har anknytning till den religiösa tro som de är anhängare av.

Men… om de är anhängare av normalvetenskapen… kanske de 
säger: ”Jag är bara en kosmisk tillfällighet som lever mina sjuttio år 
plus och sedan försvinner jag in i intigheten.”

Det jag vill säga här är: Hur kan det komma sig att man inte tar upp 
frågor om hur verkligheten är beskaffad i skolorna… och praktiskt 
taget inte heller inom media? Jag menar, se bara på hur många kanaler 
vi har nu, tv-kanaler från hela världen. Res till Amerika och man kan 
bläddra genom dem i timtals utan att det tar slut. De finns tv-program 
och kanaler för i princip allt man kan tänka sig. Men hur ofta ser man 
någon forskning kring verklighetens beskaffenhet förutom normalvet-
enskapens version av verkligheten? Och när man trots det anstränger 
sig och väljer att ägna sig åt de fakta som redovisas av de mer öpp-
na fälten inom den etablerade vetenskapen, som kvantmekanik och 
liknande, inser man den så kallade fasta fysiska verkligheten är en 
illusion. 

Jag har under många år sagt att den värld som vi varseblir i fysika-
liskt fast form bara existerar när vi avkodar den till att finnas. Folk har 
stirrat på mig: ”Du är fullständigt galen!” Ändå var det alldeles nyli-
gen för några veckor sedan som en studie inom etablerad forskning 
drog slutsatsen… på deras sätt att beskriva det… att världen som vi 
ser bara existerar när vi tittar på den. När vi inte tittar på den existerar 
den i en annan form än den gör när vi tittar på den.

Så man kan säga till folk: “Okej, detta är den riktiga världen, kor-
rekt?”

”Korrekt.”
”Den är fast alltså.”
“Javisst, javisst, klart den är, kolla… solitt träbord.”
Då säger man: “Ja, men kvantmekaniken har faktiskt visat mot-

satsen.” Eftersom det fysiska världen inte existerar är den en illusion. 
Inte bara det, för spännvidden hos den mänskliga perceptionens är så 
smal att det vi kallar synligt ljus… att det är nästan skrattretande. Vi 
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lever i en till synes fast värld som förmodligen inte kan vara fast. Och 
vi ser en liten frekvensremsa som vi kan avkoda till det som vi uppfat-
tar som en fysisk värld… men den är egentligen bara fysisk genom en 
holografisk illusion. Så jag säger till folk en gång till: ”Här finns vi i 
en värld som tycks vara fast men den är inte det.” Så jag vill påstå att 
redan här har vi några problem att ta itu med.

Världen som vi tror att vi upplever… den värld i vilken vi tycker 
att vi befinner oss… och ser allt som finns i rummet såsom vi tycker 
oss se det… existerar inom ett frekvensomfång som är så smalt att 
det är hysteriskt. Normalvetenskapen säger att det elektromagnetiska 
spektret utgör 0,0005 % av det man tror kan finnas i universum i form 
av massa och energi och sådana saker. Några säger att det är något mer 
men inte särskilt mycket mer. 

Synligt ljus, som är allt vi faktiskt kan uppfatta, utgör en bråkdel 
av dessa 0,0005 %. Låt oss undersöka detta och vara en liten aning öd-
mjuka och lite mer resonliga och fråga oss: ”Hur kan vi vara så säkra 
på att den uppfattning, som vi växte upp med, av jaget, av livet och 
alltings verklighet, har en beständig giltighet som aldrig kan ifrågasät-
tas?” När världen som vi upplever som fast inte är fast, när den andel 
av verkligheten som vi faktiskt kan se och uppfatta är så löjligt liten. 
Om detta ska vara den verkliga världen, då förefaller den inte vara 
särskilt verklig till att börja med tycker jag.

Så återigen är det en anmärkningsvärd sida av detta perception-
sprogram, med tanke på allt detta, att människor ändå kan vara så 
övertygade och så orubbliga i sin övertygelse… trots att allt de tror 
på och uppfattar är sådant som de blivit programmerade till att tro på 
och uppfatta genom den process vi kallar livet. Hur man kan vara så 
övertygad och orubblig i detta avseende är löjeväckande för vem som 
helst som ser det utifrån. Så frågan är: Varför gör nästan alla det?

Jo, det beror på att det är ett program. Varför reagerar min dator 
som finns framför mig nu… när jag trycker på Enter… på det sätt som 
jag vet att den kommer att regera? Om jag matar in data och trycker 
på Enter vet jag redan i förväg hur den kommer att reagera därför att 
den är programmerad till att göra det.
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När jag observerar världen spelar det ingen roll, nästan ingen roll, 
vilken kultur, vilken ras, vilken bakgrund människor har. När man ma-
tar in data försätter man människor i en specifik situation och man kan 
i stort sett bara trycka på Enter och veta hur de kommer att reagera. 
Det är så vart än jag ser, oavsett om det rör sig om mänskliga reak-
tioner, mänskliga känslomässiga reaktioner eller det här händelseför-
loppet från-vaggan-till-graven som jag talade om tidigare. Oavsett om 
det handlar om cykler, cyklerna i djurens värld eller arternas cykler, så 
är de alla program. Det verkar röra sig om helt olika saker om vi jäm-
för djurens levnadssätt med människornas, men det handlar i grunden 
om samma sak.

Spelar det någon roll om vi röstar?

Inte för närvarande, nej. Du förstår, detta är ytterligare en sida av 
saken. Allting handlar om perceptionsbedrägeri. Vi är tillbaka till det 
här med människor som är slavar som har manipulerats att tro att de 
är fria så att de inte revolterar mot slaveriet. Valen och det politiska 
systemet spelar en fundamental roll i detta. Det uppstod en situation… 
det pågår fortfarande runt om i världen… men särskilt i Europa och 
västvärlden uppstod en situation där folk inte längre kunde acceptera 
vare sig kungar eller andra diktatorer. 

Så vi övergick till den politiska process som man kallar demokrati. 
Och det stora bedrägeriet, det där med att ”ni är fria människor fast 
ni egentligen är slavar” var att jämställa begreppet demokrati med 
frihet så att de blir utbytbara med varandra. Demokrati, i dess mest 
positiva betydelse, är detsamma som minoritetens tyranni. Vi har en 
premiärminister och en konservativ regering i England för närvarande 
som har makt att få alla röster i parlamentet men de fick bara tretti-
osju procent av rösterna i valet, och detta kallas demokrati… att folket 
bestämmer… eller att folket helt klart inte har bestämt någonting.

Om man ser på demokrati eller politiska val så jämställer man 
valdeltagande med frihet precis på samma sätt som man jämställer 
demokrati med frihet. Men detta är möjligt bara om val hade något 
med alternativ att göra… om alla politiska partier som har chanser att 
bilda regering bara står där i princip på samma politiska frimärke som 
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alla andra som har möjlighet att bilda regering har man inte röstat från 
ett perspektiv som innehåller alternativ, man har bara röstat på olika 
masker på ett och samma ansikte. Genom att rösta i ett val lämnar vi 
över vår makt och vår energi samtidigt som vi ger legitimitet åt ett 
system som är totalriggat från början till slut.

Jag vill peka på ett iögonfallande exempel på detta vilket handlar 
George Bush den yngre och Barack Obama och hur de lanserades, 
hur propagandan fungerade. Man kan inte hitta två personer som är 
mer olika än dessa båda… särskilt inte under Barack Obamas första 
valkampanj där han framställde sig själv som så långt från allt som 
George Bush stod för att det var något unikt. 

Men vad var det som hände sedan? Samma politik som drevs un-
der Bush har fortsatt under Obama. Vi kan se detta över hela världen. 
Varför? Därför att kontrollsystemet inte har något med alternativ att 
göra, de sysslar bara med att upprätthålla en illusion av alternativ i 
stället för verkliga alternativ som går att välja mellan. Så vi har en 
chimär av alternativ när vi ska välja utbildning och sedan bestämma 
vilket jobb vi ska ha… vilken bransch vi vill verka inom. Vi tror att 
vi väljer någonting. Men allt vi faktiskt gör är att vi väljer ur de olika 
alternativ och de olika jobb som systemet erbjuder. Vi har inget val.

Det som händer i politik är att vi tycks ha möjlighet att välja att 
rösta på olika partier emedan det vi faktiskt gör är att rösta på en och 
samma aktör… att det handlar om alternativ är en illusion. Så jag har 
inte röstat på årtionden… sedan jag var med i De Gröna har jag inte 
röstat. Systemet får inte någonting av mig… från mitt eget personliga 
perspektiv… ger jag det inget av min energi. Det får inget av den le-
gitimitet som det skulle ha fått av mig om jag tog det på allvar. Man 
kan inte ta det på allvar, och folk säger att om du inte röstar, då har du 
heller inte förtjänat att få något att säga till om. 

Men det är faktiskt så att om man inte röstar får man mycket mer 
att säga till om än om man röstar. Om folk väljer att inte rösta förutsatt 
att tillräckligt många gör det, skulle budskapet att folk säger nej till 
systemet som det är vara ett extremt kraftfullt uttalande. Det som man 
åstadkommer genom att inte rösta är att ta bort systemets legitimitet 
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i stället för att ge det legitimitet. Men folk tänker i stället: ”Nej, jag 
måste rösta, för om jag inte röstar kommer det andra blocket att få 
makten.” Men, det ena blocket är styrt av samma individer som det 
andra blocket som du inte ville se vid makten. Kom igen nu!

Det största och kraftfullaste uttalandet som människor kan göra på 
det politiska planet, tycker jag, är att i stor skala avstå från att rösta. 
För då har systemet ingen legitimitet. Jag är en av orsakerna till att 
man runt om i världen försöker göra valen… och i några länder är 
man redan där… obligatoriska med böter för dem som inte röstar för 
att skydda systemet mot just detta: att bli av med dess legitimitet. För 
folk säger hela tiden att det inte spelar någon roll vem som kommer 
till makten, ingenting förändras. Så ställ frågan till dig själv: ”Vad 
beror det på?”

Nu är vi tillbaka till det här med alternativ igen. Vi kan tänka oss 
alternativ med avseende på hur vi kan driva ett samhälle, hur vi kan 
organisera ett samhälle, hur vi kan organisera våra möjligheter att 
skaffa det vi behöver. Hur kommer det sig att den politik man för i 
hela världen, oavsett partifärg… vilken egenskap är det alla som parti-
er – med chans att bilda regering – har gemensamt som gör att samma 
ensidiga sätt att genomföra saker alltid är vad de står för?

De finns till för att hålla igång illusionen om alternativ för att dölja 
för oss att vi inte har något val, att vi inte är så fria som vi tror… och 
faktiskt lever under en form av slaveri… det sätt på vilket systemet 
fungerar genom fragmenteringen av kunskap, och för mig, till och 
med för mig, har det ibland varit häpnadsväckande hur långt upp i 
pyramiden, eller hur långt ner i kaninhålet, vart man nu väljer att gå, 
eller kan gå när det gäller personer i maktposition… innan man träffar 
på någon som vet vad som pågår och varför, för programmet är inte 
bara till för massorna. 

Programmet är till för den övervägande majoriteten av alla dok-
torer, den övervägande majoriteten av alla forskare, den övervägande 
majoriteten av alla tjänstemän och administratörer. Det är bara det 
lilla fåtalet som faktiskt är medvetna om att det finns ett system med 
en agenda, vart den vill ta oss och hur det ska gå till att ta oss dit. De 
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flesta av dem har ingen aning om detta. De säger allesammans: ”Hör 
här nu kompis, jag lever i den riktiga världen.” Vad det betyder är: Jag 
lever i programmet.

För min del är den här världen symboliskt, eller egentligen inte ens 
symboliskt… faktiskt nästan hela tiden, ett dårhus. Det som händer, 
tror jag, är något i stil med det jag har berättat om i en av mina böcker. 
Om du växer upp i ett dårhus och dårhuset är allt du någonsin känt 
till för du har aldrig varit utanför dårhuset och alla runt omkring dig 
finns också i dårhuset och har vuxit upp i dårhuset… då blir dårhuset 
för dig, och allting som försiggår därinne, något som är normalt. När 
någon kommer in och säger: ”Men det här är ju ett jävla dårhus”, då 
tycker du att han inte är klok eftersom hans uppfattning av vad som 
är normalt är en provokation mot din version om vad som är normalt. 
Alltså måste han vara tokig.

Detta förklarar varför människor, som samhället i alla tider har 
förkastat som tokiga, galna eller excentriska, har varit de friska som 
har förstått. Det är samma sak idag. En annan följd av avprogram-
meringen är inte bara insikten om att du faktiskt är en slav och att allt 
som du uppfattat som fritt tänkande i verkligheten inte alls var fritt 
tänkande, utan också insikten om att världen är ett sinnessjukhus.

Det jag funnit… eftersom världen är en omkastning och en av dess 
omkastningar är att livet har blivit omkastat… omkastat liv är död och 
destruktion… är att vi har vi en värld som är genomdränkt av död och 
destruktion. 

Att bomba ihjäl människor kallas att skydda civilbefolkningen 
mot våld. Hela världen är vänd upp-och-ner, världen är en omkast-
ning. Om vi tycker att jämvikt och harmoni och livsglädje är tecken 
på mental hälsa, då är den värld vi lever i sinnessjuk.

Min egen erfarenhet… jag upptäckte det genom en mycket djup 
insikt, för när du inser att hela världen är rubbad, då inser du också 
att det inte är du som är rubbad. Det är däremot den värld som du 
observerar. Då slutar du upp med att försöka begripa den från det per-
spektiv som säger att världen kan inte vara rubbad, och eftersom den 
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inte kan vara rubbad så måste det vara jag. Men det är inte sant. Den 
är så rubbad och den är rubbad därför att den är menad att vara rubbad. 
För den är systematiskt omkastad så att vi uppfattar slaveri som frihet, 
att krig är fred, och allt annat som följer med. 

Hur ser du på pengar och de globala bankerna?

Ja, det här är ytterligare ett exempel på att vad vi än pratar om så 
kommer vi tillbaka till samma tema, sken, bedrägeri, omkastning.

Pengar har blivit det sätt på vilket man tar över vår gamle komp-
is… det kommer upp hela tiden… eliminerar alla alternativ. Om man 
frågar majoriteten av människorna i världen som inte gör det som de 
vill göra, och det tycks gälla de allra flesta: ”Varför gör du inte det som 
du vill göra?” Om och om igen kommer svaret på frågan att bli: ”Jag 
har inte tillräckligt med pengar.” Vi har kompetens och begåvning i 
överflöd överallt i världen som skulle kunna göra denna världen till 
en trevligare plats, en bättre plats, och en gladare plats, en mer kreativ 
plats, en plats med obegränsade möjligheter. 

Men mycket av den kompetensen och den begåvningen är inlåst 
i människorna för att de inte har möjlighet att uttrycka den, eftersom 
dessa talanger och begåvningar inte passar systemet. Därför ser sys-
temet till, såvida man inte kommer från en välbärgad familj, att det 
aldrig finns pengar som räcker för att faktiskt kunna göra det man vill. 
Dessutom går vår tid till övervägande delen åt för att överleva. Betala 
hyran, betala för energi, betala för mat, och om vi gör detta måste vi 
också göra vad som krävs för att få ihop pengar till det, och vad det är 
talar systemet om för oss hela tiden. 

De alternativ som står till buds för oss och bestämmer vad vi kan 
göra med vårt liv dikteras i huvudsak av systemet som säger: ”Gör 
det annars kommer du inte att ha pengar för att överleva.” Det finns 
så mycket mänsklig begåvning och mänsklig skaparkraft som aldrig 
kommer till uttryck på grund av den här alldagliga företeelsen, pengar.

Så har vi den andra sidan av saken. Hur många människor frågar 
sig själva: ”Vad är pengar?”
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När folk pratar om pengar är det som om de vore besatta av pen-
gar. Det är otroligt hur många människor det finns som är besatta av 
pengar. De som har pengar är besatta av pengar och människor som 
inte har pengar är besatta av pengar, pengar är föremål för en enorm 
besatthet. Allting handlar om pengar.

Som Oscar Wilde sade: “Folk vet vad allting kostar men de vet 
inget om vad något är värt.”

Det är på den punkten som pengar har tagit över människorna 
psyke, och de har tagit över psyket på grund av dess betydelse i förhål-
lande till alternativ och dess betydelse i förhållande till överlevnad. 
Men vad är det? Det är bara en skapelse ur fantasin. Pengar är inget 
annat än en teoretisk utbytesenhet. När man frågar folk: “Hur kommer 
pengarna ut i samhället?”… kommer de att svara något i stil med: 
”Det är väl staten, eller?” ”Nej, jag vet inte… då måste det väl vara 
staten.” 

Jag känner två ekonomer som jag pratar med då och då och ingen 
av den har kunnat ge ett riktigt svar på frågan om hur pengar kommer 
ut i samhället. Pengar kommer ut i samhället till största delen helt 
enkelt genom att privata banker lånar ut pengar till folk.

Vad anser du om den skuldbaserade ekonomin som män-
niskor har fastnat i och finns det en väg ut?

Återigen, samma sak som vi började prata om. 
A. Jag är en slav
B. Det finns inga politiska alternativ.
C. Det börjar först och främst med insikten att de flesta människor 

inte har pengar, att pengar är en illusion och ett medel för systematisk 
styrning. 

Då kanske vi får tillräcklig motivation för att säga: ”Vad gör vi 
åt det?” Men återigen, fram till dess att vi drar dessa slutsatser, och 
inser vad det rör sig om, är vi inte tillräckligt motiverade för att ersätta 
pengarna med något som är annorlunda. Jag tycker att det är oerhört 
viktigt att alternativa media inte tror att de bara talar till sina egna, för 
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det är inte deras jobb. Deras uppdrag är att förmedla information till 
folk som inte har en aning om vad som pågår i världen. Jag hör män-
niskor inom de alternativa medierna säga: ”Nej, vi behöver inte prata 
om pengar, för vi kan redan allt det där.”

Ja, vi gör det, och du kanske gör det, men miljarder ute i världen 
gör inte det. Så jag ber inte om ursäkt för att jag ständigt upprepar det 
här så fort jag får tillfälle. För det är vad både massmedia och de al-
ternativa medierna… varav många är en spegelbild av hur massmedia 
arbetar… som jag ser det. Och de har på många sätt stängt ute mina 
idéer också, med några hedervärda undantag. De borde förstå att de ta-
lar inte bara till sin egen självklara skara… det finns andra människor 
som kunde vara intresserade av vad de har att säga. Men så fort de har 
pratat färdigt om det fortsätter de med något annat.

De måste i stället inse att så länge inte det stora flertalet förstår 
problemet kommer heller ingen att inse att det finns ett behov att fak-
tiskt ta itu med det. Pengar är ytterligare en faktor. Jag hör hela tiden 
folk inom alternativa medier säga: ”Jag vill inte prata om pengar, vi 
kan det nu.” Men miljarder människor kan inte det! Låt oss aldrig 
glömma det. Annars gör vi inte det som vi behöver göra. Och när 
det gäller det finansiella systemet verkar det som om du pratar med 
mig om de människor som inte ens befinner i närheten av några alter-
nativ. Så, ett av de bästa sätten att nå dessa människor… enligt min 
erfarenhet i alla fall… att få dessa människor att se på världen på ett 
annorlunda sätt är att börja med pengar, därför att folk är så besatta av 
pengar eller att de har en så bestämd uppfattning om pengar. Om vi 
ska prata om att världen faktiskt inte alls är som vi trodde att den var, 
låt oss börja med pengar.

Det vi har är ett system som är särskilt upprättat i syfte att inte bara 
styra människornas alternativ som jag har förklarat, utan också att ta 
över världen med hjälp av utbytesvaluta i form av pengar som inte 
existerar, siffror på en skärm som man kallar kredit och används som 
verkliga tillgångar… som mark, företag, hus och alla andra resurser… 
detta är vad som har pågått systematiskt genom seklerna fram till i 
dag. Jag vill säga detta också, till alla som säger att de lever i den 
riktiga världen, att detta är fullständigt vrickat.
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Siffror offentliggjordes nyligen på att 48 % av världens tillgångar 
nu sägs vara i händerna på bara en procent av folket och det rör sig 
mycket snabbt mot 50 %. För ju mer tillgångar man har desto större 
möjligheter har man att skaffa sig mer. Så låt oss fråga folk som påstår 
att de lever i den riktiga världen med all denna idioti: ”Tror du att de 
nära 50 % av världens tillgångar som finns i händerna på en procent 
av jordens befolkning har kommit dit av en slump? Har det blivit så 
av en ren tillfällighet? Eller har det klart och tydligt inträffat av något 
som absolut inte kan vara en tillfällighet?”

Så vad är det som pågår? Vad är det som pågår när något som detta 
kan inträffa och som klart och tydligt har skett avsiktligt. Hur har det 
gått till?

Genom att skapa ett banksystem som har tillåtelse att låna ut pen-
gar som man inte har, vilket kallas fraktionella reservlån och innebär 
att man kan låna ut nio till tio gånger mer än vad som finns i kassan 
i form av fiktiva pengar som kallas kredit, och sedan kräva ränta på 
dem, och när folk inte kan betala tillbaka med räntan, ofta utan egen 
förskyllan därför att ekonomin rasat eller något annat, då kan banken 
gå in och lägga beslag på mark och verkliga tillgångar som säkerhet 
för siffrorna på skärmen, kredit som aldrig existerat och som aldrig 
kommer att existera.

Detta sker på en individuell och det sker på en nationell nivå. Vi 
ser det nu hos folket i Grekland och andra länder som upplever svåra 
ekonomiska kriser, människor som lever i fattigdom och elände som 
en konsekvens av att de inte har tillräckligt med dessa siffror på skär-
men – utan värde såvida man inte tror på att de har ett värde – som 
kallas kredit. Denna handel med krediter… teoretiska pengar… mot 
riktiga tillgångar har med tiden blivit det sätt på vilket 1 % har acku-
mulerat nära 50 % av tillgångarna i världen. 

När vi har en situation där man har ränta på pengar kommer slaveri 
alltid att finnas. För i en sådan situation, utan att tillföra någonting 
med avseende på produktion, utan att bidra med något i samhället, är 
det möjligt att ackumulera tillgångarna i samhället helt enkelt genom 
att ge ut icke-existerande pengar och kräva ränta tillbaka på dem.
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Det är den andra sidan av saken. För om man går till banken och 
lånar, säg 50 000 kr så skapar banken 50 000 kr som de inte har – ur 
ingenting, helt lagligt – och börjar sedan kräva tillbaka ränta på det. 
Men räntan skapas aldrig, bara beloppet som man lånar. 

Om vi betänker detta, varje gång en bank var som helst i världen 
lånar ut pengar får man bara ut själva lånebeloppet men inte räntan 
som också måste betalas tillbaka utöver lånebeloppet. Detta har en 
mycket fundamental innebörd, nämligen att det aldrig kommer att fin-
nas tillräckligt mycket pengar i ekonomin för att kunna betala tillbaka 
amorteringen plus ränta på utgående skuld. Därför förlorar människor 
sina hem och sin försörjning på grund av hur detta är inbyggt i det fi-
nansiella systemet, och det har man genomfört på ett systematiskt sätt.

Vi behöver ett utbytesmedium för att komma över begränsningar-
na med ren byteshandel utan att det innebär ränta på pengar. Då menar 
jag en situation där valutan utfärdas som ett utbytesmedium och som 
inte en skuld. Om vi hade ett monetärt system som inte medför ränta 
på pengar… inom vilket man alltså inte kan tjäna pengar på pengar… 
där pengar bara kan skapas av en produktiv insats för samhället, då 
skulle många av de här negativa effekterna som pengar har på finans-
systemet försvinna.

Det har hänt att lokala samhällen som hamnat i svåra ekonomiska 
krislägen har utfärdat en egen teoretisk valuta… där någon under en 
lågkonjunktur vill få sitt hus målat samtidigt som det finns någon un-
der lågkonjunkturen som kan utföra det. Men på grund av hur pengar 
styrs kan de två aldrig mötas. Det som vissa samhällen gjort under 
sådana omständigheter är att man skapat sina egna teoretiska pengar 
med en central för överinseende. Så när en person målar ett hus, så 
får denne kredit och den som fick sitt hus målat får ett underskott. Nu 
måste den som fick huset målat bidra till samhället med sin egen kom-
petens för att jämna ut underskottet som han har i förhållande till sam-
hället. Den som målade huset och har krediterna kan nu be andra att 
göra saker för honom i den omfattning som motsvaras av krediterna. 

Det som detta åstadkommer är ett sätt att eliminera byteshandelns 
begränsningar. Vi vet att den som målade huset förmodligen inte är in-
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tresserad av saker som den som han målade huset åt kan ge till honom. 
Detta tar bort den begränsningen genom att man skapar möjlighet att 
ta vara på människors talanger och förmåga att bidra till samhället. 
Men när man har infört ränta på pengar, när man kan tjäna pengar på 
pengar, när pengar inte bara är ett sätt att utbyta tjänster som bidrar 
till samhället, utan ett sätt att köpa samhället, då befinner vi oss i den 
situation vi har nu. Det är så som man tagit över världen, genom att 
skapa kredit som inte existerar och använda det som utbytesmedium 
för tillgångar som inte existerar.

Det finns sätt att komma runt detta. Men folk kommer inte att leta 
efter dem om de inte inser vilken sorts situation vi befinner oss i. De 
samhällen som jag pratat om skapade inte själva de valutor som op-
ererade där, eftersom systemet var på plats innan deras penningsystem 
kollapsade och det stora krisläget uppstod. Människor måste bli med-
vetna om hur det ligger till med det här, annars har de inga möjligheter 
att ändra på det.

Vi har börjat läsa och höra om att de ger folk mikrochip. 
Vad innebär det? 

Människans kropp är en biologisk dator. Vi uppfattar teknologi 
som saker som består av metall och skruvar och muttrar. Men sett ur 
deras perspektiv – de som ligger bakom det mänskliga samhället – är 
biologin också en form av teknologi och dessa båda teknologier kan 
samverka med varandra. 

Det är därifrån som vi fått hela den här processen som de kallar 
för gränssnittet mellan dator och hjärna, där hjärnan kan styra en dator 
för hjärnan är ett mycket avancerat biologiskt datorsystem. När man 
väl placerat denna teknologi inuti den biologiska datorn… den biolo-
giska holografiska datorn, om man så vill… är det möjligt att utifrån 
manipulera dess tankeprocesser, dess emotionella processer och dess 
fysiologiska processer.

Om vi ser på kroppen på ett plan är den ett elektriskt system som 
kommunicerar på elektrisk väg. Allting som kan hacka in på det ele-
ktriska systemet kan börja diktera, manipulera, och förvränga den 
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elektriska kommunikation som vi kallar mental och emotionell eller 
fysisk aktivitet. Poängen med att sätta in ett mikrochip i kroppen på 
människor är att det ger åtkomst till den biologiska datorn. 

Det är detta som hela den transhumanistiska agendan går ut på: ar-
tificiell intelligens, och det handlar om att få teknologi, som vi uppfat-
tar som teknologi, att bilda ett gränssnitt till den biologiska teknologin, 
alltså kroppen… så att man kan manipulera kroppen utifrån, vilket i 
sin tur innebär att man kan ta styrningen av mänsklig perception till 
en helt ny effektivitetsnivå. 

Det man är ute efter med hjälp av den transhumanistiska agendan, 
vilket mikrochippet är ett uttryck för, är att omvandla människor till 
teknologiska robotar, biologiska robotar. Man har gjort det i en my-
cket, mycket hög utsträckning genom att manipulera och strukturera 
om människors perception på det sättet vi pratat om. Men den transhu-
manistiska agendan med mikrochip kommer att ta detta till en helt ny 
nivå av perceptionsstyrning, till en nivå där allt medvetande utanför 
kroppen i princip är eliminerat, teknologiskt eliminerat, och vi ser att 
förberedelser för detta pågår hela tiden.

Om man tittar på hur teknologi är gjord för att interagera med 
människor… som Google-glasögon… som de här Bluetooth-grejerna 
som folk går omkring med i öronen, som steker hjärnan hela dagen… 
är detta en del av förberedelseprocesserna inför ett transhumanistiskt 
teknologiskt biologiskt gränssnitt i full skala. Se på det beroende som 
människor upplever av sina smartphones och paddor och alla sådana 
saker, detta är det nya knarket.

Vi kan se hur människor betingas till att uppfatta hela den här nya 
teknologiska erövringen av deras perception som en god sak, jäm-
ställd med evolution eller något som kan jämställas med framåtskri-
dande. När det i själva verket handlar om ett gigantiskt kliv bakåt in i 
en domän som består av fullskalig tankestyrning där människors idéer 
bara är ett resultat av vad man matar dem med snarare än vad de själva 
tänker fritt. Detta tar bara allting som jag pratat om hittills till en helt 
annan nivå. 
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Det är vad det handlar om. Och återigen, folk begriper inte det, 
folk kommer inte fram till den insikten, men att göra det är förutsätt-
ningen för allt annat. I stället fortsätter de köpa den senaste Apple-tel-
efonen eller den senaste Samsung eller vad det nu är. Man tror att det 
är en god sak, man tror att det tar mänskligheten framåt i utvecklingen 
medan man i själva verket går i en fälla som leder allt djupare och 
djupare och djupare ner i ett träsk av tankemässig och känslomässig 
förslavning och instängdhet.

Vad anser du om avfolkning?

Ja, avfolkning är inte en teori. Det är ett dokumenterat faktum om 
vi menar de dokument från olika organisationer som hör ihop med 
det som kallas Agenda 21 – och den uppdaterade agenda 2030. De är 
konsekventa i sin önskan att ta ner den globala populationen till en 
bråkdel av vad den är nu. 

Den är ju gott och väl över sju miljarder nu. De pratar om allt mel-
lan fem hundra miljoner till en miljard. Om vi tänker på vad det skulle 
innebära om populationen minskade så dramatiskt är det uppenbart att 
det handlar om något som är så extremt att det är svårt att föreställa 
sig. 

Och det är inte enbart i dokument där man talar om den så kallad 
optimala befolkningsnivån. Citat från insiders av olika slag, inklusive 
familjen Rockefeller, har sagt samma sak, att man vill se befolkningen 
dramatiskt reducerad. 

Vi tittar på en väv av olika företeelser… en väv av händelser och 
program och saker som inträffar och som förefaller vara isolerade, 
som om de inträffade var och en för sig, åtskilda från de andra, när 
de i själva verket är kopplade till denna enda agenda. Man hör män-
niskor säga: ”Äh, du ser konspirationer överallt.” Men jag gör inte det. 
Jag ser en konspiration som har många olika ansikten och uttryck. Vi 
talar nu om farsen med klimatmötet i Paris i november 2015. Och att 
det uppfattas som en isolerad företeelse, att man tar itu med klimat-
förändringar orsakade av människor – vilket inte är fallet – borde få 
varningsklockorna hos vem som helst att ringa.
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Så vi har det, och vi har övertygelsen – genom ändlös upprepn-
ing inom alla samhällsskikt – att klimatuppvärmningen, orsakad av 
mänskliga aktiviteter, är sann. Den övervägande majoriteten av alla 
människor tror att global uppvärmning är ett faktum. Och när man 
ifrågasätter det blir frågan som kommer tillbaka: så de ljuger allihop 
då. Nej inte allihop, men inne i den innersta kretsen ljuger de. Men 
den stora majoriteten av forskare och politiker och aktivister har trott 
på det, för en ny uppskattning av kostnaderna för klimatbluffindustrin 
landar på 1,5 tusen miljarder dollar. Vilket innebär att alla som går 
med på att fortsätta med den kommer att kunna simma i pengar. Inte 
minst forskare – om du är en forskare och påstår att detta är sant så 
har du mycket stora chanser att kunna skaffa dig en mycket, mycket 
hälsosam budget. Om du som forskare säger att det inte är sant har du 
mycket stora chanser att bli marginaliserad, att bli av med anslagen, 
att man tar avstånd från dig, förlöjligar och tystar dig på olika sätt. 

Så har vi också det stora flertalet som har trott på detta därför att 
det är det allt som de har hört. Skolsystemets läroplaner bekräftar för 
alla, från tidigaste ålder, att detta är ett faktum. Varken BBC eller an-
dra organisationer vågar röra vid någon som ifrågasätter normen och 
bluffen även om man råkar vara en forskare som har fått utmärkelser. 

Sedan har vi politikerna – fotfolket och till och med många 
regeringar – några av de mest oinformerade människorna på planeten 
jorden. Och om man slår ihop allt detta är det anmärkningsvärt hur 
iögonfallande genomskinlig lögnen är som man försöker lappa ihop 
med att fixa data för att få det resultat man vill ha. För om de berättade 
sanningen så skulle det inte hålla. Det är fantastiskt att se hur en så 
uppenbar lögn kan bli så trodd på av så många med hjälp av finansiell 
uppmuntran av forskare. Så då uppstår frågan varför myndigheterna, 
systemet och den dolda handen skulle göra sig sådant stort besvär och 
lägga så mycket pengar på att lura människor att tro på att klimatup-
pvärmningen är orsakad av människan, när detta faktiskt inte är fallet. 

Svaret är att allt det hänger ihop med avfolkning och många an-
dra ting. Det är mycket, mycket viktigt att människor blir av med sin 
barnsliga förtröstan på Förenta Nationerna. Vi har precis haft en så 
kallad debatt i det brittiska parlamentet om huruvida den brittiska mil-
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itären ska bomba i Syrien. Och åter och återigen hör vi politiker prata 
om att FN har sagt det – och vi måste stödja FN. 

Förenta nationerna – folk måste känna till dess bakgrund. Planen 
att ta över det mänskliga samhället i en mycket, mycket större om-
fattning inbegriper nu en centraliserad maktkoncentration på global 
nivå med en världsregering, en global centralbank, en världsomspän-
nande militär, en global valuta, kontantlös – på min ära, är inte detta 
på gång redan, inte minst i Sverige har jag förstått.

För att nå dit man måste ständigt koncentrera makten och det är 
vad vi har sett i större och större omfattning. G20 – eller vilken siffra 
de nu hittar på i år – är tillsammans med FNs säkerhetsråd i praktiken 
en världsregering. Och vi är på väg i den riktningen. Ett avgörande 
steg dit är FN. För det är en täckmantel och en språngbräda, eller 
vilken analogi som man nu föredrar att använda om en sådan värld-
sregering. Ju mer man koncentrerar makten i FN och genom FN, desto 
snabbare flyttar man den punkten framåt mot en fullfjädrad världsstat. 

Det som hänt är att världen köpt föreställningen att FN är till för 
att ena länder, göra slut på alla krig och utgör en kraft för det goda, 
för fred och harmoni och alla sådana saker. Som vanligt när det gäller 
livet på planeten jorden är sanningen en omkastning av det där. Och 
vad folk bryr sig inte om att undersöka detta och får i stället sin upp-
fattning av det som sker via massmedia och från skolsystemet. De gör 
inga egna efterforskningar. 

Om de gjorde det skulle de finna att FN är en entitet som till hun-
dra procent ägs av den dolda handens ministär, i synnerhet familjer 
som Rockefeller och Rothschild. 

Den första täckmanteln för världsregeringen var Nationernas För-
bund. När det inte riktigt höll gick Rockefeller och deras ministär vid-
are och skapade Förenta Nationerna, vilket är ett erkänt faktum av 
FN. Byggnaden och marken på vilken FNs högkvarter står skänktes 
utan förbehåll av familjen Rockefeller.  The Council on Foreign Rela-
tions i Amerika är en del av ett nätverk där Bilderberggruppen och 
The Trilateral Commission också ingår. The Council on Foreign Rela-
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tions, som har styrt mycket av USAs utrikespolitik sedan det grun-
dades 1921, skapades av Rockefellerfamiljen. Men också anslagen 
som skapade The Council on Foreign Relations kom från familjen 
Rockefeller, dess löpande utgifter täcktes av Rockefellerfamiljen och 
byggnaden återigen, The Council of Foreign Relations huvudkvarter, 
levererades av familjen Rockefeller. 

Orsaken till att detta hänger samman med FN är att USAs delega-
tion, när FN bildades 1945, beskrevs av folk som var närvarande som 
ett upprop av medlemmarna i Council of Foreign Relations. Sjutti-
ofem av de medlemmar i USAs FN-delegation som skapade FN var 
medlemmar i Council of Foreign Relations, vilken är en Rockefeller-
organisation. 

Och vart du än tittar i samband med FN ser du Rockefellers och 
närstående familjer.

Man måste inte veta mycket om världen och familjen Rockefeller 
för att förstå att de absolut inte har några intressen av fred, harmoni, 
rättvisa, jämlikhet eller att få slut på krig. De är bara inte intresserade 
av det. Så det vi pratar om i samband med FN är inte en sammanslut-
ning som står för det som dess informationsmaterial gör anspråk på. 
Det är ett verktyg för att skapa och genomföra den agenda som dessa 
familjer har och i den ingår en världsregering, en global centralbank, 
världsarmé, etc, etc. 

Den innebär också mänsklighetens totala underkastelse i det jag 
kallar hungerspelssamhället, i vilket en procent eller mindre av be-
folkningen dikterar en tillvaro för alla andra, som vi skulle kalla fat-
tigdom och misär. Ett sådant tillstånd är tänkt att vidmakthållas med 
hjälp av folk ur skiktet mellan en procent och resten av befolkningen 
i en grym, skoningslös och psykopatisk polisstat.

Om vi tittar på denna struktur – enligt de senaste uppgifterna jag 
sett – en procent av populationen är på väg mot att äga femtio procent 
av alla tillgångar i världen. Vi ser åtstramningsprogrammen som ska-
par en ökande fattigdomsdrabbad underklass vilken drar till sig män-
niskor som fram till alldeles nyligen kunde kalla sig medelklass och 
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klarade sig ganska bra. Och milde himmel hur fort vi ser polisstaten 
växa fram – det samhälle som jag talat om att man planerade för länge, 
länge sedan håller nu på att växa fram inför våra ögon.

 Låt oss nu slå ihop det här. 

Agenda 21 och Agenda 2030 är program som drivs av FN. De 
är FN-program – med andra ord, de är program från Rockefellers 
ministär. Under den globala sammankomsten i september 2015 antog 
världens länder sjutton målsättningar från det man kallar Agenda 2030 
– vilket är det år man vill ha uppnått målen – och som skulle, om man 
uppnår dem, centralisera makten på en global nivå som berör varje 
område av vårt liv.

Vi har Agenda 21 som var den tidigare versionen och startade 1992 
i Rio de Janeiro i Brasilien samtidigt som hela den här miljöbluffen 
introducerades på allvar. Agenda 21 – återigen genom FN inom vilken 
målsättningarna ska genomföras – måste vara ett centralstyrt tyranni 
för att kunna driva igenom dessa mål. De behöver makt nog att kunna 
begränsa människors individualitet i form av brist på frihet och alter-
nativ i en omfattning som bara förekommer i fascist- och kommunis-
tregimer. Nu kan vi binda samman alla punkter med varandra. 

Förevändningen för att ta fram Agenda 21 och Agenda 2030, i 
vilka ingår drastisk reduktion av populationen, är att människan är 
orsak till klimatuppvärmingen är och att global uppvärmning är ett 
faktum. Utöver detta finns ingenting som kan rättfärdiga Agenda 21 
och Agenda 2030. För orsaken till att de anspråk och data och prog-
noser som kommer från klimatuppvärmningskulten, för det är vad det 
är – inte har inträffat och inte inträffar – är att de inte är sanna. 

Man hävdar detta för att motivera en agenda för vilken man be-
höver en övertygelse om klimatuppvärmning för att göra den trovär-
dig. Det vi pratar om på ett plan tycks vara en fråga om miljön. Men 
i verkligheten är det bara täckmanteln för en politisk fascistisk kom-
munistisk fråga. Man kan hitta kartor på internet från många organi-
sationer som ägnar sig åt detta ämne, Agenda 21 och Agenda 2030. 
Där finns sådant som Vildmarksprojektet och det här med hållbarhet.
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Vi måste hålla ögonen på språket. Språket har stor betydelse. Folk 
utgår från detta perspektiv när det gäller allting. De har inte fel hela 
tiden vilket innebär att vad som uttryckligen sägs är en omkastning av 
vad som faktiskt pågår. 

Så de talar om hållbarhet. Detta är tydligt när man vill genomföra 
en förändring och vet att den förändring man vill genomföra kommer 
att möta motstånd. Då presenterar man den inte på ett sådant sätt utan 
på ett annat sätt, på ett motsatt sätt. Så man talar i termer av hållbar-
het, och vem kan ha något emot ett samhälle som är byggt på hållbara 
saker så att vi inte tar mer än vad som kan återställas. Men det är inte 
vad det handlar om.

De finns i samma grupp, både de som pratar om hållbarhet och de 
som vill införa genetiskt modifierade livsmedel i en global omfattning 
som förstör jorden när man odlar dem, decimerar planetens förmåga 
att upprätthålla liv – vilket alltså är omkastningen av hållbarhet. 

Det är oerhört viktigt att folk ständigt håller uppsikt över omkast-
ningarna och förstår vad som faktiskt sägs till skillnad från vad verkar 
sägas. 

För när man tittar på punktlistan från Agenda 21 och Agenda 2030 
så säger de inte att de kommer att centralstyra varje detalj av ditt liv. 
De nämner inte att detta redan är verklighet i Amerika, i några ameri-
kanska stater som Oregon där myndigheterna hävdar äganderätt till 
allt vatten, inklusive vattenpölar som finns på dina ägor när det har 
regnat. 

Så när vi hör talas om Agenda 2030 och hör uttryck som hållbar 
användning av världshaven, hållbar användning av vatten och hållbar 
användning av det och det och det för att skapa vad de kallar hållbar 
resursanvändning betyder det fullständig myndighetskontroll över 
resurser och det som händer. 

Men de uttrycker det inte på det sättet. De berättar bara hur de vill 
att resultatet ska bli. 
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Men om vi har ett uns av hjärnverksamhet kan vi bara fråga oss, 
vad skulle behöva hända för att den önskade punkten på listan ska bli 
verklighet? Och alla punkterna handlar om global centralstyrning av 
allting. 

När vi ser på den där kartan över det Amerika som de vill skapa 
– man kan hitta den på internet – sök på Vildmarksprojektet, kartan 
för Agenda 21 över Amerika eller något liknande – så kan man se hur 
mycket av kontinenten som är avsedd för mänsklig aktivitet. Det är 
förbluffande i termer av hur liten del av Amerika – och detta är ett 
globalt projekt – som kommer att vara till för människor. 

Amerikas stora landmassor kommer inte att bli tillgängliga för 
människor, utan de kommer att ägas av dem som styr Amerika och 
alla andra landområden. Vi ser igen på språket som Agenda 21 och 
Agenda 2030 använder i punktlistan att det bekräftar det som några av 
oss har påpekat sedan länge, att syftet är att flytta människorna bort 
från landsbygden och in i kolossalt tättbefolkade bostadsområden med 
små bostadsytor – jag menar så små att man tappar andan – och de 
håller redan på att bygga dem. 

Självfallet finns möjligheter inom en så tät befolkning till över-
vakning dygnet runt av människors liv in i minsta detalj. När man 
tittar på kartan framstår föreställningen att detta skulle kunna genom-
föras utan en dramatisk decimering av populationen som fullständigt 
orimlig.

Så vart vi än vänder oss möter vi detta återkommande tema: att 
man vill genomföra en drastisk befolkningsreduktion. Vi bortser från 
det, faktiskt på egen risk, eftersom vi kunde se någon i ögonen och ta 
det på allvar och ta itu med det, eller så intalar vi oss själva att detta 
inte pågår ända till dess att vi inte längre kan lura oss själva. Och då 
kan vi inte göra något åt det. 

Det är hög tid nu att folk tar det otänkbara och det som man nor-
malt skulle uppfatta som sinnessjuk och extrem paranoia på allvar. 
Om det bara vore sant. Det är det inte. Det som pågår är bortom de 
flesta människors föreställningsförmåga. 
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Vi har nått den punkt nu när fler och fler människor – på grund av 
upplevelser i livet och på grund av det som händer i världen – bör-
jar minska sitt motstånd mot tanken att det otänkbara kanske faktiskt 
kunde vara sant.

Vad anser du om vacciner och är vacciner en del av av-
folkningsfrågan?

Ja, du vet, när folk pratar om avfolkning tror de kanske att en dag 
kommer miljarder människor att plötsligt falla döda till marken. Men 
det är inte så det går till. Det är en kumulativ process; tänk på det grad-
visa överfall på den mänskliga kroppen som dagens samhälle utsätter 
oss för minut för minut.

Det är förbluffande att någon överhuvudtaget fortfarande lever. 
Vart vi än rör oss finns toxiner, mänskligt framtagen teknologisk strål-
ning i atmosfären runt omkring oss hela tiden som har ökat miljoner 
gånger om under de senaste få årtionden. Vi har toxiska livsmedel, ge-
netiskt modifierade grödor som modifierar människor genetiskt. Och 
genetiskt modifierade livsmedel innebär naturligtvis odlingsmetoder 
med sinnesjuka mängder bekämpningsmedel mot ogräs och insekter 
och gifter för att få det att växa överhuvudtaget. 

Utöver detta har vi vaccinationsprogram som innebär ett skoning-
slöst angrepp, mitt under pågående utveckling, på immunsystemet hos 
de minsta barnen vid dess tidigaste ålder – denna störtflod av vaccin 
toxicitet som drabbar barn under de första två åren av livet i en om-
fattning som ökar hela tiden och är chockerande i dess dumhet. Man 
tar fram fler och fler vacciner för att ge till unga människor när de bliv-
it äldre och senare när de blivit gamla, exempelvis influensavacciner. 
Detta är gift som man mycket tidigt i livet förstör immunförsvaret hos 
barn med så att det aldrig kommer att bli vad det kunde ha varit om 
det inte blivit så brutalt angripet medan det fortfarande var på väg att 
bildas. 

Naturligtvis är immunförsvaret det som skyddar oss och håller 
oss vid liv. Utan immunförsvaret skulle vi inte kunna leva. Och ju 
mer man kan försvaga det desto oftare råkar folk ut för saker som de 
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normalt skulle klara sig från, inklusive cancer naturligtvis. Vårt im-
munförsvar skyddar oss.

Men det finns en annan sida av saken. Närhelst det är något som 
staten vill genomföra villkorslöst och utan alternativ då vet vi att det 
är en del av agendan. Så det som händer runt om i världen och i syn-
nerhet i Amerika och Australien är att man inför lagar som antingen 
tvingar vaccinationer på barn eller straffar dem som inte går med på 
det. 

I Amerika får man i så fall inte gå i skolan. I Australien har man 
just infört en lag som säger att man blir av med statligt stöd om man 
inte vaccinerar sina barn med alla de vacciner som regeringen rekom-
menderar. Det är riktigt att det inte är regeringen som rekommenderar 
dem direkt, det sker via mellanhänder. Vaccinerna rekommenderas av 
läkemedelsindustrin som naturligtvis inte har människors bästa fram-
för ögonen. 

Att de vill tvinga fram detta genom obligatoriska metoder visar att 
de sätter vacciner högt på listan över kontrollagendans måsten. Det är 
tveklöst en del av avfolkningsprogrammet och ett program för muter-
ing av den mänskliga kroppen. För det här är ytterligare en konstant 
– genetiskt modifierade livsmedel muterar människans DNA-system 
– och det gör vacciner också, och så vidare, och så vidare. 

Det pågår ett gigantiskt projekt som syftar till att förändra männi-
skans naturliga kropp. Det pågår på ett kumulativt sätt hela tiden och 
har slutligen kopplingar till det som kallas transhumanism. 

Det är avgörande att folk inser att en förutsättning för att vi ska 
kunna se bilden, är att vi måste man förstå att det är en bild vi tittar 
på. Vi tittar inte på pixlar, vi tittar på en bild. Det verkar som om vi ser 
pixlar men vi tittar på en bild. 

Vacciner har kopplingar till GMO som har kopplingar till Agen-
da 21 som har kopplingar till den globala uppvärmningsbluffen som 
har kopplingar till åtstramningspaketen som har kopplingar till att 
världens tillgångar ackumuleras i händerna på en procent eller mindre 
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än en procent. Allt detta hänger ihop precis som kampanjen för död 
och förintelse i Mellanöstern och det finns ytterligare en intressant 
sida av detta tema. 

Det är ett mycket väldokumenterat faktum att länderna som valts 
ut, som Libyen, Irak och Syrien, etc., fanns på listan för många, mån-
ga år sedan, till och med långt innan 9/11. Dessa länder har man betat 
av en efter en med olika förevändningar för att angripa och försvaga 
länderna som fanns på listan.

På samma sätt som vi kan se varför de ljuger om att klimatup-
pvärmningen är orsakad av människor bara om vi går tillräckligt 
djupt, kan vi se att det är samma skäl som Tony Blair och George 
Bush hade när de ljög om massförstörelsevapnen i Irak. Det finns en 
agenda: agendan går ut på att använda global uppvärmning för att in-
föra Agenda 21 och 2030. Agendan gick ut på att ljuga om skälen 
till invasionen, det vill säga, av Irak, för att sedan fortsätta med de 
andra länderna på listan. Därför ser du, vart du än tittar, lögn och vilse-
ledande information. 

De kan inte säga som det är för då skulle det bli en revolution i 
morgon. De måste ljuga och orsaken till att de ljuger är att de lurar 
folk att acceptera den resa som följer deras manus, genom agendan. 
Detta är vad vi ser nu och allt hänger samman – alltihop.

Jag tvivlar på att du skulle kunna ge mig någonting i den här in-
tervjun som jag inte kan inte passa in i den väven. För allt, alltihop är 
sammankopplat. 

Vad är GMO?

Genetiskt modifierade organismer går i huvudsak ut på att man 
skapar hybrider, eller korsbefruktning över gränserna mellan olika 
växtsorter, fiskarter och allt annat vi kan tänka oss. 

Jag använder det här ordet omkastning. Allting är en omkastning 
och det vi pratar om att mänskligt liv håller på att bli omkastat.
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Om vi ser tillbaka på George Orwells 1984 så använde han ordet 
omkastning då han talade om det sätt på vilket myndigheterna och 
staten övertygade människorna om att krig är fred och okunnighet en 
styrka och alla andra sådana omkastade fraser. Men det handlar inte 
bara om en omkastning av vår uppfattning, det är också en omkast-
ning av själva fundamentet för mänskligt liv. Och det vi talar om när 
det gäller vacciner och när det gäller genetiskt modifierade livsme-
del är en omkastning av naturens ordning. Eftersom vi – i grunden 
– består av energi med avseende på kroppen, innebär införandet av 
omkastad energiinformation – vilket GMO är, vilket vacciner är – att 
man förvränger energibalansen och sammansättningen av det som 
konsumerar det, som assimilerar det. 

När jag talar om det i min nya bok, The Phantom Self, liknar jag 
det vid ett virus. I stora drag liknar omkastningen ett virus som i sin 
tur liknar ett datorvirus: det förvränger allt du gör. Det är vad detta är, 
vad GMO är, och det är därför som konsekvenserna för hälsan av ge-
netiskt modifierade livsmedel i Amerika är så förödande. Den övervä-
gande andelen av alla livsmedel som konsumeras i Amerika är ge-
netiskt modifierad. Vi ser en chockerande ökning av hälsoriskerna, för 
läkemedelsindustrin har kopplingar till den biotekniska industrin med 
avseende på vem som styr över dessa verksamheter. Och sjukvården, 
doktorerna, etc. är ägda av läkemedelsindustrin. 

Vi ser aldrig att sjukvården träder fram och påpekar den uppen-
bara kopplingen mellan GMO och dessa förödande konsekvenser för 
hälsan.

På grund av att man mörkar detta kan man alltså se till att stora 
bioteknikföretag, som Monsanto som producerar dessa GMO-livsme-
del, också producerar hälsoriskerna. Men eftersom sjukvården aldrig 
gör den kopplingen offentligt kan den här idiotmänniskan som är chef 
på Nestlé gå ut och säga att det inte finns några som helst kopplingar 
mellan hälsorisker och GMO-livsmedel.

Det som händer med genetiskt modifierade livsmedel är att man 
muterar den mänskliga gestalten – i vissa fall sakta men säkert – men 
i andra fall snabbare. 
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Människans kropp är inte bara en kropp, den är inte ens det om 
vi går djupare in i ämnet, men det är en annan historia. Jag har sedan 
länge, länge, kallat kroppen en biologisk dator. Och datorn har förmå-
gan att tänka självständigt. 

Det är vad vårt immunförsvar gör hela tiden. Vi behöver inte alls 
sitta här och tala om för immunförsvaret att fixa det här och det här. 
Det bara gör det för att det har en form av medvetande, det har en 
form av varseblivning, det har förmågan att värdera information och 
handla därefter. 

Kroppen är en biologisk dator och genom denna dator manifester-
ar vi det vi kallar tankar. Vi manifesterar det vi kallar känslor och ju 
mer man förvränger kroppens energibalans och harmoni – vilket är det 
som vacciner och GMO åstadkommer – desto mer förvränger man allt 
som manifesteras i form av tankar, perceptioner och känslor. 

Om jag har fått ett virus i min dator så kommer den inte att fungera 
som den ska. Jag kan mata in data som jag vill och jag kan trycka på 
Enter. Men den kommer inte att göra som jag ville att den skulle göra 
för den är förvrängd av ett virus och det är detta som händer med män-
niskor på många och skilda sätt, vilket jag beskriver i Phantom Self.

Så hela konspirationen, alla trådar i väven, går egentligen ut på 
att styra mänsklig perception. Om vi tittar på läkemedelsindustrins 
droger, och nu har naturligtvis användningen av droger som förändrar 
sinnesstämningen hos unga vid tidigaste ålder och även hos den vuxna 
populationen i allmänhet, exploderat i en kolossal omfattning. 

Om vi tar dessa farmaceutiska droger, till och med de som är avs-
edda för en ”kroppslig” åkomma så har också de – mycket ofta jäm-
fört med psykiatriska läkemedel – en kraftig påverkan på människors 
iakttagelseförmåga. De påverkar känslorna, de påverkar tankarna, 
förmågan att tänka klart, förmågan att tänka rationellt, förmågan till 
känslomässig stabilitet. Om du tar vissa läkemedel kan du bli djupt 
deprimerad. Du blir mottaglig för elektromagnetiska fält i den här 
teknologiska elektromagnetiska soppan som människor lever i nu, och 
det kan förändra din tankeförmåga.
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Alla dessa källor förändrar inte bara människans väsen med avs-
eende på det vi kallar den fysiska kroppen. De förändrar faktiskt män-
niskans väsen också med avseende på hur vi känner, ser och varseblir. 
Och tanken är att hålla mänsklig iakttagelseförmåga och varseblivn-
ing fången inne i den minsta möjliga bubbla. Det finns många och 
skilda element i detta, inte minst det sätt på vilket språket ändras så 
att vi inte ens kan formulera tankarna och uttrycka våra åsikter därför 
att vissa ord har tagits bort ur vokabulären. Det är vad allt det här med 
PK handlar om.

Tallkottkörteln finns i centrum av hjärnan och är en del av vår 
förmåga att uppfatta och hålla kontakt med den verklighet som finns 
bortom den här verkligheten. Ett av de ämnen som förkalkar tallkott-
körteln och hindrar den att fungera som den ska när det gäller ökad 
varseblivning är fluorid i dricksvattnet och fluorid in tandkräm.

Detta är ett bra exempel på hur allt det här fungerar. Folk som 
tillsätter fluorid i tandkräm och dricksvatten rent fysiskt har inte en 
susning om det verkliga syftet bakom. De flesta politiker som röstar 
för detta har heller inte en susning. Doktorer går ut och säger, ”Åh, 
det är bra för tänderna”. Men i helsike heller att det är, den saken är 
klar. De flesta doktorer tror på det. Vi är återigen tillbaka till klimatup-
pvärmning och det finns massor av pengar att tjäna om man säger det 
som läkemedelsindustrin vill att man ska säga. 

Men i skuggorna, varifrån detta egentligen kommer, är man abso-
lut medveten om vad fluorid gör med tallkottkörteln. Fluorid block-
erar och försvagar vår förmåga att uppfatta någonting utanför denna 
verklighet och hindrar oss på så sätt att skaffa oss ett perspektiv på 
verkligheten från den verklighet som finns utanför den. Och om vi 
inte kan göra det då är vi både i denna världen och av den, och vi får 
all information, vi får alla våra perceptioner, inifrån bubblan. Den som 
styr informationen inuti bubblan styr således också perceptionerna. 
Den som styr perceptionerna styr världen. 

Dessa ting är i slutändan på många olika och varierande sätt till för 
att göra mänsklig uppfattning och varseblivning mer och mer närsynt. 
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Jag har sagt i mina böcker att vi befinner oss i en situation som lik-
nar de blindas rike där den enögde är kung. Den dolda handen är den 
enögde, för han må vara en fena på att manipulera, men är han faktiskt 
korkad, han är i själva verket byns idiot. 

För att styra mänskligheten måste systemet se till att mänskligheten 
förblir blindare än det självt är. Det är vad vi har att göra med, och an-
greppet på mänsklig perception, angreppet på bredden och djupet hos 
den mänskliga perceptionen handlar i stort sett bara om att göra den 
enögde till kung i de blindas rike.

Existerar chemtrails, och om så är fallet, hur vill du 
beskriva dem?

Chemtrails är en annan tråd i väven. På en nivå släpper man ut met-
aller och potentiella sjukdomar i atmosfären som sedan befolkningen 
andas in. Så nu är vi tillbaka till avfolkning. Vi är tillbaka till kampen 
mot det mänskliga immunsystemet och människors hälsa. Men de in-
nehåller också nanoteknologi och nanoteknologi kan man också andas 
in. Detta är välkänt, och är bortom människors förmåga att se. 

Men man har analyserad dem och nanoteknologi finns där. Ett 
tecken på förekomst av nanoteknologi är det man kallar Morgellons 
sjukdom, och människor runt om i världen har den här sjukdomen 
– den började vid samma period som man började med chemtrails – 
man hittar trådar i människors kropp som inte hör hemma där – som 
man kan dra ut, men sedan börjar de bara växa igen. De är gjorda 
av något slags syntetiskt material. Det är, tycker jag, mycket möjligt 
att de som har Morgellons är människor vars immunförsvar försöker 
mota undan invasionen. Det är mycket möjligt att det ligger till på det 
sättet. För det är tydligt att det inte bara är Morgellon-människor som 
andas in de här sakerna.

I min bok Phantom Self tar jag upp detta ämne i detalj. Nano-
teknologin i chemtrails är en mycket grundläggande komponent i 
muteringen av människan till något som är mycket annorlunda jäm-
fört med vad det har varit fram tills nu. Kapitlet i vilket jag skrev om 
det, tycker jag tveklöst är det viktigaste kapitlet jag har skrivit i någon 
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bok överhuvudtaget. För om vi inte förstår det här kommer vi att vara 
riktigt illa ute.

Det pågår något som är mycket, mycket djupare än ens den övervä-
gande delen av de alternativa medierna begriper eller räknar med. Den 
tid måste komma då de alternativa medierna måste börja överge sina 
egna bubblor och inse vad det är som händer, i vilken skala och hur 
det är organiserat. De kunskaper som ligger bakom är inte utarbetade 
bara av det vi kallar människor.

David, vill du berätta lite om dina tankar om miljön och de 
väderförhållanden som råder just nu?

Det är två saker som händer när folk som jag ifrågasätter bluffen 
om att människor är orsaken till klimatförändringar. Man blir ankla-
gad för att inte bry sig om miljön. Jag har brytt mig om miljön hela 
mitt liv. Jag var med i De Gröna i åratal på 1980-talet. Som jag redan 
antytt så lever vi i toxisk värld som systematiskt gjorts toxisk på grund 
av den här agendan. 

Jag var inne i ett varuhus för två eller tre år sedan. Jag gick dit för 
att se vilka ingredienser som finns i olika varor som underlag för en av 
mina böcker som jag höll på med då. Jag hittade en liten flaska som 
berättade för mig att om jag svalde något av innehållet, alltså att det 
var mycket hälsovådligt, så skulle jag göra det och det och det. Det 
var en liten flaska med flytande diskmedel. Överallt finns dessa giftiga 
ämnen.

GMO är också en sorts giftighet som kräver katastrofala mängder 
av giftiga ämnen, i form av bekämpningsmedel mot ogräs och insek-
ter, för att fungera. Jag är alltså i grunden emot förgiftning av miljön. 
Men vad som hänt när det gäller föroreningar är att man tycks ha tagit 
med koldioxid, som är en gas utan för vilken det inte skulle finnas liv 
på jorden. Det är livets gas. 

När de rapporterar om klimatuppvärmningen ser vi att de visar 
miljöförstöringen i Kina med smog, rök och allt det där. Det som kom-
mer från den tekniken med bilar och allt sådant är koloxid som är my-
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cket, mycket giftigt. Men vad man gjorde då var ju att man försökte få 
folk att köpa dieseldrivna bilar för att bekämpa klimatuppvärmningen, 
och det som dieselbilar faktiskt släpper ut är ju partiklar som är my-
cket, mycket ohälsosamma om man andas in dem. 

Så om vi vill förstå den globala uppvärmningsbluffen så måste vi 
skilja mellan koldioxid, vilket till överväldigande delen är ett naturligt 
inslag i miljön, och kolmonooxid. 

Man har jämställt förorening med koldioxid. Nämnde jag ordet 
omkastning? Jag är väldigt mycket för en giftfri miljö, men utan det 
där skojet med koldioxid.

När det gäller vädret finns en annan sak och det är att folk som inte 
har studerat ämnet inte inser hur lätt det är att påverka vädret. Man har 
gjort det, åtminstone sedan mitten på 1900-talet och det pågår fortfar-
ande. Det här har naturligtvis blivit mer och mer sofistikerat. 

Dokument från USA:s militär berättar om hur man använder 
vädret som ett stridsmedel. Om man vill få ett land på knä kan det 
åstadkommas med hjälp av extremt väder. Man kan göra det genom att 
framkalla jordbävningar. Det är som att gå på lätta fötter. Det är inte 
så att vi ser en konspiration överallt. Men vi ifrågasätter allting. Och 
ställer frågan: i vems intressen sker detta? Vem har nytta av väpnade 
konflikter? Vem tjänar på GMO? Vem har fördelar av den här väder-
katastrofen? 

Jag tog med detta i en av mina böcker för några år sedan. Det fanns 
en filmproducent i Nya Zeeland som gjorde research för en film och 
befann sig i regeringens bibliotek. På bordet framför honom låg ett 
dokument som någon hade lämnat in för arkivering. Han började läsa 
dokumentet och det beskrev experiment som hade pågått under andra 
världskriget där man detonerade bomber under vatten för att skapa en 
tsunami som ett vapen. Detta var alltså något som hände under andra 
världskriget som han pratade om. 

Jag har till exempel aldrig trott på tsunamin som ledde till Fukush-
ima – vilket gagnade de intressen som finns hos dem som vill bestråla 
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den globala miljön vilket är vad agendan gör – att den tsunamin skulle 
ha haft naturliga orsaker. Det tror jag inte på.

Detta är orsaken till att ju mer man kan rikta människors uppmärk-
samhet desto mer kan man göra vad tusan man vill utan att bli ifrå-
gasatt eller attackerad. För folk har inte tillräckligt breda kunskaper 
om vad som är möjligt för att kunna ifrågasätta vad man säger. 

Kan de framkalla tsunamier?
Var inte korkad.
Hur vet du att man inte kan göra det?
Ja… alltså…
Precis!

Företeelser som orkaner, vidsträckta regnområden och torka är så 
lätta att framkalla idag. Dessutom finns den här extrabonusen med att 
kunna säga: ”Se där, det är klimatuppvärmningen!” 

Det finns en teknologi – och inte bara i Alaska längre för det finns 
olika versioner runt om i världen – som kallas HAARP. I huvudsak 
så hettar den upp och manipulerar jonosfären i den övre atmosfären 
vilket kan åstadkomma många saker, inklusive jordbävningar. 

En av dem som har patent för all den här HAARP-teknologin i 
Alaska, Bernard Eastlund, citerade Nikola Tesla i några av dokument-
en. Tesla var en man som vi kan tacka för många av våra samtida 
elektriska system. 

Han förstod sig på vibrationers egenskaper, vad energi är och att 
allt visade sig vara energi i olika former. När man inser det, och män-
niskorna i skuggorna gör det, vill man absolut inte att vi ska förstå det. 
Därför slutade Tesla sina dagar ensam och utfattig på ett hotellrum i 
New York 1943.

Man kan göra många olika saker, hur många som helst om man 
känner till detta. Att påverka verkligheten på dess frekvens-, vibra-
tions- och energinivå förefaller vara något som är omöjligt om man 
inte känner till att detta verklighetsplan existerar. 
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En sak som Bernard Eastlund har sagt – han är död nu – rörande 
HAARPs möjligheter, är att det går att styra jetströmmen. Vi har haft 
extremväder i Europa, särskilt i Storbritannien under de senaste åren 
när det gäller regn, torkan i Kalifornien och i de södra delstaterna, 
vilket meteorologerna har skyllt på det märkliga beteendet hos jet-
strömmen som för det mesta styr luftströmmen från väster mot öster 
över Amerika och in över Europa. Om man kan manipulera dem, då 
manipulerar man också det väder som blir resultatet, och var någon-
stans det hamnar. 

Om vi studerar det märkliga sätt på vilket jetströmmarna uppfört 
sig de senaste åren och hur det har påverkat vädret i Amerika och 
Europa så upptäcker vi att teknologin för att ”styra” jetströmmen togs 
fram på 1990-talet, precis när dessa egendomliga effekter började do-
kumenteras. Om vi binder samman dessa faktorer kan vi se att vi nu 
har kommit förbi den punkten där man kunde skylla vädret och ex-
tremt väder enbart på ”naturliga” orsaker. 

Detta betyder självklart inte att allt väder är manipulerat. Men åter-
igen, ställ frågan närhelst vädret har orsakat en stor förödelse, vem har 
nytta av den förödelsen?

David, gör du något särskilt för att hålla modet uppe?

Nej, jag har inte någon särskild metod. Jag gör inga sådana saker. 
Jag har en verklighetsuppfattning som är mitt nav, och den är att Da-
vid Icke är en upplevelse. Det jag kallar mänskligt liv är en upplev-
else. Och jag är det som har upplevelsen. Jag är oändlig varseblivning 
utan form, utan begränsning, utan kroppens eller den mänskliga per-
ceptionens begränsningar. Oavsett vad som händer mig med avseende 
på upplevelser är det bara upplevelser. Det är inte vad jag är. 

Om vi identifierar oss själva med att vara människa – vilket 
naturligtvis de flesta människor gör – och det är vad de uppmuntras 
till att göra – så blir vi själva upplevelsen, och livet kan då bli så oer-
hört mycket svårare. Upplevelsen blir mycket mer intensiv – och om 
det handlar om en negativ upplevelse – mycket mer destruktiv – om vi 
förväxlar upplevelsen med vem vi är.
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Självklart blir jag – precis som alla andra – indragen i de män-
skliga upplevelsernas värld. Men om vi behåller – så att säga - nor-
malläget att vi är oändlig varseblivning som har en upplevelse, då är 
det möjligt att dra sig ur upplevelsen och betrakta upplevelsen i stället 
för att bli uppslukade av den. 

För när allt kommer omkring vet vi att detta bara är ett obetydligt 
litet fragment av en oändlig verklighet. Om vi kan se det på det sättet 
då kommer styrkan till oss. Eller vi kan bli dragna in i det faktum att 
”Jag är människa” eller ”Jag är en man, Jag är en kvinna” – etiketterna 
blir hela tiden trängre och trängre till dess att vi inte lever livet, utan 
livet lever oss. Med andra ord, programmet lever oss. Detta är mitt 
normalläge och det håller mig igång när livet blir stressigt.

David, när jag ser alla galenskaper som finns omkring mig känns 
det hopplöst. Kan du ge några förslag om saker som kan hjälpa mig 
återfå min tillit i framtiden, och hur kan man genomföra en positiv 
förändring?

Jag tror att tillit till framtiden är att lita till något som inte existerar. 
Det finns inget förflutet – det är bara en del av programmet – en del 
av perceptionsprogrammet. Det finns bara ett ögonblick – nu. När vi 
tänker på det som har hänt, befinner vi oss i nuet. När vi oroar oss för 
framtiden, befinner vi oss i nuet. När det vi kallar framtiden kommer 
befinner vi oss fortfarande i samma nu som vi var i när vi tänkte på 
det förflutna och framtiden tidigare. Omfattningen av den här verk-
lighetens illusoriska natur är fullständigt svindlande, och jag tycker 
faktiskt att den är komisk – illusionens omfattning. 

Livet är mycket lättare än vad folk tror. Man har fått höra att det 
är svårt, och eftersom man är av den uppfattningen att livet är svårt, 
så blir det svårt.

Min livserfarenhet har visat mig att om livet är svårt, glöm det. 
När det flyter på och känns lätt, följ med och gå vidare. Och det är 
avgörande för att kunna göra någonting överhuvud taget. Den energi 
som finns i intentioner är mycket, mycket kraftfull. Om vi har en in-
tention att göra någonting då vill vi göra någonting som verkligen 
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betyder något. Vi vill dra vårt strå till stacken oavsett vad vi väljer att 
göra. Då kommer intentionen, om den är genuin och inte bara nonsens 
och ord, att dra till oss saker som vi behöver för att förverkliga den 
intentionen. Vi kommer att dra till oss människorna, kunskaperna och 
möjligheterna.

Det som skrämmer de flesta, även om de kommit så här långt, är 
att det som livet lägger framför dem ibland kan vara sådant som de 
helst inte vill vara med om. Så de överger tanken och vänder om och 
säger: ”Nej, det är ingenting jag kan göra något åt.” Nej, det är inte in-
genting du kan göra något åt, det är ingenting du har valt att göra. För 
en av sakerna – själva nyckeln, den grundläggande – är att när du ska-
par en skillnad i världen skapar du en skillnad i dig själv. Ju mer män-
niskor kan koppla loss sig själva från programmet desto större strå till 
stacken och större nytta bidrar de med för andra inne i programmet.

Mitt liv har till exempel inte bara bestått av att utforska saker och 
skriva böcker. Det är ett resultat. Vid sidan av det där har mitt liv 
varit en ändlös ström av ofta krävande personliga erfarenheter som har 
hjälpt till att skala av programmeringens lökringar och vilseledande 
perceptioner och tillåtit mig mer och mer medan processen har pågått 
och gjort det möjligt för mig att se världen klarare och klarare för vad 
den är. Forskaren och forskarens levnadsbana hänger samman på ett 
grundläggande sätt. 

Jag ser många människor inom alternativa media som vill vara 
forskare men som inte vill göra resan. Det innebär att de till slut når 
en punkt där de inte kan komma vidare därför att de inte kan förstå det 
större sammanhanget på grund av att det program som de valt att ägna 
sig åt blockerar fortsättningen på resan in i en större medvetenhet.

Så det jag vill säga till människor är detta. Jag minns att i början 
på min egen resa, när jag blinkade in i det här strålkastarljuset, mediet 
som gjorde en session för mig sa – detta är 1990 nu precis i början – att 
hon blivit ombedd att berätta för mig att den spirituella vägen är tuff, 
den spirituella banan är tuff och det är ingen som klarar den med en 
klackspark. 
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Det kan vara förvirrande. ”Nu när jag blivit spirituell, för jag vill 
vara spirituell så borde jag kunna gå nerför gatorna med fåglar som 
landar på mina axlar och vackra fjärilar runt huvudet.” 

Det som händer är att hela helvetet bryter lös. Det som händer är 
att livet säger, ”Okej, detta är vad du vill, detta är vad du behöver upp-
nå för att komma dit” – det handlar, utan undantag, om en rejäl avpro-
grammeringsprocess som kan vara oerhört krävande och mycket svår.

Men om du inte går igenom detta – en del kallar det ”själens mörka 
natt” och sådana saker – då kommer du heller inte att ha förmågan att 
förstå världen eftersom du fortfarande befinner dig inne i den värld 
som du försöker förstå. 

Du kan inte förstå världen genom att bara befinna dig inne i den. 
Du måste utöka din varseblivning så mycket att du kan se in i världen 
lika mycket som du är inne i den, för det är det enda sättet att se den. 
Det går inte att se en målning med näsan på målarduken. Man kan 
bara se bilden om man tar ett steg tillbaka så att man ser hela tavlan. 

Det är inte möjligt att göra det medan man är inne i programmet 
eftersom programmet är till för att hindra dig att göra detta, vilket är 
orsaken till att det finns. 

För mig handlar det om att bestämma vad du vill göra, att du har 
en intention att nå dit och sedan kliver du ombord och åker med vart 
än det tar dig. I takt med svårigheterna som du avprogrammerar upp-
står möjligheter att genomföra det som du vill göra. Det är inte så att 
man måste vara totalt avprogrammerad och därför inte har några fler 
betänkligheter, men du måste börja med avprogrammeringen och då 
börjar du göra saker på ett samordnat sätt. Det betyder alltså att det 
du gör blir mer och mer kraftfullt ju mer avprogrammering du lyckas 
med.

Om du kunde så ett frö i allmänhetens medvetande, vad 
skulle det vara?

Du har blivit grundlurad.
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Introduktion

Kerry Cassidy är en dokumentärfil-
mare, undersökande journalist och välbe-
kant röst i Project Camelot visselblåsar-
radio. 

Hennes webbplats är något som alla 
känner till inom alternativa media. 

Hon talar på konferenser runt om i 
världen och är producent för en rad my-
cket uppskattade konferenser i regi av Ca-
melot under varumärket ”Awake and Aware” (Vaken och Varse) med 
nyckelvittnen och forskare som ingår i den serie av intervjuer som 
Camelot genomfört under åren.

Kerry reser runt i världen och håller intervjuer och dokumenterar 
vittnesmål från visselblåsare som har tillgång till information över 
top secret-nivå såväl som författare och forskare i ämnen som täcker 
konspirationer, det hemliga rymdprogrammet, ET, kundalini, och up-
pvaknande och gratis energi.

www.projectcamelotportal.com
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När började du utforska ditt ämnesområde? Var det 
någon speciell händelse som visade vägen till ditt eget up-
pvaknande?

Det är en ganska svår fråga, för när jag kom hit till planeten var jag 
redan ovanlig på det sättet, såvitt jag kan förstå, att jag ifrågasatte allt. 
Och jag var mycket medveten om att det fanns ett annat universum. 
Att det vi kunde se framför oss bara var halva verkligheten och att det 
fanns världar vi inte kunde se. Jag var i hög grad ett intuitivt barn som 
hade kontakt med osynliga världar och det blev en del av min vardag.

Redan när jag växte upp visste jag att jag förstod mer än jag förvän-
tades göra. Jag tittade i böckerna som mina föräldrar hade, som inte 
var barnböcker, vilket gjorde att jag blev bekant med ockulta ämnen. 
Jag var ganska ung, jag tror runt tio eller elva. På något sätt hade jag 
intuitiva kunskaper eller en intuitiv förståelse av det jag såg.

Jag tror också att jag blev bortförd när jag var liten. Jag upplevde 
det som jag nu uppfattar som ett typiskt bortförandescenario. Jag hade 
en återkommande mardröm i vilken jag gick nerför en liten stig på 
utsidan av huset. Där fanns en grind och jag kunde gå genom grinden. 
Där fanns en man i cylinderhatt och överrock som stod på andra sidan 
grinden. Och jag kunde höra ett starkt surrande ljud. 

Jag brukade bli livrädd när det hände – fullständigt skräcksla-
gen – och vakna upp från drömmen. Jag hade den här återkommande 
drömmen fram till tolvårsåldern, kanske något senare, och en gång 
bestämde jag mig liksom för att gå genom grinden och förbi den och 
då slutade jag få den mardrömmen.

Jag har ett märkligt födelsemärke på armen som inte många har 
sett. Det är tydligt att det är ett födelsemärke – det är ganska detaljerat. 
Det kallas faktiskt så – det som kallas ett mänskligt shemma (hand-
vävd textil). Det har blivit undersökt av läkare på Stanford eftersom 
jag växte upp i Bay Area, jag är född i Palo Alto i Kalifornien. Det 
består av ett nätverk av kapillärer precis under ytan som har en blåak-
tig färg.
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Hur som helst har jag fått ett implantat i armen som visade sig när 
jag var liten. En gång råkade jag ut för något tillsammans med några 
barn som lekte på vår gård. De lekte med en kolsyrepistol och jag fick 
för mig att jag blivit träffad, fast jag i verkligheten inte hade det. Men 
på något sätt uppstod en tidslucka och jag begriper inte riktigt vad som 
hände. Jag hade ganska ont i axeln och där fanns det här implantatet 
som hade hamnat inne i min arm. Så småningom liksom vandrade den 
nerför armen till den nedre delen av den, åtminstone tror jag att det 
var vad som hände.

Så jag har varit med om den här sortens märkliga händelser och 
jag var bara visste att det fanns andra saker som pågick och jag tror 
att mina upplevelser av bortförande antagligen bidrog till den uppfatt-
ningen.

Så jag befann mig redan då i detta mentala rum, och jag var inte 
ett barn som sedan glömde bort det och tyckte att allt var som vanligt. 
Jag tog med det i min världsbild. Jag upplever den vardagliga världen 
genom att jag befinner mig i den samtidigt som jag upplever dessa 
andra dimensioner av verkligheten som jag ingår i mitt medvetande. 

Jag har till och med episoder där, för inte så länge sedan, jag kan 
vakna upp mitt i natten och skrika: ”Ge dig av, ge dig av.” Och jag 
pratar med ETer och spöken som trängs inne i rummet eller vad de nu 
är. Jag var något av en empat när jag växte upp. Jag kunde styra en 
massa sådana symptom, om man kan säga så. 

Och min mor brukade kalla mig – detta är så dumt – men hon bru-
kade kalla mig Kerry-som-vet-allt för jag uppförde mig som om jag 
visste allting. Så känns det inte nu längre. När jag var barn uppförde 
jag mig verkligen så, och jag tänkte verkligen på det sättet – jag vet 
inte varför – lite grann som tjejen i Harry Potter, tycker jag.

Hur som helst är detta ett ganska långt svar på din fråga. Det som 
hände senare var att jag jobbade i Hollywood i nitton år. Till slut 
nådde jag ett glastak där jag inte kunde komma vidare över huvudta-
get, och jag hade arbetat mig inom alla olika områden inom produk-
tion. Jag började med framkallning hos ett filmbolag i lågbudgetklas-
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sen. Efter det startade jag eget och började skaffa mig uppdrag inom 
olika projekt runt om i Hollywood. Och de var allihop byggda på en 
slags scifi-modell. Detta var innan jag kom med i Project Camelot, så 
jag skaffade dessa uppdrag i egenskap av självständig producent från 
ställen som typ Steven Spielbergs bolag, Kathleen Kennedy som var 
hans framkallningschef där på den tiden. Och med, låt mig se, Ridley 
Scott – hans framkallningschef, och James Cameron hade en fram-
kallningsavdelning.

Jag fick uppdrag hos WingMakers, som är Ancient Arrows pro-
jekt – wingmakers.com kallas det – det är en häftig webbsida om en 
forskare inom ett dolt projekt som rymmer.

Detta gjorde jag innan Camelot. När jag kom till Camelot fick jag 
fatt i en person som blev en av mina intervjupersoner som heter Dan 
Sherman. Jag lärde känna honom. Jag hittade hans bok på internet 
och läste den. Det var en e-bok och jag kontaktade honom och hans 
manusförfattare och vi startade ett projekt och försökte genomföra 
det, baserat på hans bok.

Sedan intervjuade jag honom som ett inslag i Project Camelot. 
Han är ganska känd vid det här laget tror jag. Jag vet att detta är ett 
långt svar men jag försöker förklara att jag gick den här vägen och att 
jag också hade varit djupt involverad i ockult forskning när jag var 
tonåring.

Jag studerade även spirituella ämnen, såsom österländsk filosofi 
vilket borde vara heltäckande för den typ av undersökningar som jag 
höll på med. Jag läste verk som Mahabharata, Bhagavad Gita, och 
undersökte I Ching, Tarot, Crowleys saker i synnerhet, vilka är högst 
ockulta ting, och så vidare. 

Jag höll på med det mycket och lärde mig en hel del. Jag hade stor 
nytta av det när jag kom till Camelot eftersom det finns en ryggrad i 
allt som pågår på det här området som har med ockulta saker att göra 
– vilket många UFO-forskare sällan tittat närmare på innan de började 
med UFO – vilket gör att de känner sig ungefär som en fisk som ham-
nat på torra land på något sätt.
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Men jag hade den bakgrunden så jag förstod det här med Illuminati 
omedelbart, jag begrep hur de tänker, vad de baserar sin filosofi på, 
och så vidare. Så jag var lite ovanlig i den bemärkelsen.

Efter tiden i Hollywood, bara som en slags mysko tillfällighet, 
man kunde kalla det ödet, fick jag ett jobb som kommunikationschef 
på uppdrag av JPL, Jet Propulsion Lab vilket naturligtvis är en del av 
NASA och Cal Tech. Jag gjorde ett antal olika saker där. Jag jobbade 
där av och till, så småningom till och med som chefsassistent för olika 
forskare i labbet, som de kallade det.

Vid ett tillfälle vet jag att jag blev avlyssnad av en säkerhetsavdel-
ning som funderade på att anställa mig, och jag tror att jag lyckades 
sabotera det.

Oavsett vilket gjorde jag en hel del forskning och skrev filmmanus 
medan jag hade några av de här jobben, för jag hade mycket fritid.

Jag är medveten om att detta är en lång förklaring, och allt tog mig 
in i Camelot. I grund och botten, som jag säger, gjorde jag detta som 
en oberoende producent. Jag arbetade med att få mina filmer visade, 
för jag var övertygad om att film var det bästa sättet att antyda för folk 
vad som pågick på planeten. Så det var i huvudsak min målsättning 
och jag fick verkligen slita för att komma dit. Som en konsekvens blev 
jag en mycket frustrerad filmare. Jag gick faktiskt i filmskolan och det 
var UCLAs chefsutbildning för kortfilm. Jag var vann uttagningen för 
det programmet och tog examen och jag gick också genom chefs- och 
magister-programmen vid UCLA. Det var något jag gjorde för att ge 
alltihop en affärsmässig förankring.

Då bestämde jag mig för att skaffa en videokamera i konsument-
klass för min mor gick bort och jag fick ett litet, litet arv. Jag var my-
cket frustrerad över att jag inte kunde komma någon vart i Hollywood 
som filmare med mina projekt som jag visste var mycket bra projekt. 
Och jag bestämde mig för att besöka UFO-konferenser för skojs skull 
och intervjua talarna för att höra om de faktiskt hade sett ett UFO. För 
jag hade lagt märke till när jag började med de här sakerna att de tog 
god tid på sig att berätta om sina undersökningar och det och det och 
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det, men de sa aldrig något om att de själva hade haft en egen upplev-
else av att se ett UFO. Det där blev entrébiljetten till intervjuer med 
Rich Dolan, Jim Marrs och så vidare, och jag upptänkte att jag var bra 
på det. Det är min bakgrund.

En av de intervjuer som jag gjorde då var med Bill Ryan som blev 
min partner i Project Camelot. Jag mötte honom på en konferens. Jag 
hade bokat tid i med honom i förväg. Han hade precis avslutat en in-
tervju med ett helt filmteam som var riggat med ljussättning, kameror 
och annan utrustning. Och jag bara kom dit med en amatörkamera i 
handen – bara jag – och sa att jag var beredd att genomföra intervjun 
som vi bokat, och han var naturligtvis lite förvånad över att det där 
skulle ske, men det var så det var. 

Jag filmade honom på mitt hotellrum och vi märkte att vi kom 
mycket bra överens. Vi åt middag efteråt och blev mycket goda vän-
ner. Och den intervjun togs mycket väl emot på internet. Han tyckte 
mycket om den och det gjorde många andra människor också.

Det var en av de första intervjuerna jag gjorde för Project Camelot. 
Jag gjorde ett par andra intervjuer också, en med Bill Hamilton som 
fortfarande finns på Project Camelots webbsida. Och en med Robert 
Stovall som jag släppte flera år senare, också på Camelot. Dessa är 
välkända namn inom UFO-området.

Så det var min egen sorts inledning. Det vill säga att det egentligen 
inte har funnits någon särskild dag eller händelse som tog mig in på 
detta fält. Jag har på mitt sätt jobbat med det hela livet.

Hade jag fått den framgång i Hollywood som jag hade velat, skulle 
jag fortfarande hålla på med kioskvältare inom scifi-genren, och jag 
skulle förmodligen ha gjort bra ifrån mig. Men jag måste säga att i så 
fall hade jag inte gått ner i kaninhålet på det sätt som jag har gjort. Jag 
var tvingad till att hitta på något annat. Och snubblade på vad som 
visade sig vara en utmärkt idé, som Bill Ryan och jag fick samtidigt på 
den plats som har varit Kung Arthurs hem – ett av dem var Tintagel i 
England – där kom vi överens om att slå ihop våra kompetenser.
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Och att försöka ändra på världen, och det sätt vi ville göra det 
var genom att publicera – om vi fick tag på dem – visselblåsarnas 
vittnesmål om vad som egentligen pågick. Och vi var båda två skolade 
angående existensen om ET och många andra saker.

Människor brukar alltid fråga mig om jag varit med om omska-
kande händelser och liknande saker. Men svaret är nej, och det känns 
alltid tråkigt att säga det för jag vet att folk längtar ihjäl sig efter att 
höra att man blev fullständigt ställd, att man inte kunde tro det. Men 
eftersom jag hade undersökt allting under så lång tid, och att jag up-
plevde en barndom där detta var ett inslag, tror jag att jag hade någon 
slags naturlig djup kunskap om vart jag var på väg och vad världen 
egentligen handlade om, och det ledsagade mig.

Hur ser du på världen idag med tanke på de svårigheter vi 
står inför?

Jag tror att den största svårigheten är att kommunicera sanningen 
ut till massorna. Och deras vilja att höra sanningen.

Det är ungefär den ryggrad på vilken allt annat hänger på vår plan-
et i vår tid, enligt min uppfattning. Jag har alltid trott, du vet, jag vet 
inte om det verkligen var Jesus som sa det, eller en av Jesusarna, för 
det har antagligen varit fler som inkarnerat för att fylla den rollen – en 
sexdimensionell Jesus och en niodimensionell Jesus. Men sanningen 
skall göra er fria. 

Mänskligheten har, tror jag, varit förslavad under större delen av 
tiden som vi varit på planeten. Jag är övertygad om att det finns många 
planterade mänskligheter på planeten. Att vår bana går tillbaka tusen-
tals, för att inte säga miljontals år, förmodligen miljontals år tillbaka i 
tiden, om jag har förstått saken rätt. 

Det jag kan säga är att jag grundar detta på några mycket viktiga 
böcker som jag alltid rekommenderar när jag håller föreläsningar, och 
de är Voyager-böckerna av Ashayana Deanne. Jag tycker att de slår 
bibeln som en mycket bättre berättelse och mycket sannare historia 
om mänskligheten än vad som skrivits tidigare. Den informationen 
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har förmedlats till henne av ett Väktarfolk – så kallar de sig själva – 
för mänskligheten och de är en grupp av folk – inte ett folk. De har 
vårt bästa för ögonen, så att säga, medan vi utvecklas här på planeten.

Och, i all oskuldsfullhet, de är våra förfäder, de är vårt DNA. Män-
skligheten är ett storartat experiment och jag tror att vi är ETer. 

Kerry, spelar det någon roll om vi röstar?

Om jag skulle svara på den frågan genom att bara säga att jag an-
vänder ett annat sätt att avgöra svaret på vilken fråga som helst. För 
det första, om vi inser att tid innebär att allt händer samtidigt, som 
fysikerna säger. Och vi ser det som att ett ögonblick övergår till nästa 
som övergår till nästa, vi uppfattar det på ett linjärt sätt, vi är dessa 
ögonblick. Men vi kommer alla från Källan och vänder tillbaka till 
Källan. Så om vi antar det som en premiss så förstår vi att om tiden är 
samtidig, då är vi alla Källan och har tillgång till all kunskap.

Därför, om vi lyssnar på vårt inre vetande och vårt högre jag, som 
några människor kallar det, då kan vi få svar på alla frågor som vi har. 
Vid varje given tidpunkt kan svaren skilja sig åt beroende människan.

Vad jag förstår har vi åtminstone tolv samtida inkarnationer av oss 
själva vid varje given tidpunkt på den här planeten, och det pågår över 
tid, om vi kan uppfatta tid som ett jättelikt spektrum. Vi kan då säga 
att vi har åtkomst till varje cell, som vi uppfattar det, precis som jag 
själv är här nu. Detta Själv genomgår, på ett sätt, en inlärningskurva 
eller tar del av en inlärningskurva som går ut på självmedvetande och 
självförverkligande och upplysning.

Om jag då vill veta om jag borde rösta så talar jag om detta Själv i 
här-och-nu-tillvaron. Och då blir svaret kanske inte så esoteriskt som 
jag redan kanske antytt. Svaret kan bli mer specifikt. Så vi kunde säga: 
”Detta Själv kommer just nu att finna det meningsfullt att rösta som 
en slags gest som kunde vända på tidvattnet genom att göra ett val.” 

Men det kan bara ske om det inte blir stört av den här globala 
maffian eller ministären som styr världen med ett antal negativa ETer 
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bakom sig. Nu finns det positiva Eter i detta spektrum också. Men de 
arbetar annorlunda än de negativa gör.

Så om vi ska rösta måste vi ha klart för oss att vi för närvarande 
inte talar om en ny världsregering eller en ny världsordning som något 
som kommer att hända i framtiden – vi är där nu – vi har en ny värld-
sordning. De styr faktiskt planeten. Och om något, så håller de just nu 
på att förlora sitt grepp över planeten. Detta pågår faktiskt nu. Vi har 
faktiskt sedan 2012 blivit det man kallar en uppvaknandeplanet och 
det pågår nu medan vi pratar. Det betyder att de inte har full kontroll 
över mänskligheten längre. Men de styr vissa områden i vårt liv helt, 
och till exempel om vi pratar om USA så är vår president utsedd – han 
har placerats där av ministären för närvarande.

Så jag tror inte att val på något sätt gör någon enda jäkla skillnad 
i det här landet.

I andra länder har man diktaturer som är lika illa som USA, om 
inte värre. Och i några länder har man något som ser ut som demokrati 
men som inte är det, och kanske är det så i alla länder.

Så på frågan: ”Borde vi rösta?” vet jag att jag har gett ett långt 
och komplext svar. Men det är så jag tänker om det, med alla dessa 
parametrar.

Vad anser du om pengar och de globala bankerna?

Pengar är energi och det är en massa manipulation som pågår. En-
ergi är nyckeln till allting på planeten, för det är ”kronan” för dem som 
har makt och vill utöva makt. De gör det genom att använda energi. 
Oavsett om det handlar om pengar eller åtkomst till virveln eller att 
använda ditt individuella chi eller genom magi och kundaliniaktiver-
ing, etc., så handlar det om energi och användning av energi. Och se-
dan har vi förstås motsättningen mellan kärnenergi och gratis energi, 
etc., etc.

Så när det gäller de globala bankerna och penningsystemet kan jag 
säga att det är ett så komplext system, för å ena sidan har vi guld som 
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är mer än bara en metall. Det är något som underlättar rymdfart och vi 
vet att det finns ett hemligt rymdprogram. En rad olika länder har sitt 
eget lilla hemliga rymdprogram, men det finns ett stort program som 
drivs av USA, Ryssland, England, Tyskland, Frankrike och några fler 
som arbetar tillsammans. Det är det största jordbundna rymdprogram-
met.

Kina driver uppenbarligen sitt eget. Indien försöker utveckla ett på 
egen hand. Detta hör ihop med det du säger om de globala bankerna 
och pengarna och guld. Guld har använts genom seklerna av Annu-
naki – för att förlänga deras livslängd på ett enkelt sätt. Och antagligen 
för att placeras i luften för att skärma av strålningen från solen. Det 
finns idag spår av guld i våra chemtrails på några ställen.

Så vad jag skulle säga om detta är att det finns jättelika gömmor 
av guld och mycket mer guld än man säger i massmedia. I massme-
dia påstår man att guld är en begränsad resurs. Vad jag förstår trans-
porteras guld fortfarande med flyg från baser och flygfält i Sydafrika, 
till exempel – det finns visselblåsare som kan bekräfta detta – och 
lämnar planeten. Guld används, som jag sa, i stor omfattning i rymd-
fart så det är ett grundämne eller en metall som man använder i han-
deln, till och med föreställer jag mig, med utomplanetariska raser, i en 
regelbunden omfattning,. 

Men i stora drag är detta spel inte beroende av vad som förefaller 
vara banker som styr verksamheten. Vad jag förstår så äger Rothchild-
familjen nästan alla banker i världen, och driver dem bakom kulis-
serna. Det är cheferna på låg nivå som framstår som aktörer på värld-
sarenan.

Rothchildfamiljen befinner sig själva också i någon mening – om 
vi ser på kontrollpyramiden – ett steg eller två under toppnivån. Jag 
känner till Kinas drag för att ta över valutareserverna och på det sättet 
kunna ta över, och att det finns en ET-grupp som försöker underlätta 
för Kina att styra världen för närvarande.

Jag är precis klar med en intervju med Kameran Fally, som tillhör 
en kurdisk släkt med säte i Irak.  Han har haft med alla olika regimer i 



103

Kerry Cassidy

Irak att göra inklusive Saddam – som de inte kunde samarbeta med – 
Saddam Hussein. Med de har haft nära samröre med Illuminati, Bank 
of England och City of London, och haft affärer med Illuminati inom 
banksektorn. Och i intervjun med honom nyligen framkommer att 
kineserna nu har fått ett bakslag i försöken att ta över banksystemet.

Och att detta senaste försök för Kinas del kommer att misslyckas 
på grund av att kabalen slår tillbaka. Resultatet av all det där kommer 
att märkas under året och, enligt Kameran, under 2016. Men det är 
deras eget perspektiv, okej, det är vad de själva tror.

Om huruvida det kommer att finnas ytterligare en faktor som kas-
tas in i den mix som skulle kunna eliminera båda dessa sidor – om vi 
uttrycker det så – det vet jag inte – med det är högst sannolikt eftersom 
det finns en positiv sida som hela tiden verkar för att iscensätta saker 
och ting och se till att mänskligheten fortsätter utvecklas, att män-
skligheten inte hålls tillbaka, att förändringarna inträffar på ett mer 
balanserat sätt. De griper inte in på något särskilt entydigt sätt. De är 
inte ensidiga i sitt sätt att agera. De utövar inflytande över individer 
för att hjälpa dem att fatta vissa beslut som verkar i en positiv riktning 
som tillåter att händelseutvecklingen kan ske på det sättet.

Den negativa sidan arbetar genom individer också. Men den nega-
tiva sidan är mer benägen att agera ensidigt och ta ett stort karmiskt 
steg, så att säga, där man genomför saker som sedan har en mer direkt 
inverkan. Medan de som verkligen är positiva ETer eller positiva var-
elser arbetar överhuvudtaget inte på det sättet. De arbetar mer genom 
att påverka och genom överenskommelser med människor, så att säga. 
Det är annorlunda, men hur som helst, det är mitt svar angående pen-
ningsystemet.

Vad än det är som händer om ett år, så kan jag inte se att USA är 
så bankrutt som man påstår. För inte så länge sedan intervjuade jag 
Catherine Austin Fitts och det var roligt att höra henne avslöja att hon 
har vissa kunskaper om det hemliga rymdprogrammet, och förstår att 
det finns en betydande ekonomisk sida av programmet vilken bygger 
på ting som dolda guldreserver, extraplanetära resor, extraplanetära 
utgrävningar efter mineraler på andra planeter, för att inte tala om vad 
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de gör i form av investeringar med hög avkastning som de håller igång 
och får mycket pengar från.

Det är fråga om ett jättelikt spel och jag tror inte att det är så klart 
och entydigt. Jag tror inte att jag kommer att vakna upp i USA i mor-
gon och allt har blivit nollställt, så att säga, även om man sannolikt 
någon gång kommer att slå ner på den amerikanska dollarn. Det un-
derliga är att man har planerat för det eller att någon har hotat med det 
i åratal nu, men det är motsatsen som har ägt rum.

Så eftersom vi har dessa falanger som bekämpar varandra fram 
och tillbaka… hur det kommer att utvecklas är inte alldeles klart. 

Vad anser du om den skuldbaserade ekonomin som män-
niskor har fastnat i, och finns det en väg ut?

Jag skulle säga att det i grunden handlar om kreativitet, vår egen 
kreativitet. Jag tror vi mycket snabbt är på väg mot att inte behöva 
arbeta för chefen, så att säga. Att mänskligheten måste skapa sitt 
eget sätt klara sig i världen genom att sysselsätta sig själva och göra 
något som de själva tycker har värde och ge det till mänskligheten, 
och på det sättet skapa sig en försörjning. Det är så jag lever. Och 
jag bestämde mig för att göra det. Jag tog ett kliv över avgrunden när 
jag gav mig in i Project Camelot och det gjorde också min för detta 
partner, Bill Ryan, som var med i Project Camelot tillsammans med 
mig under de tre första åren. Och sedan under det fjärde året som jag 
arbetade ihop med honom hade vi olika uppfattningar och gled isär 
och så skiljdes vi åt.

Så nu har jag drivit Camelot i tio år och gjort det själv med hjälp 
av min webbmaster. Ibland har jag någon som hjälper mig med redi-
gering beroende på hur omständigheterna är. När jag reser har jag en 
partner, en pojkvän, med mig som backar upp. Han är musiker men 
han backar upp som kameraman och redigerare, och hjälper mig med 
klippningen av mina intervjuer, och så vidare.

Skuldbaserad ekonomi, alltså, världen kan förändras, regimer 
kommer och går, men det kommer att vara upp till oss hur vi skapar 
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vår verklighet och försörjer oss, lever och tjänar mänskligheten. Jag 
tror att det kommer att bli den enda lösningen. Det finns ingen som 
helst tvekan att till och med under den rådande ekonomiska modellen 
håller människor snabbt på att förlora sin avgörande roll.

Och när gemene man har de här 3D-skrivarna som existerar i ett 
mindre antal inom hemliga rymdprogram och olika andra ställen där 
man kan tillverka ett hus eller vad det nu är som behövs. Så smånin-
gom kommer vi tveklöst att kunna tillverka allt vi behöver.

Och gratis energi är bara toppen på isberget, så att säga. Det finns 
någon tanke om att gratis energi egentligen inte är gratis, att återbetal-
ning ingår eller något slags kretslopp inom vilket energi kan användas 
och måste gå tillbaka för återvinning och så vidare, att det finns olika 
typer av så kallad gratis energi. Så det beror på vilken av dem vi kom-
mer att använda till slut på planeten jorden. Men råder ingen tvekan att 
utan allt detta som man redan har upptäckt och så vidare – jag menar, 
det har varit känt sedan Teslas tid naturligtvis och innan den tiden – 
det har alltid varit känt egentligen – det återupptäcktes, antar jag man 
kan säga, av Tesla.

Jag menar, det mänskligheten kan göra är att minnas. Vi har alla 
kunskaperna. Vi är i färd med att erinra oss kunskaperna och mycket 
av kunskaperna har gått förlorad under de senaste seklerna, eller till 
och millennierna. Och nu har de blivit återupptäckta och återförts till-
baka till mänskligheten genom våra ET-kontakter – omvänd konstruk-
tion uppenbarligen, av deras farkoster och all annan teknologi som 
vi betalat för, i vissa fall med våra liv – genom avtal med ETer som 
fört bort våra barn och använt dem som föda och avel i utbyte mot 
teknologi – det är den svarta kohandeln som militären har genomfört.

Vi har börjat läsa och höra att man ger människor mikro-
chip. Vad innebär det?

Ja, jag har vittnesmål från visselblåsare om detta. Det jag kan 
berätta är att mikrochip sannolikt – till och med nu – är en föråldrad 
teknik eftersom vi alla har en signatur, en energisignatur som kan läsas 
av artificiell intelligens och övervakningsteknik som är långt bortom 
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vad Edward Snowden avslöjade för massmedia. Han talar bara om 
toppen på isberget. Det finns övervakningsteknologi på kvantnivå där 
artificiell intelligens ingår och därför är mikrochip bara till för de var-
dagliga typerna av brottsbekämpning som, gissar jag, bevakning på 
flygplatser och sådant där man har ett chip. Vi har ett chip i våra pass 
och i kreditkort. Så de behöver inte chippa dig i och för sig.

Så jag tror att man kommer så småningom att överge det – själva 
idén. Men det har länge varit en stor skräck för många. Och nu kan 
man naturligtvis spåra djur med hjälp av ett chip som man satt in i 
dem, som du känner till – våra husdjur.

Men jag ser att de puffar för det – när det handlar om barn – att 
plantera in ett chip i dem så att det kan hjälpa dig att hitta ditt barn. 
Detta, återigen, är övervakning på vardagsnivå. Det är det vi egentli-
gen pratar om. [Bevakning på] högre nivåer har mindre behov av den 
här typen av saker.

Hur ser du på avfolkning?

Jag tror att avfolkning är ett mem om man så vill, som är betingat 
och till och med har trängt igenom hos de anställda inom det hemliga 
rymdprogrammet som har blivit hjärntvättade med den här idén. Jag 
har vittnen som går på om avfolkning och hur viktigt detta är eftersom 
vi är överbefolkade. Jag tycker att det där är en ren illusion.

Jag tror att brist är den modell som vår värld är byggd på, vilket 
grundar sig på en av Illuminatis premisser som går tillbaka tusentals 
år. Och den, än en gång, den är också en illusion.

Jorden är en levande varelse och förnyar sig själv och vi är, på en-
ergiplanet, enormt kraftfulla energivarelser som ger energi till jorden. 
Om vi tjänar henne tillräckligt bra då får hon också livsenergi av vår 
närvaro – och samma sak med växter och djur. Vi vet att olja, exem-
pelvis, är en förnybar naturresurs.

Än en gång, brist är en modell som grundar sig på rädsla och är 
av reptilnatur och en illusion som man torgfört till mänskligheten för 
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att vi skulle tro på den – precis som döden är en illusion – så att vi 
skulle tro på en viss sorts verklighet som gör det mer möjligt för dem 
att styra oss på ett övergripande sätt. Så jag ser på brist på samma sätt 
som jag ser på avfolkning – de går ner i samma kaninhål.

Hur ser du på vacciner, och har vacciner något med av-
folkningsfrågan att göra?

Vacciner har använts för att – ja, smitta olika utvalda folk med 
olika sjukdomar och sänka immunförsvarets reaktionsförmåga så att 
chemtrails får en starkare verkan och slutligen också för att implantera 
nanopartiklar i människor. Det är en av de saker som pågår i samband 
med chemtrails. Så vacciner tjänar det syftet också – återigen, att förs-
vaga immunförsvaret – men också för att orsaka sjukdomar och bli av 
med vissa grupper inom befolkningen. 

AIDS-epidemin var en sjukdom som man försökte sprida, som 
syftade till avfolkning, men det fungerade inte. Man har genomfört 
flera försök med olika sorters sjukdomar.

Så vacciner är definitivt en förgiftningsmetod. Och också en metod 
för att påverka – jag tror att man kan säga – DNA-signaturen – att 
stänga av vissa segment av DNA hos barn som annars skulle ha ak-
tiverats senare i livet eller när de blivit vuxna. Jag anser att vacciner är 
mycket diaboliska saker.

Vad är GMO?

I huvudsak handlar det om att med hjälp av olika tekniker ta fram 
hybrider av växter för att göra dem mer fertila och få dem att växa sig 
större. Att göra saker större tycks alltid vara målet för GMO. Men jag 
är inte en vetenskapsman så jag känner inte till den tekniska sidan av 
vad GMO är tänkt att vara. Jag vet att de finns i frön som vi använder 
när vi odlar växter. Det är falsk mat – jag menar från roten.

Så vi talar om människor som försöker ändra signaturen och sam-
manhållningen hos människans DNA så att vi förlorar de hälsoeffekter 
vi normalt skulle få när vi äter vår mat. Det förgiftar vår näringskedja 
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och, än en gång, försvagar vår förmåga att hålla emot alla sorters sty-
rmekanismer vilket gör oss svagare.

Jag menar, de skickar i väg stora grupper av unga män ut i krig 
för att bli av med dem, eftersom de annars kunde ha gjort betänkligt 
motstånd. Och vi talar om ”kraftmätning” här – om de skulle stanna 
hemma och bli missnöjda – krig är alltså en av de fitreringsmekanis-
mer med vilka man gör sig av med ett stort antal arbetsföra unga män.

Jag har precis haft en visselblåsare som kontaktade mig och sa att 
värnplikt för kvinnor i USA kommer att träda i kraft i år eller något 
liknande. 

Och följaktligen kommer USA att rusta upp för ett storkrig med 
Kina och möjligen Ryssland, även om jag är tveksam till det senare på 
grund av några av Henoks profetior som har visat sig stämma hyfsat 
fram tills nu – det var Plejaderna som kontaktade Billy Meier – som 
avslöjade ett antal saker rörande vår framtida väg om vi fortsätter i en 
viss riktning, och en av de förutsägelserna handlade om ett kommande 
krig med Kina och Ryssland, men att Ryssland skulle byta sida. Från 
att inledningsvis ha varit på Kinas sida skulle de så småningom gå 
över till den andra sidan. Så för att återgå till ämnet kan jag säga att 
det är vad vi kommer att se i framtiden.

Existerar chemtrails, och om så är fallet hur vill du beskri-
va dem?

Chemtrails existerar definitivt och de har översvämmat himlen de 
senaste tio, antagligen femton åren minst. De är ett inslag i krigföring 
med hjälp av vädret, alltså ett slags vapen som finns inom regeringars 
arsenal, och på hög nivå till och med, för att – på ett sätt – styra sak-
er som man vill. Chemtrails används för att spåra ankommande och 
avgående farkoster eftersom militären är så angelägen om att kunna 
kontrollera vårt luftrum, trots att de står ganska maktlösa i detta avs-
eende.

Chemtrails har förstärkt deras kapacitet för övervakning av 
luftrummet och de förorsakar medvetet – till exempel, de framkallar 
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ett tätt molntäcke över ett visst område efteråt för att dölja – vad jag 
påstår är – slag mellan olika ETer som äger rum ovanför våra huvuden 
på dagar och nätter.

Så chemtrails tjänar detta syfte också, naturligtvis, som jag sa ti-
digare, vilket är att försvaga människans immunförsvar, och möjligen 
också några andra syften vilka i någon mån har att göra med inkom-
mande småplaneter och till och med asteroider. Jag tror att chemtrails 
kan användas för ett flertal olika ändamål idag.

Nyligen i min intervju med Kameran Fally (han har faktiskt blivit 
mycket läst med tanke på Illuminati) har han blivit kontaktad av åt-
minstone en av sina Illuminati kontakter som berättade att chemtrails 
kommer att försvinna inom en nära framtid. Och mycket riktigt rap-
porterar man att de är färre nu än de brukade vara, för säg, sex månad-
er sedan. Och att Illuminati har slutat att ge anslag till en del av dem.

Men varför, måste vi fråga oss, varför skulle de göra det? För de 
gör ju aldrig något som inte tjänar deras syften. Så det kan finnas 
många aspekter på det svaret, och å ena sidan kan det bero på att de 
har upptäckt ett mindre synligt sätt att göra chemtrails som påverkar 
vädret. Det är en sak. 

En annan sak, som man säger, är att man kanske har uppnått sina 
mål, vilka går ut på att ta fram Mänskligheten 3.0, en mänsklighet 
som är en supersoldat å ena sidan men samtidigt mycket kontrollerbar 
å den andra, och nästan passiv till naturen förutom då den triggas till 
att utföra något.

Det är alltså en intressant människotyp de vill skapa. De vill helt 
klart göra sig av med ett stort antal av den äldre befolkningen – folk 
som är över femtio i många fall – men de lagrar minnen i en intelle-
ktuell bank för de insåg vid något tillfälle att de inte skulle få någon 
nytta av att eliminera alla äldre människor eftersom det finns många 
skarpa hjärnor bland den äldre befolkningen. Och de tänker inte på 
samma sätt som den yngre befolkningen, men deras sätt att tänka kan 
ändå ha stort värde – lika stort som de nya sätt att tänka som några 
yngre starseeds har med sig. 
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Det har alltså inträffat förändringar under resans gång men i 
allmänhet vill man till slut bli av med en stor andel av den äldre be-
folkningen.

De kommer att få slåss mot läkemedelsindustrin eftersom läke-
medelsindustrin inte vill bota några sjukdomar. De vill inte att vi ska 
kunna bota cancer, de vill inte att vi ska kunna bota någonting. De vill 
att alla i den äldre befolkningen dör långsamt. De ser gärna att den blir 
oskadliggjord tidigt, från femtio och framåt så att de kan betala många 
sjukhusräkningar så att läkemedelsindustrin tjänar mycket pengar, och 
mycket av dessa pengar går till det som kallas svarta projekt, forskn-
ing om nano- och biologiska datorer – vad du vill. Så de är faktiskt 
bara något i stil med en slags kassako.

Kan du säga något om miljön och den rådande vädersitu-
ationen?

Ja, nittio procent av vädret är sedan åtminstone de senaste fem-
ton åren dirigerat och manipulerat av våra regeringar, av högteknologi 
inom hemliga rymdprogram, etc. Inom en och samma nation finns en 
regering som opererar inom det jag kallar fasadregeringen. Bakom 
den finns sedan en regering som har ett hemligt rymdprogram och den 
är i stort sett Illuminati.

Den vanliga regeringen är också infiltrerad och styrs i själva verket 
från en högre nivå av den hemliga regeringen. Så när vi tittar på saken 
på det sättet ser vi ett annat sätt att dirigera vädret, att dirigera bank-
erna – vad som helst. Alltihop är dirigerat och manipulerat.

Jag hade en visselblåsare som sa att den nordamerikanska konti-
nenten styrs av en person. Ryssland och östblocket styrs av en annan 
och Afrika styrs av en tredje.

Med andra ord är vidsträckta områden på vårt klot dirigerade på 
själva toppnivån av en enda person, som i sin tur styrs av – Gud vet 
vad – ET och så vidare.

Men det finns ETer som ligger i fejd med varandra i den här röran 
också. Så man kan inte bara säga: ”Jo, de styrs av en ET-grupp eller 
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flera ET-grupper.” Det står klart att reptilerna – som är kända som 
Reptoiderna och är människoliknande reptiler – är djupt inblandade 
i någon grad.

Vi vet att Mantiderna är involverade och att Anuiderna är inblan-
dade. Plejaderna har dragit sig tillbaka, vad jag förstår, sedan en tid 
tillbaka, och håller sig i bakgrunden men de är fortfarande involv-
erade. Med de är också mer positivt förankrade i någon grad även om 
det finns avvikelser.

Allt detta, menar jag, blir en stor röra om man målar med en bred 
pensel. Det finns en Luciferisk avdelning som består av en grupp av 
skilda folk som inte har mänsklighetens bästa i sinnet. Sedan finns 
Väktarfolken och de har det. Så det är ett världarnas krig som pågår.

Gör du något särskilt för att hålla modet uppe?

Det kunde man kanske kan kalla det. Jag vet att det låter helt galet, 
men jag är en extremt optimistiskt person. Och i min vardag är jag 
faktiskt mycket uppåt. Du förstår, jag får energi från alla svårigheter 
här. Jag vet att många finner detta svårt att tro. Och jag vet inte varför 
det är så, jag är sån bara, kan man säga.

Jag är faktiskt, tror jag, om man vill ha en typologi, jag är en tvärt-
om-människa. Om du säger att något är svart kommer jag förmodligen 
att titta efter för att se att det möjligen kan vara vitt, rött, eller gult. 
Jag lyder aldrig något. Det har jag aldrig någonsin gjort sedan jag var 
barn. För mig, om du säger att det finns någonting som jag inte kan 
göra, kommer jag att hitta ett sätt att göra det, bara för att bevisa att 
jag kan. 

Så eftersom det är min natur betyder det inte att om man ger mig 
problem, betyder det inte att jag inte blir nedslagen eller upprörd eller 
så om något hemskt inträffar. Men jag kan nästan alltid se den andra 
sidan av saken, som att oavsett hur mörkt det kan se ut, så vinner alltid 
den ljusa sidan.

Detta visar sig gång på gång.
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Och eftersom jag är ett medium bestämde jag mig när jag var tjugo 
att jag skulle nå upplysningen genom kundalini. Jag hade inga lärare 
eller så, jag bara visste att jag behövde göra det. Så jag satt ner, jag 
bodde i New York City. Jag hade tillgång till en lägenhet där jag inte 
behövde betala hyra. Och jag studerade teater på kvällarna och job-
bade på dagarna när jag kunde. Det var tillfälliga jobb inom filmbran-
schen och ett tag slutade jag jobba en månad, kanske lite mindre, för 
att bara meditera dag och natt, och till slut kopplade jag ihop alla mina 
chakra och fick uppleva episoder av djup Samadhi och Nirvana.

Och jag genomgick många omfattande förändringar så jag ser 
världen på ett annat sätt. Även om jag såg allting på ett annorlunda 
sätt när jag var barn så är dessa upplevelser som skrivna i sten. Jag 
nådde en viss nivå av upplysningen, tror jag man kan säga. Men för 
mig är inte upplysningen ett mål, det är en resa. Så det är något som 
pågår och som helt klart sträcker sig från mänsklig och individuell up-
plysning till gudomlig upplysning från källan.

Vi har långt att gå innan vi kan sova. Så man kan säga att det är en 
resa. Men det gav mig insikter, permanenta insikter, i vad som pågår 
här.

Och det här spelet på planeten jorden handlar bara om en upplysn-
ing. Det finns inget annat. Du vet, när du kommit ner till den absoluta 
botten, när allt är sagt och gjort, att detta är allt det egentligen handlar 
om, vilket är resan tillbaka till Källan.

Så om man vill kalla det en metod, så går det bra, men det är bara 
så jag är. Det är mitt sätt att se på världen. Det är inget jag praktiserar, 
jag är det, det är jag och det kan inte skiljas från mig.

Så ja, jag mediterar fortfarande, om du vill höra om några saker 
som jag tycker är bra för mig. Jag har en regim som kräver att jag le-
ker. Jag tror att lek är fundamentet för vad människor borde göra hela 
tiden, och lek är synonymt med kreativitet. Så om du inte leker och 
får glädje av det som du gör lever du inte fullt ut och antagligen inte 
heller på ett korrekt sätt.
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Men många människor får glädje av att lida. Så jag vill inte ta det 
ifrån dem heller. Jag håller mig till en zenbuddistisk filosofi, och på 
sitt sätt studerade jag det när jag var yngre, det och en miljon andra 
saker. Så man kan säga att jag handplockar allt som jag hittar som 
stämmer med mig.

Och konstigt nog, på grund av mitt jobb, får jag alla möjliga sort-
ers förutsägelser om det och det och andra saker. Men jag internalis-
erar aldrig information. Jag ser alltid inåt för att se vad jag får från mig 
själv, vad som kommer genom mina filter eller kanaler till Källan, och 
jag litar på det när det gäller beslut angående min vardag och hur jag 
går vidare.

Så du skulle kunna säga att i morgon – jag vet inte vad – släpper 
man en atombomb där jag bor, och jag skulle lyssna på dig. Jag skulle 
kanske ta med det på förstasidan på min webbplats om jag tyckte att 
du var en trovärdig visselblåsare.

Men jag skulle nödvändigtvis inte göra något åt det såvida jag inte 
fick – låt oss säga – en profetisk dröm den natten eller att jag fick ner 
en ingivelse som sa, ”Gör det här”.

När jag ser galenskapen omkring mig känns det hopplöst. Kan du 
ge några förslag på saker som kan hjälpa mig att återfå min tillit i 
framtiden, och hur kan man genomföra en positiv förändring?

Jag tror att en sak vore att börja meditera varje dag. Jag tror att 
mediumistisk meditation, och låt dig inte luras av ordet meditation 
för man kan åka tåg och dagdrömma och då kan du meditera i ordets 
fullständiga mening. Då tillåter du dig att öppna för Källan och anden 
som finns i allting att komma genom dig.

Detta kan hända i de mest bisarra situationer. Man kan vara sys-
selsatt med något annat, faktiskt, man springer eller klipper gräsmat-
tan eller vad det nu är som folk gör i det vanliga livet, kör sin bil. 

Och plötsligt kommer information till dig och i stället för att avfär-
da informationen med att säga, ”Ja ja, det var bara en dagdröm det där, 
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du vet.” Ta det på allvar, vad det än är. Med andra ord, det betyder väl 
inte att det är sant, okej?

Det var någon nyligen som berättade [någonting]. Och jag har en 
stark känsla av att den personen ljuger. Och det var entydigt – det var 
vad de hade att komma med, och det var hur de uppfattar verkligheten.

Och jag säger: ”Hör här, det betyder inte att ditt filter är miss-
visande för det tar åratal av arbete med dig själv och ditt – vad ska vi 
kalla det – resonansfilter – känslan som säger till när du har rätt och 
när du har fel och förstår skillnaden så att du märker när du får höra 
något som är osant, för att det som kommer till dig skickar iväg dig i 
fel riktning, i motsats till en störningsfri kanal.” Detta gäller medier 
också. Många medier uppmärksammar inte den här skillnaden. Detta 
resulterar i att de råkar i händerna på de Gråa och olika sorters nega-
tiva ETer. Det kanske börjar med en störningsfri kanal, eller en relativt 
störningsfri kanal så att de kan ta emot oförfalskad information, men 
så någonstans i kyrkan eller på jobbet bryts kanalen utan att de förstår 
det. Och sedan börjar de förmedla en massa lögner till mänskligheten.

Det finns negativa ETer som har intresse av att ta ner kanalerna. 
Det är viktigt att kunna skilja sant från falskt, vad man ska göra vid 
varje givet tillfälle. Men jag tror att det är möjligt att hitta rätt väg 
genom den labyrinten. Och meditation är ett av de bästa sätten, att 
börja lyssna på information från Källan och testa den sedan för att se 
om den håller.

Så vi måste nästan inta en position som observatör av vårt själv så 
att vi lyssnar på informationen som kommer – och vara medvetna om 
att den kommer någonstans ifrån och lära oss avgöra när den är kor-
rekt och när den inte är det – varför den kan vara infiltrerad. Varför du 
kanske har blivit infiltrerad just då och fått felaktig information, och 
detta tar åratal att lära sig ordentligt. Om ju längre tid som har gått, 
desto oftare får jag rätt. Bra mycket oftare än jag tar fel. Det är allt jag 
kan säga.

Så vad kan jag säga om det… om jag tänkte på något idag och det 
visade sig stämma i morgon kan jag lita på mitt inre själv, mitt inre 
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vetande, och det är absolut en fråga om liv eller död för en människa 
att lita på sitt inre vetande. Och att kunna lita på sitt eget inre vetande 
trots att vi blivit programmerade sedan födelsen – vi har blivit pro-
grammerade i vår vardag av saker som energisparlampor och dålig 
mat och dåligt vatten och dåligt det och dåligt det.

Men det går att rena det och rensa bort det. För du står stark inne 
i allt det där. Du är det… detta fantastiska verktyg som vi bebor har 
mycket mer kraft är vad vi tillmäter det.

Det sätt som jag kan prata om en person med den sinnesstämning 
som du beskriver är att titta på vad de gör för att styra dig just nu. Och 
jag säger detta hela tiden när jag talar inför folk. Om du är lätt att styra 
skulle de redan ha programmerat dig och kastat nyckeln, och du skulle 
vara ungefär som en ko på bete.

Men det har de inte gjort. Det som de måste göra är att program-
mera dig en gång och sedan göra det igen och göra det igen och göra 
det igen och ständigt fortsätta med det. De måste ta hela tiden fram 
energisparlamporna, ta fram den dåliga maten, sända tv-program som 
bara innehåller skräp och programmering. De måste överskölja dig 
med programmeringsvibbar. De måste släppa kemikalier på dig från 
chemtrails. Jag menar, de måste försöka allt de kan för att hålla dig 
under kontroll. Du tvingas titta på det och de måste bevaka allt du 
säger och gör. Och de förfogar över artificiell intelligens och använder 
det för att registrera allt du säger och gör – hur och varför eftersom de 
måste lära av dig, för det är vi som är lärarna. De kan inte styra oss 
och de vill veta som kommer att hända i framtiden, men det enda sättet 
som de kan ta reda på det är att bevaka oss.

Så vem är det som är överst? De eller du? Det är du. Du sitter i 
förarsätet. Och det handlar om den större versionen av dig vilket in-
nebär oss allihop. Det och Källan. Jag menar, för vi har alla, som jag 
uppfattar det, delar av Källan inom oss.

Så eftersom detta är fallet existerar ingen större makt, för vi är 
allt. Källan är allt. Så det är väl bara att räkna ut resten antar jag. Och 
vart leder detta till? Det leder till att även om du skulle befinna dig på 
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den allra värsta tänkbara platsen på planeten – vilket betyder att ditt 
mänskliga verktyg står i vägen men din ande kommer att övervinna 
det och transcendera, och din själ kommer att fortsätta leva även om 
du dör. Så det finns ingen poäng med att ta livet av dig eftersom du 
kommer att finnas ändå. Det är bara nonsens – vi kan inte ta livet av 
oss. Vi finns för alltid.

Med den kunskapen, när du väl börjar ta del av den, är det inte 
bara ord på ett papper. Det handlar faktiskt om att internalisera det och 
förstå att detta är vad som borde var den motiverande faktorn till att gå 
vidare genom livet. När du börjar få tillgång till det, när du är öppen 
för en idé så har den idén makt. Och den kraften kommer till dig och 
när du använder den kan du få saker att hända i världen.

Jag kan säga att detta är själva essensen i magi vilket är det som 
Illuminati använder. Du kan lära dig allt detta. Och det är bara du själv 
som håller dig tillbaka i sista änden.

Om du köper på vad de försöker sälja till dig, köp det bara inte 
längre.

Om du kunde plantera ett frö i allmänhetens medvetande, 
vad skulle det vara? 

Berätta sanningen. Berätta sanningen offentligt. Berätta sanningen 
för alla. Gör världen medveten om din sanning och din begåvning. 
Visa upp din begåvning för världen. Lägg den inte under skäppan, el-
ler vad det är man säger. Dölj inte ditt ljus. Du blir mycket klarare om 
du låter ditt ljus lysa. Okej, det är uppenbart att det är vad vi behöver, 
vi behöver folk som inte gömmer sig längre och slutar med att dölja 
sin sanna natur.

För med din sanna natur kommer begåvningar, och alla våra be-
gåvningar är olika och vem kan inte se visdomen i det? Det är i en-
lighet med den yttersta skaparens vishet att alla ska ha sin egen unika 
begåvning, om det så handlar om ett djur, en växt, en människa; vad 
som helst som kan lysa gör att allting lyser klarare. Alla har inte sam-
ma begåvning. Men låt din lysa för världen för det är så du ger något 



117

Kerry Cassidy

tillbaka till världen, genom att lysa och dela med dig av den du är. Så 
göm dig inte. 
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Introduktion

Under många år har utredaren Ole Dammegård varit på jakt efter 
sanningen bakom några av världshistoriens mörkaste konspirationer – 
såsom mordet på den amerikanske presidenten John F Kennedy, Rob-
ert Kennedy, Martin Luther King Jr, den svenske statsministern Olof 
Palme, John Lennon, massskjutningarna i USA och Norge, sänknin-
gen av m/s Estonia som dödade 852 oskyldiga människor och oräkne-
liga svarta operationer, inklusive Charlie Hebdo och skjutningarna i 
Köpenhamn.

Ole Dammegård har givit hundratals intervjuer internationellt och 
ägnar sig helt åt att avslöja den nya världsordningens agenda och dess 
falskflaggade operationer över hela världen. Han säger ofta att han 
inte är här för att sprida rädsla; tvärtom 
är hans uppdrag att hindra den ”globala 
eliten” från att förvandla vår vackra plan-
et till en styrd och skrämmande plats.

“Vi förtjänar alla så mycket bättre – 
det är dags att stoppa galenskaperna och 
bota världen med kärlek”.

www.lightonconspiracies.com
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När började du utforska ditt ämnesområde? Var det 
någon speciell händelse som visade vägen till ditt eget up-
pvaknande?

För mig började det runt 1983-84. En kväll när jag var och hälsade 
på en vän i Stockholm visade de en dokumentär om Kennedymordet. 
Det var första gången över som jag huvudtaget såg den så kallade 
Zapruder-filmen. En person bland åskådarna som hette Abraham 
Zapruder hade filmat hela händelseförloppet, och där kan man mycket 
tydligt se att det avgörande ohyggliga skottet mot huvudet kommer 
framifrån och från höger – där gräskullen ligger – och inte från det håll 
som den utpekade mördaren, Lee Harvey Oswald påstås har befunnit 
sig, uppe i magasinet för skolböcker.

Detta är så uppenbart för alla med någon form av hjärnverksamhet. 
Det handlar om normal fysik, att skottet kom från en helt annan rikt-
ning, vilket gör att den offentliga redogörelsen blir en fullständig lögn. 
För mig var det en chockerande upplevelse, för det var första gången 
någonsin som jag kände att jag blev berörd dessa lögner.

Den avgörande händelsen var när jag såg detta i början av åttio-
talet, tjugo år efter mordet. De stora mediebolagen körde fortfarande 
ut den officiella versionen som en sanning. Jag blev helt förstummad 
över hur dessa stora bolag kan komma med sådana här uppenbara 
lögner, såvida det inte måste ligga något mycket stort bakom.

Det var den händelsen som väckte mitt intresse på allvar på det här 
området. Fram till dess hade jag varit intresserad av spirituella böcker 
men också böcker om konspirationer, Vilda Västern, historieböcker 
och så vidare. Men detta var gnistan som startade alltihop.

Efter det läste jag ett par hundra böcker om Kennedymordet vilket 
sedan ledde till mordet på Robert Kennedy, också det en konspiration 
där jag till och med hittade några av dem som var inblandade. Detta 
tog mig och till utredningarna av morden på Martin Luther King, Mal-
colm X och även Abraham Lincoln. Ju mer jag grävde i ämnet desto 
mer och mer och mer öppnade det sig för mig. 
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Många av dessa så kallade händelser, dessa förskräckliga händel-
ser som har förändrat världen, har visat sig hänga samman med var-
andra.

Jag menar att det är exakt samma människor som har varit inblan-
dade i många av dessa händelser. Så i stället för tala om en galen värld 
med en massa politiska mord som begås av ensamma dårar överallt 
har jag lyckats hitta direkta samband som visar att mycket av förödels-
en i världen orsakas av mycket litet antal människor ur eliten. Ja, de 
betraktar sig själva som eliten. Men jag vill kalla dem minoriteten 
eller fåtalet. 

Men att ett litet fåtal människor i nyckelpositioner ligger bakom 
många fruktansvärda saker i denna världen ger mig också stort hopp 
eftersom det gör situationen så mycket lättare att hantera och begrän-
sar problemet till en liten grupp som vi måste komma till rätta med för 
att nå nästa nivå.

Hur ser du på världen idag med tanke på de svårigheter vi 
står inför?

Vår tid är ytterst krävande. Det är också en oerhört spännande tid 
vi lever i. Det är som vi blivit trängda in i ett hörn och angrips från alla 
håll. De flesta människor är inte ens medvetna om att fullt krig pågår 
mot mänskligheten. Det kastas mot oss från alla håll, genom livsme-
del, luft, vacciner, GMO, väpnade konflikter, finansiella katastrofer, 
falskflaggade operationer, politiska mord, och så vidare.

Faktum är att de flesta är ovetande om detaljerna. Så många av oss 
känner mycket starkt att något som inte är riktigt rätt pågår i världen. 
Det är något som kan hjälpa många att vakna upp inför det faktum 
att ”något mycket besynnerligt är på gång, något väldigt egendomligt 
pågår, och jag behöver ta ett steg tillbaka och börja informera mig 
själv för att ta tillbaka makten och verkligen begripa mig på vad det 
är som händer”.

Jag har ägnat ett trettiotal år av mitt liv åt att visa fram vad jag 
anser vara sanningen och fokusera på att genomföra en fullständigt 
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orädd exposé av denna lilla grupp. Genom att rikta ljuset mot dem 
kommer vi att kunna visa upp deras metoder utan något som helst våld 
för att se om vi kan komma ett steg före dem i stället för att alltid vara 
de som är på efterkälken. Jag är övertygad om att vi kommer att lyckas 
med att lösa detta och ta steget till nästa nivå i en underbar framtid. 

Spelar det någon roll om vi röstar?

Jag har aldrig röstat i hela mitt liv för jag insåg mycket tidigt att 
valen i de flesta länder inte betyder särskilt mycket. Den så kallade 
eliten, som står bakom det som kallas den Nya Världs-ordningen, op-
ererar på en helt annan nivå. Det som vi ser av dessa val är som en 
teaterföreställning.

De flesta länder har samma politiska system vilket består av de 
två motsatta blocken: ett som kallas vänster och ett som kallas höger 
och så finns ett mittenparti eller några små partier i mitten som ger ett 
sken av demokrati, ett sken av att det finns verkliga alternativ. Men det 
bygger bara på samma sak.

De som ger sig in i politiken har i början oftast ett rent samvete, 
goda intentioner och man vill verkligen åstadkomma något i tillvaron. 
Men ju högre upp man kommer i karriären i yrket desto mer kor-
rumperat blir det. Så när man kommit tillräckligt högt för att komma 
i fråga, angående till exempel att bli vald för en konferens, har nästan 
alla inblandade idag blivit totalt korrumperade.

Det är mycket tråkigt att säga detta, men jag tror att det är så. Idag 
är de här valen iscensatta evenemang. Därför är det genom studier av 
grupper som Bilderberggruppen och Council of Foreign Relations – 
den sortens grupper – som vi kan se var någonstans de verkliga valen 
äger rum, var någonstans folk blir utsedda till att bli nästa president 
eller statsminister. Man serverar oss en illusion om ett val där de olika 
kandidaterna endast är olika armar på samma kropp. 

Det spelar därför ingen roll vilken av dem vi röstar på. Det kom-
mer fortfarande att vara samma makt bakom som bara gör sitt nästa 
drag.
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Detta är också orsaken till att världen inte förändras. Vi ser samma 
sak upprepas om och om igen eftersom det är samma maktstruktur, 
och vi blir hela tiden manipulerade. Ta därför tillbaka makten genom 
att inte lämna över den till regeringen.

När vi ser efter ordentligt så finns allt där rakt framför oss och 
berättar för oss vad som faktiskt pågår. De kör med oss och det är dags 
att dra undan ridån och se vad som pågår för att sedan ta tillbaka vår 
makt genom att vakna upp inför sanningen och inse att vi kanske inte 
alls behöver några regeringar.

Kanske står vi vid en punkt i historien där det är dags att följa hjär-
tats regler. Det ingår i vår anatomi att vi har en mycket tyst röst i vårt 
hjärta som berättar för oss vad som är rätt och vad som är fel. Ju mer 
vi lyssnar på den rösten desto mer kommer vi att välja vi att göra det 
som är rätt, kärlekens väg där vi väljer att inte såra eller skada någon 
och känner respekt för allt som finns omkring oss, inklusive naturen 
och människorna, våra grannar, våra grannländer. 

Ju oftare vi väljer kärlek i stället för hat och rädsla desto oftare 
kommer denna världen tillbaka till oss i ett tillstånd av balans där 
det inte finns behov av en regering – eller verktyg för styrning – som 
regeringen har blivit. Hur kommer det sig? Det beror på att regerin-
garna har tagit över. De fanns till för att tjäna oss och gå våra ärenden, 
men i dag styr de oss. Vi får inte ens veta vad som pågår för de har 
vänt upp och ner på alltihop.

Nu styr de över oss bakom stängda dörrar med alla dessa regler 
om det man kallar rikets säkerhet – fullständigt dösnack – ”rikets säk-
erhet” är deras säkerhet – de som gömmer sig i mörkret. Den är deras 
trygghet – allt detta som är topphemligt och rör rikets säkerhet, och 
alla sätt som man har att hindra information från att komma ut. Den 
är bara till för att ha koll på informationen som läcker ut om dem och 
vad de gör.

Rikets säkerhet borde betyda full insyn. Det är genom full insyn 
som vi kan förstå vad som händer. Det där måste få ett slut. Vi måste 
få veta vad som faktiskt händer.
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Ett utmärkt sätt vore det som Formel Ett-förarna har på sina dräk-
ter: alla dessa logotyper från de olika bolagen som sponsrar dem. Om 
alla i regeringen och alla som arbetar i regeringar hade samma system 
så att vi kunde se vem de jobbar för, då skulle det bli en helt annan 
femma. Då skulle vi se vad det är som pågår.

När det handlar om att rösta… kanske det kunde vara okej på en 
lokal nivå – där folk ännu inte har blivit korrumperade, där de fort-
farande har rent samvete och deras motiv fortfarande är ogrumlade 
kunde vara ett sammanhang där jag möjligen skulle överväga att rösta. 
Bortsett från det, när det gäller premiärministrar eller presidenter är 
det ett enda stort skämt.

Nu för tiden vill de att all röstning ska ske digitalt vilket innebär att 
man kan manipulera alltihop helt och hållet. Det har slutat att fungera 
helt nu och går inte att kontrollera. Till exempel, när George Bush 
Jr valdes under den andra valperioden skedde det uteslutande genom 
valfusk. Det uppdagades och folk förstod det men allt fortsatte som 
förut. Han satt ytterligare fyra år och alla var förbluffade men det är så 
det går till. De respekterar oss inte alls för närvarande. Det är dags för 
oss att visa dem att vi finns till för att bli respekterade.

Vad anser du om pengar och de globala bankerna?

Pengar är det största av alla skämt, det största av alla bedrägerier 
och det största kontrollverktyget som någonsin sett dagens ljus. Det är 
när vi förstår hur pengar skapas ur tomma luften och hur de används 
för att förslava oss… Det är nästan ofattbart.

Jag började vakna upp under nittiotalet inför detta faktum – hur 
man använder pengar efter det att jag träffade David Icke. Jag började 
förstå mig på banksystemet och hur vi har tillåtit dem att styra oss på 
det sättet. Detta är bara så sanslöst.

Eftersom de flesta människor inte känner till hur det här med pen-
gar fungerar kan jag, om du vill, ge en snabbskiss över hur systemet 
är arrangerat:
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Det som behövs är en centralbank. Man behöver kontroll över en 
centralbank i ett land så att alla banker i landet är kopplade till den 
centralbanken. Det är avgörande för att den här konspirationen skall 
fungera. 

Vad man gör senare är att ta fram regler, så att till exempel, om 
en bank har tio tusen i sitt bankvalv, då kan de låna ut hundra tusen. 
Om de har tio procent så kan de låna ut hundra procent – utöver det 
som de i verkligheten har. Du går till din bank och säger: ”Jag vill 
köpa ett hus, eller jag vill köpa en bil.” Då ser de på dig och säger:” 
Kan vi verkligen lita på dig? Är du någon som vi har förtroende för?” 
Du säger: ”Javisst, jag lovar att jag är en bra människa.” Då säger de: 
”Okej, om du är en bra människa kan vi bevilja ett lån till dig. Men vi 
behöver något som säkerhet om du inte kan betala.” Och då säger du, 
”Ja självklart, inga problem” eftersom du vet att du kommer att betala. 
Du är ju en ärlig och anständig människa.

Jag påstår inte att de anställda på lägre nivåer i en bank är med-
vetna om detta – det här är fullständigt uppdelat så att ju lägre i makt-
pyramiden man befinner sig i banksystemet desto mindre vet man. Det 
är avsiktligt arrangerat på det sättet. Men ju högre man kommer desto 
närmare kommer man nivåer där folk är mer medvetna om sådana här 
ting.

Så de säger att du behöver ett lån på hundra tusen. Eftersom de har 
tio tusen i bankvalvet kan de – enligt reglerna – låna ut hundra tusen. 
Men det blir inte i kontanter. Det är mycket sällan som man ger dig 
kontanter. Det sker i form av en check, eller som nu, bara digitalt. De 
går fram till tangentbordet och vad som sägs vara hundra tusen ham-
nar på ditt bankkonto.

Sedan träffar du ägaren till huset som du ska köpa. Du överlämnar 
checken och säger: ”Tack så mycket. Här är checken på hundra tusen 
kontant. Ge mig nyckeln till fastigheten.” Du lämnar över checken. 
Den tidigare ägare funderar sedan, för han är en vaksam person: ”Den 
här checken kan vara stulen.” Då går han till sin bank – oavsett vilken 
är den alltid kopplad till centralbanken – ger dem checken och säger: 
”Var vänlig och sätt in den här på mitt konto så att den är tryggt för-
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var.” Dessa hundra tusen sätts då in på hans konto vilket betyder att 
banken – oavsett vilken bank det handlar om – sedan har tillåtelse att 
använda det som tio procent av det belopp som banken nu kan låna ut 
till någon annan. 

När du alltså går in där, har banken tio tusen i bankvalvet, och 
det faktum att du ber om ett lån ger dem rätt att, ur tomma intet, bara 
genom att trycka på tangenter, ta fram de extra nittio tusen – gripna ur 
tomma luften – och sätta in på ditt konto. De här pengarna existerade 
inte för bara några minuter sedan. Poff, och plötsligt finns de där. Och 
eftersom den tidigare ägaren av fastigheten fick pengarna går denne 
också till banken och sätter in dem på sitt konto och ger på så sätt 
banken möjlighet att lägga på nittio procent på det beloppet också.

Nittio procent läggs på det beloppet och så fortsätter och fortsätter 
det hela tiden, med pengar som skapas ur tomma luften.

Många länder har dessutom arrangerat det så att varje gång man 
trycker pengar sker det som en skuld. Skattebetalarna får betala för 
sina sedlar vilket innebär att varje gång man trycker en ny krona eller 
en ny euro skapar den en skuld för befolkningen, och det betyder att vi 
aldrig kommer att bli skuldfria. Det kommer bara att växa och växa… 
i alla länder.

Detta är också förklaringen till varför varje enskilt land i världen 
är så över öronen skuldsatta. För normalt, hur skulle en nation – som 
USA som ger eller lånar ut miljarder till andra länder – hur kan de göra 
det när de själva är så djupt skuldsatta? 

Om systemet var beskaffat så som vi tror att det är, och som det 
förväntas vara, vore det inte möjligt. Bara länder med mycket pengar 
skulle kunna låna till andra länder. Men hos oss kommer pengarna ur 
tomma luften och det är det stora bedrägeriet.

Jag hoppas jag har beskrivit det här på ett begripligt sätt. Om inte, 
börja studera detta själv, du som läser, vem du än är. Fatta vad som 
pågår, för det här styr ditt liv, mitt liv och våra liv i en omfattning som 
är fullständigt häpnadsväckande. 
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Vad anser du om den skuldbaserade ekonomin som män-
niskor har fastnat i, och finns det en väg ut?

Det är mer eller mindre det som jag just beskrivit, det är en total 
bluff – det största instrumentet för slaveri i mänsklighetens historia 
– och de flesta av oss har inte ens en aning om det. Det är ytterst an-
geläget att vi blir medvetna om detta, och också att fler och fler män-
niskor börjar undersöka det och upptäcker vägar ut ur det.

Skattesystemen i många länder är helt olagliga. I USA till exem-
pel finns ingen som helst lag som säger att en vanlig människa måste 
betala skatt. Det har man helt gripit ur luften och tvingat på befolknin-
gen. Alla har bara böjt sig och sagt: ”Ja, ja, det är klart att jag är en bra 
människa. Jag betalar skatt för det är vad som krävs av mig som en 
anständig medborgare i samhället”. 

Men det finns ingen regel, ingen lag i USA som säger att en pri-
vatperson måste betala inkomstskatt, och fler och fler människor har 
blivit medvetna om detta. 

Det var till och med en man som för några år sedan som satte in 
en helsidesannons i New York Times eller Washington Post som sa: 
”Härmed erbjuder jag femtio tusen dollar till den som kan visa mig 
var den lagen finns någonstans. Peka ut lagen så vinner du femtio 
tusen dollar”. Ingen har någonsin hittat den. Personal på det amerikan-
ska skatteverket vaknar också mer och mer upp inför dessa fakta om 
vad som pågår och har blivit visselblåsare. De gör allt de kan nu för 
att avslöja denna gigantiska bluff som håller på att kväva människorna 
ekonomiskt.

När det handlar om pengar är detta ormens huvud. Det är vad som 
kväver oss och trycker ner vårt huvud i leran i en helt sanslös om-
fattning och håller oss i slaveri så länge vi lever.

De har också lagt upp det så att man nu kan få in människor så fort 
som möjligt i det så kallade systemet med studielån. Innan man ens är 
klar med utbildningen har man skaffat sig en skuld som ibland kan ta 
en livstid att bli av med.
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Det är dags för oss att inse hur man kör med oss, hur vi blir manip-
ulerade, och sedan sätta stopp för det genom att säga nej, vägra att ha 
någonting med här det att göra och rikta strålkastarljuset rakt på dem 
för att visa upp deras metoder och säga att när det räcker, så räcker det.

Vi har börjat läsa och höra att man ger människor mikro-
chip. Vad innebär det?

Detta har man pratat så länge. Jag vet att David Icke var en av de 
första som varnade för det här på nittiotalet och sa att det är på gång, 
det är på gång. Hela idén går ut på att koppla samman allting med 
den här globala datorn så att allt kan totalstyras, varje område i ditt 
liv inklusive din kropp – var du är och vad du gör, allt. Vägen dit går 
genom det chip som man vill att alla ska ha.

Man startade detta genom kampanjen angående försvunna barn i 
USA med en stor propagandaapparat som sa – på mjölkpaket och så 
vidare – hitta detta försvunna barn, hitta detta försvunna barn. Samti-
digt sa man oftare och oftare i bakgrunden att om du sätter in ett mik-
rochip i ditt barn så kan vi hitta det och se var det är vid varje tidpunkt. 
Då får vi möjligheter att stoppa dessa hemska saker. Man gjorde det 
med hundar och katter för att vi skulle vänja oss vid tanken. Och det 
är en lysande idé om det sköts på ett humant sätt, på ett sätt som är till 
nytta för mänskligheten. Det kunde vara ett fantastiskt verktyg.

Men deras tanke bakom, deras agenda – individerna som står ba-
kom – än en gång, den Nya Världsordningen – deras agenda är my-
cket, mycket mörk. Mikrochippet är en väldigt central komponent i 
hela planeringen och den planeringen går ut på total styrning av våra 
liv i alla bemärkelser med hjälp av detta chip. Så att de kan ansluta 
oss till en dator, de kan följa oss via GPS och se var vi är vid varje 
tidpunkt. De kan kolla hur vår ekonomi ser ut, hur vi använder våra 
pengar, var vi arbetar.

Jag skulle säga att mikrochippet är ett betydande hot, ett betydande 
hot mot vår frihet. Jag skulle hålla mig borta från det så länge jag kan. 
Se till att inte låta dem göra något med era barn eller anhöriga på det 
här området.
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I Sverige och andra länder är alla så förtjusta i prylar och tycker 
att det är så häftigt med sådana saker. Man har infört mikrochipping 
på ett sätt som gör att det låter oerhört häftigt. Du kommer in på VIP-
avdelningen på nattklubbarna. Om du använder det kan du öppna din 
dörr utan nyckel. Du kan betala utan att du måste ta upp plånboken. 
Men konsekvenserna av att göra detta med ett mikrochip är nästan 
ofattbara, för när väl chippet finns i inne din kropp så kan vem som 
helst som styra chippet genom trådlös åtkomst och göra en rad olika 
saker utan att du vet om det.

Därför skulle jag rekommendera alla att hålla sig så långt borta 
från det här som möjligt.

Hur ser du på avfolkning?

Jag önskar jag kunde säga att detta bara är rena fantasier och kon-
spirationsteorier. Men när vi tittar på historien och bakgrunden hos 
människorna inom den så kallade Nya Världsordningen ser vi att en 
av deras planer går ut på att avfolka den här planeten. De vill eliminera 
ungefär två tredjedelar av oss och använda dem som blir kvar som en 
slavpopulation. Detta låter fullständigt vansinnigt, som taget ur någon 
ytterst dystopisk science fictionfilm, men detta är vad som framkom-
mer allt tydligare och tydligare ur de dokument som läcker ut.

Vi kan också se det i företeelser, till exempel det som kallas Agen-
da 21, enligt vilken man mycket öppet beskriver denna plan. Och den 
går ut på att eliminera väldigt många av oss. Jag menar, ta livet av oss. 
Jag tror inte att det är upp till dem att leka Gud. Det är naturen som ska 
bestämma över sådana ting.

Om man vill eliminera människorna, ja, då kunde man eliminera 
sig själva. Det vore en stor gåva på många sätt. De har inte rätt att 
avgöra vem som ska få leva och vem som ska dö.

Deras plan handlar om indirekt mord… definitivt inte okej.

Hur ser du på vacciner, och har vacciner något med av-
folkningsfrågan att göra?
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Det har det absolut och vacciner, jag kan inte ge nog eftertryck 
åt det, är fasansfulla verktyg – den totala fasan. Dessa vacciner ingår 
i agendan för avfolkning och är också tänkta att inbringa miljarder i 
inkomster åt dem. När vi ser hur allt det här är arrangerat, hur man 
skapar sådana här skrämselkampanjer där virus ingår – om du minns 
– hotet från svininfluensan då hela världen fick spader. Det här för-
färliga, förfärliga svininfluensan är på väg hit, den är på väg hit, den 
kommer att ta livet av oss allihop.

Jag frågar, hur många döda människor hörde vi talas om? Detta 
utlöste en pandemisk beredskapsnivå som globalt var högre än någon-
sin tidigare. Hur många människor hörde vi talas om som dog? Hur 
många människor raglade omkring på gatorna med stora bölder i an-
siktet och ruttnande kropp? Inte en enda.

Svininfluensan? Ren lögn. Det var en massiv lögn. Det hela gick 
ut på att få folk att ta vaccinerna. De använder alltid den gamla rom-
erska mallen Problem-Reaktion-Lösning när det handlar om sådana 
här saker.

De säger alltid: ”Å, det är svininfluensan. Å, det är Ebola”, och 
jag vet inte vad de hittar på nästa gång, kanske det blir det upp-och-
ner-vända gröna apviruset eller det förstorade kamelviruset eller vad 
de nu kan komma på när det gäller idiotiska namn… för att vi ska få 
spader och säga: ”Herregud, herregud, vi behöver något som stoppar 
det här”, och lösningen de kommer med är vaccinet. Men vaccinerna 
kommer från dem och är tillverkade för att gradvis försvaga vårt im-
munförsvar och inte på en gång.

Det är ytterst avgörande för dem att vi inte har möjlighet att spåra 
eller gå tillbaka och peka ut vacciner som orsak till något. Därför har 
de tagit fram cocktails som verkar inne i kroppen när de väl kommit 
dit. Där ligger det vilande ett tag för att sedan explodera inifrån och 
slå ut dig totalt.

Så jag vill bestämt hävda att många, många av de fysiska besvär, 
som i synnerhet unga människor upplever i dag med ADHD och alla 
de andra bokstavskombinationerna och allergierna, många olika sort-
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ers underliga sjukdomar och underliga symptom, är direkt kopplade 
till dessa vidriga vacciner.

Där finns en massa kvicksilver, formaldehyd, död vävnad och så 
vidare som passerar alla naturliga barriärer, kroppens brandväggar, 
såsom vår hud med alla dess olika lager som är till för att skydda 
vårt inre system. Och det är där som man går förbi allihop på en gång 
genom att använda en nål och då kan inte kroppen försvara sig mot 
vad det nu är som man pumpar in.

Om vi ser tillbaka i historien – till exempel ett av bolagen som 
befinner sig i centrum av dessa förfärliga skrämselattacker med virus 
är CDC, Centrum för Sjukdomsbekämpning i Atlanta i Georgia, USA. 
Det grundades 1946, samma år som Operation Paperclip var i full 
gång med att exportera en massa naziforskare från Tyskland till USA 
och andra länder.

Ett av bolagen som började använda deras kunskaper var CDC. 
Vi hade alltså nazistiska forskare som hade gjort mängder med ex-
periment på människor och de fick anställning på detta företag vilket 
sedan dess har varit inblandad i dessa fasansfulla sjukdomar, och det 
är de som innehar patentet, på till exempel, ebolaviruset. De har även 
varit direkt involverade i framtagandet av AIDS-viruset och svininflu-
ensaviruset har kopplingar till CDC.

Gå till deras webbplats. Där kan du läsa om det. Det är förbluf-
fande. Tillsammans med CDC finns dessa stora bolag, de stora farma-
kologiska bolagen som producerar vaccinerna. 

För det mesta tar man fram vaccinerna utan att testa dem. De har 
ingen aning om vad som händer. Det finns inget som garanterar att 
något katastrofalt inte skulle kunna inträffa. Och de är skyddade i lag 
så det går inte att stämma dem om någon råkar illa ut.

Vacciner är fasansfulla saker och bara tanken på att det finns barn 
som redan i tvåårsåldern har blivit pumpade med 26 olika vacciner… 
Jag vill bara gråta när jag tänker på det.
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Vi har aldrig givit någon av våra barn vacciner och de är superfris-
ka. Dessa underbara barn som vi blivit välsignade med är aldrig sjuka. 
Kanske tre dagar totalt under hela deras liv hittills. Om jag jämför med 
deras kompisar som har fått vacciner så har de alla sorters allergier, de 
är så nedsatta med AHD och alla de här underliga diagnoserna.

Det finns en person som jag väldigt gärna rekommenderar att du 
studerar om du är intresserad av ämnet: Dr Leonard Horowitz. Mycket 
tidigt på 80-talet började han visa vad detta handlar om. Han kon-
fronterade folk som var med och tog fram AIDS-viruset – Dr Robert 
Gallo och andra – en total exponering av vad de har gjort, hur de 
finansierades av militära intressen och pengarna som de fick för att ta 
fram dessa virus.

Han har gjort en dokumentär som du kan hitta på YouTube. Den 
heter In Lies We Trust vilket är en otroligt bra titel, för det är precis 
vad det handlar om.

Lyssna på Dr Leonard Horowitz. Hör när han går igenom vad som 
finns i de här vaccinerna. Det ger dig en god uppfattning om vad som 
pågår i den här branschen.

Vad är GMO?

GMO är genetiskt modifierade organismer. Dessa ting som du frå-
gar mig om – de är alla sammankopplade. De är mycket skrämmande 
områden att ge sig in på. Hela idén, den officiella förklaringen går ut 
på att GMO – genetiskt modifierade organismer – är till för att rädda 
och hjälpa mänskligheten.

Vänd på det. Det är den raka motsatsen.

Det finns ett företag som kallas Monsanto som är en ond kraft på 
den här planeten. Det personifierar ordet ondska. Det borde heta Mon-
diablo eller något liknande. Det grundades 1901 av en man som hette 
John Francis Queeny. Han var faktiskt en medlem av Malteserorden. 
Men han var gift med en kvinna som hette Olga Mendes Monsanto 
– det är därifrån som namnet kommer. Deras första produkt var ke-
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mikalien sackarin, ett konstgjort sötningsmedel som faktiskt såldes 
till CocaCola. CocaCola och företag som Disney har hjälpt till med 
utvecklingen av det här företaget, Monsanto.

När vi tittar på Monsanto, har det varit en av världens största pro-
ducenter av kemikalier. De har tillverkat aspirin och andra saker som 
de flesta människor har använt. De var med om att utveckla Agent Or-
ange, ett kemiskt stridsmedel som användes under Vietnamkriget för 
att avlöva alla växter i djungeln så att FNL inte skulle kunna gömma 
sig.

Men detta orsakade omfattande kroppsskador för befolkningen, 
många olika sorters deformationer, barn som föddes med allvarliga 
fosterskador, fullständigt horribelt.

Men Monsanto var också mycket involverad i Manhattanprojektet 
där man tog fram atombomben vilken man senare släppte över Hiro-
shima och Nagasaki och dödade hundratusentals japaner. Det är alltså 
ett företag om har en synnerligen dödlig och mörk bakgrund.

Så kom man på idén att producera bekämpningsmedel – i synner-
het en produkt som kallas Roundup – som nu är spridd till 130 länder 
över hela världen. Det som man gjort med det bekämpningsmedlet är 
att man började med att skapa dessa GMOer som är genetiskt modi-
fierade organismer på det sättet att man har lagt till saker inuti själva 
organismen. Man sätter sig i Guds ställe och börjar leka med hans 
skapelse och tar fram monsterväxter och fullständigt horribla saker.

En av deras påhitt är att ta fram växter som är motståndskraftiga 
mot alla sorters problem, som kan motstå drag, som kan motstå alu-
minium, som kan motstå olika sorters angrepp. Men växterna själva är 
giftiga. Några av de här växterna avger till och med bekämpningsme-
del till sig själva, och detta säljer man nu som till oss som livsmedel.

Vilken logik kan ligga bakom tanken att äta bekämpningsmedel 
som är så giftiga? Men när vi börjar undersöka GMOer och kollar 
deras officiella webbsidor så ser allt tjusigt ut, det är till för att rädda 
oss och utgör lösningen för framtiden. Men jämför vi det med vem 
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som sitter i styrelserna, vem som står bakom allt detta, så är vi till-
baka till samma individer som finns i centrum på den så kallade Nya 
Världsordningen.

Hillary Clinton sitter med i styrelsen. Där finns Donald Rumsfeld. 
George Bush den äldre är en centralfigur i allt det här och hjälper detta 
företag att få kontinuerligt ökad tillgång till den globala livsmedelsre-
serven.

En av de sakerna man gör är att ta fram växter som kan motstå 
nedfall från chemtrails – dessa kemikalier som kommer uppifrån och 
dödar vanliga växter. Så är vi tillbaka till Problem-Reaktion-Lösning. 
Problemet: växter dör. Vår reaktion: ”Milda makter, hjälp oss, vi måste 
stoppa det här.” Då kommer man med lösningen: deras GMO-växter 
som de har tagit patent på vilket betyder att de kontrollerar dem.

En annan sak som de också har gjort är att ta fram avslutsgrödor. 
Som till exempel växter som tomater och många andra som ser fina 
ut, de är underbara växter. Men grejen är att det inte blir några frön. 
De är ettåriga växter. De växer och ger en skörd, själva grönsaken, 
och sedan dör de vilket innebär att man måste skaffa nya frön nästa år.

De har köpt upp gigantiska mängder utsäde och manipulerat hur 
många växter helst som de sedan tagit patent på.

Det hela går ut på att kunna styra så mycket av världens produk-
tion av livsmedel som möjligt genom deras utsäde men utan några 
garantier för vad det gör med vår hälsa. Flera studier visar att detta 
är farligt och skadar oss – det som kommer från dessa GMO-grödor.

Idag satsar man miljarder på att komma undan statlig och feder-
al lagstiftning genom att kringgå olika lagar och förordningar. Man 
behöver inte ens redovisa huruvida GMO ingår i olika livsmedel-
sprodukter. Så detta är mycket besvärligt för vi vet inte längre vad det 
är vi får i oss.

Dessa frön sprids med vinden från åkrarna över stora områden och 
nu försöker man stämma ett stort antal jordbrukare, särskilt i USA, 
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när man hittar GMO på deras åkrar. Man lämnar över en stämning och 
säger: ”Du använder detta utan vårt tillstånd.” Och så försätts gården 
i konkurs. Och då tar man över den också.

Vi är tillbaka till en gigantisk komplott med manipulationer för att 
skaffa fullständig kontroll över alla olika aspekter av tillvaron. Livs-
medel, vatten, vad du vill, ekonomin, och så vidare. De försöker styra 
oss och GMOer är en huvudkomponent i det krig som man försöker 
bygga upp runt omkring oss.

Existerar s.k. chemtrails, och om så är fallet hur vill du 
beskriva dem?

Det är mycket tråkigt att säga ja, återigen, ja, de existerar i allra 
högsta grad. Chemtrails är något annat än vad folk normalt tror när de 
ser ett jetplan. De ser det där vita som kommer efter planet och som 
kallas kondensationsspår. På en viss höjd och vid en viss temperatur 
bildar vattnet från jetmotorn iskristaller, och det är det vi kan se på 
en klarblå himmel. Ibland kan vi se sådana kondensationsspår efter 
jetplan på himlen.

Men chemtrails är en helt annan sak. Chemtrails består av kemi-
kalier som man sprayar ut. Skillnaden är att vi kan se dem när planen 
kommer för de lämnar ett långt, långt, mycket vitt band tvärs över 
himlen. Bandet sprider långsamt, långsamt ut sig för att till slut om 
himlen är, som den till exempel är i Spanien, naturligt klarblå ett stort 
antal dagar om året. Det är mycket lätt för oss att se dem. Det är my-
cket lättare att se dem här än i många länder som har mycket mol-
nighet. Men vi kan se när de håller på med chemtrailsprejande under 
en intensiv dag. 

Det börjar innan soluppgången, kanske halv sju på morgonen. Vi 
ser att det första planet kommer och lämnar ett långt vitt band efter 
sig. Ungefär tolv minuter senare finns ytterligare att diagonalt band, 
ett annat plan som kommer, femton minuter senare ett tredje, ett fjärde 
och ett femte plan. De kommer tillbaka, längre in över fastlandet och 
fortsätter med samma sak. Vi får en matta av ränder som långsamt, 
långsamt tunnas ut i och upplöses i luften. 
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Fyra eller fem timmar senare efter att de här planen korsade him-
len har hela himlen blivit ett vitt dis – en kemisk giftig himmel. Det är 
avskyvärt att se och de flesta människor reagerar inte ens. Det är san-
slöst, för det är så omfattande, det är så kolossalt att folk inte kan fatta 
det. Om en lastbil körde genom en av småstäderna här och släppte ut 
sådana mängder avgaser skulle den bli stoppad inom trettio sekunder. 
Polisen skulle konfiskera lastbilen och arrestera föraren och ge honom 
böter.

Men eftersom detta är så stort är det som om vi inte kan se det. 
Första gången jag blev medveten om det var 2008. Jag gick ut och 
talade öppet om det här på en radiostation här som hete Talk Radio 
Europe. Radioprataren Steve Gilmore och jag gjorde allt vi kunde 
för att visa upp många av de här sakerna som vi talar om här, som 
chemtrails, vacciner, den globala eliten, politiska mord. I många av-
seenden är chemtrails en förklädd välsignelse eftersom de är en av 
de saker som så uppenbara när vi väl lägger märke till dem. De är så 
synliga. När vi väl börjar se vad som pågår kan ingen förneka det. Det 
är så uppenbart. 

Om jag bara kan gå tillbaka till GMO vill jag bara berätta om 
något som jag tycker är så fantastiskt med den här världen och det 
är att närhelst vi har ett problem så har vi också lösningar. Enligt 
människor som Ken Rohla, som är en specialist på många av dessa 
områden, finns ett sätt att vända tillbaka på verkningarna av GMO. 
Han rekommenderar en webbplats som heter www.restandrepair.com/
microbeblast/. och särskilt en produkt som de kallar ”microbe blast”. 
Denna lösning går ut på att om man ger det till växter så tränger det in 
– i exempelvis äpplen eller vad det nu kan vara som har blivit genma-
nipulerade – och återställer dess DNA så att det blir det som naturen 
tänkt att skulle vara.

Det är en fantastisk sak som jag hoppas kommer att bli mer och 
mer tillgänglig för vanliga människor.

Kan du säga något om miljön och den rådande vädersitu-
ationen?
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När det gäller chemtrails som vi pratade om tidigare, vilka består 
av aluminium, barium, strontium, i någon utsträckning arsenik. En av 
de saker som detta åstadkommer när det sprayas ut i de mängder vi 
talar om här, tonvis och åter tonvis av det faller ner, är att det ändrar 
markens pH-värde och gör den väldigt försurad. När marken blivit 
försurad har detta stor påverkan på växterna och gör dem försvagade. 
Det är här som Monsanto kommer och andra företag kommer in och 
erbjuder GMOer för de är motståndskraftiga mot aluminium.

Men att man sprayar dessa ämnen påverkar också vårt immunförs-
var i stor omfattning genom att göra vår kroppsmiljö försurad också, 
vilket gör att många sjukdomar kan frodas. Cancer och svampinfek-
tioner kan växa och därför är det mycket farligt för vår hälsa också. 

Man använder chemtrails som ett vapen i kombination med 
teknologiska system som HAARP där man kan använda det till att sty-
ra vädret som ett stridsmedel mot oss. Man kan framkalla tsunamier, 
tromber, man kan framkalla torka eller omfattande regn. Det är vad vi 
ser och det håller på att orsaka förödelse överallt genom att omvandla 
länder som redan upplever torka till ökenområden. Länder som redan 
har för mycket regn, som England, blir fullständigt dränkta.

Hela tiden går det ut på att försvaga oss. Tanken bakom den Nya 
Världsordningen är att försvaga oss på alla områden, att göra oss sva-
gare och svagare så att de kan bli större och större och styra och kväva 
oss.

Jag hoppas att jag en dag kommer att vakna upp för att upptäcka 
att detta problem med så många ton av i synnerhet aluminium i luften 
plötsligt visar sig vara en fantastisk lösning för världen, att tack vare 
aluminium kommer vi att kunna göra allt vi vill… men just nu kan jag 
inte se det.

Jag tycker verkligen att vi i allra högsta grad borde låta Moder Jord 
vara som hon är och göra allt vi kan för att göra henne frisk och sluta 
upp med att förgifta henne. Det här med vädret är en sak som vi inte 
borde manipulera. 
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Det är precis som galna vetenskapsmän som just har blivit spon-
srade och löper fullständig amok utan att ha den blekaste aning om 
vad de egentligen håller på med.

Gör du något särskilt för att hålla modet uppe?

Det gör jag absolut. Jag är en lärare inom Raja Yoga. Det är en 
5000-årig filosofi som faktiskt kallas psykets vetenskap. Jag har en 
fantastisk lärare. Hennes namn är Nalanie Harilela Chellaram. De 
kunskaperna och de sätt som de rekommenderar genom sina Skrifter 
rörande hur man kan styra tankarna och välja kärlek i stället för rädsla, 
och många, många andra aspekter på tillvaron har verkligen hjälpt 
mig.

Min käresta och jag sitter ofta och ser på solnedgången. Vi har 
några höns och en anka och att bara sitta där med dem, du vet, sitta 
och klappa en kyckling och bara lyssna på ljuden från naturen, titta 
på hästarna och känna den svaga brisen mot ansiktet, såna saker, att 
komma tillbaka i balans igen. Jag går alltid barfota. Det hjälper till att 
hålla kontakten med jorden. Och ju mer jag koncentrerar mig på att 
hålla rädsla bort från mina tankar desto bättre mår jag och desto mer 
kan jag åstadkomma i världen.

Jag fokuserar alltså mycket på att undvika att vara i ett tillstånd 
av rädsla, tillstånd av hämndlystnad, hat, sådana känslolägen utan att 
blunda för det som sker i världen, tvärtom ger jag mig in i dessa yt-
terst mörka territorier med vidöppet hjärta och sinne. Jag ser bara att 
detta är en del av ett gudomligt spel som vi deltar i och att vi tydligen 
av någon orsak för närvarande måste befinna oss i denna synnerligen 
extrema situation. Jag vet inte varför men vi är där och vi måste bara 
hantera det. 

Så jag är mycket tacksam för Nalanie som har hjälpt mig att se 
och träda in i detta tillstånd på ett kärleksfullt sätt, på ett sätt som inte 
sprider rädsla utan hopp och kärlek. 

Jag mediterar också, mer eller mindre varje dag. Jag försöker vara 
medveten om min andning, för jag vet att när jag blir skrämd eller 
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orolig andas jag bara högt upp i bröstet. Så jag fokuserar på att få 
andningen längre ner. Tar tio djupa andetag till exempel, och då lugnar 
kroppen ner sig. När kroppen blir lugn lugnar också psyket ner sig.

Sådana saker hjälper mig, och också att göra det som är bra, att 
vara vänlig, att sprida vänlighet ger min själ verkligen en kick. Jag 
älskar det och det är en hobby som jag har att se var någonstans jag 
kan hjälpa till. Det gör att andra människor mår bra, det gör att jag mår 
bra. Det är en win-win-situation.

När jag ser galenskapen omkring mig känns det hopplöst. Kan du 
ge några förslag på saker som kan hjälpa mig att återfå min tillit i 
framtiden, och hur kan man genomföra en positiv förändring?

Jag tror att de flesta människor som genomgår uppvaknande-
processen går igenom olika stadier. Det är nästan som om vi förlorat 
en närstående. Först hamnar vi i total förnekelse. Vi kan inte acceptera 
att det vi ser faktiskt är sant. Vi försöker försvara oss och säger: ”Nej, 
nej, nej, det kan inte vara sant.” Men ju mer bevis som dyker upp 
framför oss och ju mer vi börjar inse att detta faktiskt är något som 
händer så hamnar många människor i förtvivlan, depression, vrede, 
och liknande.

Detta är fullständigt naturligt men det är inte vad vi ska göra. Vä-
gen framåt innebär att undersöka om vi kan släppa dessa negativa 
känslor för de är inte till hjälp för någon. De innebär bara ytterligare 
problem. Ju mer du blir medveten om dina tankar och hur din hjärna 
fungerar upptäcker du också att du inte är slav under tankarna utan att 
du faktiskt kan styra dem. 

Ditt psyke kan bara tänka en tanke åt gången. Om psyket börjar 
med en negativ tanke kan du bara byta ut den mot en positiv tanke, 
eller en mer positiv tanke. Och ju mer du övar på att göra det varje 
gång en av de där svarta tankarna tränger sig på desto lättare kan du 
komma tillbaka i balans. 

Meditation hjälper också till att lugna ner ditt psyke. Återigen, inte 
för att blunda för vad som händer utan för att kunna ta itu med sakerna 
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på ett balanserat sätt som gör det möjligt att fatta beslut som inte kom-
mer från rädsla utan kommer från ett balanserat och medvetet val när 
det gäller hur vi ska hantera saker och ting.

Maktstrukturen ligger bakom allt detta mörker. De inriktar sig på 
att söndra och härska. De vill att vi ska vara rädda för varandra. De 
vill att vi ska betrakta varandra som fiender, de vill att vi är ytterligt 
själviska, att allt kretsar kring mig, mitt, min familj och alla andra kan 
bara dra.

Ett sätt att motarbeta dem vore att se oss om kring efter var vi kan 
åstadkomma någonting, hur vi kan hjälpa till, vem vi kan hjälpa, vem 
vi kan samarbeta med. Ju mer du medveten du blir om dina tankar och 
hur du ser på andra människor, desto mer kan du släppa bedömningar 
och vrede eller rädsla och hat, och koncentrera dig på att se mer kär-
leksfullt på dina medmänniskor. Detta är i sig ett stort steg på vägen 
för det åstadkommer förändringar i världen runt dig. Det gör att män-
niskorna omkring dig ändrar sig också.

En del människor säger till mig: ”Jojo, det är alldeles för stort, jag 
kan inte ändra på mig så där.” I sådana fall rekommenderar jag dig att 
ta en titt på en vanlig dag. Om du börjar med att dela upp allt i små ka-
pitel, till exempel, jag vaknar på morgonen, och när jag vaknar lägger 
jag märke till mina tankar. Är de positiva eller negativa om vad som 
gäller idag? Hur ser jag när jag tittar på min familj? Ser jag dem eller 
har jag bara kommit in i en dimma?

Undersök om du kan bli medveten om detta och välj sedan så my-
cket som möjligt att finnas till i varje ögonblick och vara det som 
kallas kärlek när du ser på människor, när du pratar med människor. 
När du sedan väl har vaknat äter du frukost. Koncentrera dig på din 
frukost, koncentrera dig på att känna hur det smakar, koncentrera dig 
på hur mycket du uppskattar den. Känn tacksamhet över att du har 
mat på bordet. 

Efter det kanske du måste ta bilen och åka någonstans, och det är 
som ett nästa kapitel där du kan koncentrera dig en gång till på hur det 
är att vara i bilen. Behandla människorna omkring dig och de andra 
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som finns i trafiken med respekt. När du befinner dig i bilen måste du 
också tänka väldigt mycket på säkerhet. Sitt inte och dröm iväg.

Varje gång du träffar någon, varje gång du gör någonting, se det 
som ett nytt kapitel och se på det kapitlet om det där mötet, eller det 
där telefonsamtalet, eller vad det nu är. Koncentrera dig under dessa 
minuter: låt mig se om jag kan förmå mig att fokusera på kärlek i den 
här situationen.

Min rekommendation är att ju oftare du lyckas att komma in på 
det spår som handlar om kärlek i stället för rädsla och hat, desto bättre 
kommer din tillvaro att bli, desto mer kreativ kommer du att vara och 
desto mer kommer du att kunna påverka människorna omkring dig på 
ett positivt sätt som kan hjälpa till att lyfta den här världen till nästa 
nivå. 

Om du kunde plantera ett frö i allmänhetens medvetande, 
vad skulle det vara? 

Fokusera på kärlek. Fokusera på kärlek i alla olika situationer. 

Det finns några experiment som jag älskar. Det tycks vara så att 
det vi kallar kärlek i vårt universum är det vi kallar den högsta av alla 
vibrationsfrekvenser. Jag talar inte om kärlek, fysisk kärlek, eller att 
vara förälskad utan om den kärlek som kan få en mor att dra undan en 
bil från hennes barn i en bilolycka eller få en far att ta sig in i ett brin-
nande hus för att rädda sin familj.

Den sortens kärlek har en otrolig kraft. Det är vad som i detta 
universum har betecknats som den högsta av alla högsta frekvenser. 
Den är högre än tankarnas frekvens. Den lägsta av de lägsta är ren ter-
ror, total skräck. Den är mycket, mycket låg för att inte säga inte den 
lägsta i universum. Om vi tar en hög frekvens och en låg frekvens till 
ett laboratorium och riktar dem mot varandra händer det aldrig att den 
ena påverkar den andra så att de tills slut hamnar i ett mellanläge, att 
det blir 50-50 i gråzonen där de möts för att sedan fortsätta att exis-
tera tillsammans. Nej, den lägre frekvensen blir eliminerad totalt. Den 
försvinner och det är mirakulöst att se.
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När jag tänker på människor som Jesus eller Buddha så ser jag 
dem som superhackare. De knäckte koden till Matrix. De förstod – 
vad än problemet handlar om – att möta det med en högre frekvens. 
Jag tror att det var det som Jesus menade. Jag är ingen religiös person 
men det är så jag uppfattar det. Han sa att oavsett vad problemet än 
handlar om, inse att de inte vet vad de gör. Och vägen ut är att bemöta 
det med en högre frekvens. Så när vi ändå är i gång, varför inte välja 
den högsta av alla frekvenser och bemöta det med kärlek?

Om du kan, koncentrera dig på kärlek. Det är den här magin som 
bara – poff – skingrar den mörka kraften. Jag har sett det vid händelser 
i krigszoner och jag har haft privilegiet att uppleva det själv när jag 
blivit uppsökt av personer i uniform, personer som viftat med vapen 
och verkligen försökt skrämma mig.

Grejen som fungerar för mig är ordet divine. Om jag har någon 
som står framför mig och är arg eller skriker eller hotar mig, om jag 
drar ner på volymen så att jag inte hör orden och fokuserar på hans 
eller hennes ansikte och behåller mitt sinne i ett tillstånd av kärlek och 
bara upprepar ordet divine, divine, divine, han är någons son, han är 
någons bror, han är någons far, divine, divine, han vet inte vad han gör. 
Jag fortsätter att upprepa det, nästan som ett mantra – och det håller 
mitt sinne fritt från rädsla. För om jag hamnar i ett sinnestillstånd av 
rädsla blir riskerna att jag eller någon annan kommer till skada mycket 
större.

De gånger som jag lyckas stanna kvar in kärleksfrekvensen i stäl-
let för att få spader kan jag bara på ett par minuter plötsligt se gnistan 
i den andres ögon. Hela situationen avväpnar personen som försöker 
hota dig.

När folk som är vana vid att människor bara böjer sig för att de 
blir så skrämda av uniformen, eller vad det är, eller deras titel, möter 
någon utan rädsla, där det inte finns någon som dömer, där det bara 
finns kärlek, blir de mycket förvirrade, och efter ett tag, om du inte går 
på det heller, blir det som att desarmera en bomb, och sedan, plötsligt, 
händer något.
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Jag vill påstå att mycket, mycket ofta vänder situationen till något 
helt annat. I stället för en mycket hotfull situation står vi plötsligt och 
pratar med varandra.

Jag har upplevt detta med polisiära insatsstyrkor, till exempel, folk 
som man skickat ut som uppfattat mig som en modern terrorist. När 
jag inte köper mig in på rädsla så efter några minuter blir de plötsligt 
så vänliga. De blir så trevliga och erbjuder hjälp, de ger mig sitt vis-
itkort och ”Här är mitt privata telefonnummer om du skulle behöva 
någon assistans.” De är fullständigt sanslösa.

Så, oavsett vilken situation det än är, koncentrera dig på kärlek.
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Från Oles soloplatta ‘From Prison to Paradise’ (1997)

Once upon a time in a place not far from here 
There were so much loneliness, despair and oh so much fear
Darkness ruled all over the land, there was lightning in the Sky 
Causing wars and separation with no one knowing why

These evil times raised leaders disguised as Kind and True 
Hiding the Truth in misty fog so only very few people knew 
Controlled by an Elite few manipulating you and me 
Closing out the Light and Power that can make us all be free

Wake up! Wake up! We’ve gotta wake up! Now 

Forced by invisible powers, demanded to conform 
Into shapes unknown to Mankind making him totally abnormal
Drowned in debts and sorrows blaming others for their lot
Made Man believe to be inferior, feeling tiny like a dot 

But then came Times of Change covering countries and their towns 
Few became many and soon the prison walls came down 
Starting with the men in the mirrors staring right back into their eyes 
Understanding that this was a chance to stop those hideous lies 
Unhappiness is merely an Illusion of misery 

Based on brainwash and a misconception of True Reality 
From now on let’s build bridges between our Souls and Hearts 
So we together can rejoice when the final change comes to its start 

Now let us wake up! We’ve gotta wake up! We’ve gotta wake up! 

Turning prison into Paradise may seem too much to achieve 
But believe me, it only takes One Strong Spirit to be Free 
The True Power of a pyramid is never at the top 
Instead, it is We The People that can make this global game stop 
Did you get it? 

Wake up – Wake up – we’ve gotta wake up – It has to stop.
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Introduktion

Dr Kevin Barrett, filosofie doktor 
och arab-islamologist, är en av Amerikas 
mest kända kritiker av kriget mot terror. 
Dr Barrett har gjort många framträdanden 
på Fox, CNN, PBS och flera andra nyhet-
skanaler och har inspirerat artiklar och 
kolumnister i New York Times, Christian 
Science Monitor, Chicago Tribune och 
andra ledande publikationer.

Han har höga examina i engelsk litter-
atur, fransk litteratur och afrikansk litteratur. Dr Barrett har undervisat 
vid universitet och högskolor i San Francisco, Paris, och Wisconsin 
där han ställde upp i kongressvalet 2008.

Han är verksam som icke-vinstdrivande organisatör, författare, of-
fentlig talare och radiovärd.

www.truthjihad.com, www.noliesradio.org

När började du utforska ditt ämnesområde? Var det 
någon speciell händelse som visade vägen till ditt eget up-
pvaknande?
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Jag har varit halvvaken åtminstone sedan jag gick i gymnasiet. Jag 
tror att jag var sexton när jag någon gång 1975 såg Mark Lane hålla ett 
tal om Kennedy-mordet på Marquette University i Milwaukee. Under 
talet visade Mark Lane en kopia av Zapruders film som precis hade 
släppts. Ingen hade sett den sedan 1963 och filmrutorna som visade 
kulans effekt på president Kennedy visade klart att han blivit skjuten 
framifrån. Life visade alla de aktuella filmrutorna på bild.

Bildrutorna var tryckta i omvänd ordning vilket antydde att presi-
denten hade blivit skjuten bakifrån, vilket den officiella versionen 
hävdade. Så när jag hade sett Mark Lanes presentation, som också 
innehöll många andra bevis på att en sensationell statskupp ägt rum 
1963, insåg jag att det fanns något som var fullständigt fel. 

Jag gjorde lite fler efterforskningar som att höra med filmexperter 
om det fanns någon möjlighet att filmrutorna i Life kunde ha ham-
nat i fel ordning av misstag. Jag drog slutsatsen att nej, det rörde sig 
uppenbarligen om en statskupp, ett lönnmord på presidenten och en 
mörkläggning där massmedia var inblandad.

Som sextonåring förstod jag detta och det har blivit som en sorts 
grundläggande förutsättning i mitt liv sedan dess. Mitt antagande har 
varit att vi lever i någon typ av Orwell-värld i vilken en konsensus 
rörande den verklighet, som är konstruerad med hjälp av massmedia 
och oligarkin som är dess ägare, skiljer sig totalt från vad som faktiskt 
pågår. 

Jag ägnade mitt liv åt andra saker och brydde mig inte så my-
cket om aktivism, med undantag för ett kort gästspel som bestod av 
dörrknackande för att frysa kärnvapnen under 1984 och 1985.

Frågan borde då vara varför jag nu är en sorts politisk aktivist och 
analytiker-polemiker på heltid och så vidare. Svaret är att 9/11 gjorde 
mig så kolossalt indignerad att jag inte längre kunde hålla tyst och 
koncentrera mig på andra saker. Jag förstod att 9/11 var ett flagrant 
insiderjobb med demoleringen av World Trade Center och den fejkade 
flygkraschen mot Pentagon i slutet av 2003.
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När jag blev medveten om detta insåg jag också att om jag fortsatte 
min akademiska karriär, sådan den såg ut då, skulle jag inte kunna 
prata om dessa frågor. Jag hade precis blivit klar med min avhandling 
och skulle vara tvungen att satsa tio år på skaffa mig en fast anställn-
ing och det skulle ta mig bort från arenan när det var som viktigast att 
prata om det. 

Jag började anordna debattdagar tillsammans med akademiker 
för sanningen om 9/11 och stödde David Ray Griffin. Jag fick honom 
med på C-SPAN som var det första nationellt tv-sända programmet i 
ämnet. Sedan blev det en heltidssysselsättning när det republikanska 
partiet i USA uppenbarligen bestämde sig för att använda mig som 
någon slags syndabock för att skrämma bort andra professorer från 
att titta närmare på saken. Så de körde med sina politiska trick i Wis-
consins lagstiftande församling under ledning av Steven Mass, jagade 
och drev mig genom media i ett mycket nedsättande ljus i ett försök 
att bromsa den växande 9/11-sanningsrörelsen på universitetet. Detta 
omintetgjorde mina möjligheter som ortodox akademiker i USA och 
tvingade mig att vända mig till alternativa media och bli aktivist på 
heltid.

Jag kan faktiskt inte ta åt mig äran för att ha varit så rakryggad och 
principfast att jag skulle ha valt detta själv. Detta kastades mot mig så 
att jag bara antog de utmaningar som jag såg framför mig. En gång när 
jag jagades i media 2006, jag förmodar att det var just då som rektorn 
vid Wisconsins universitet bönföll mig att gömma mig och bara inte 
prata med media. Men det kunde jag inte göra, för – som jag talade 
om för rektorn, Patrick Farrell – hade jag arbetat för att få ut den här 
informationen till allmänheten under flera år. Nu när jag började bli 
lite framgångsrik med att dra fram det i ljuset kunde jag absolut inte 
tänka mig att springa iväg och gömma mig.

Jo, någon gång kanske jag kunde försökt dra mig ur, men till och 
med då, jag vet inte om skandalen skulle ha blivit mindre än den var. 
Jag hade nog kanske ändå inte varit anställningsbar efteråt. Vem vet, 
inom islam säger vi ibland att närhelst en lag skapar en öppning för 
dig ska du använda den. Allah skapade definitivt en öppning då.
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Hur ser du på världen idag med tanke på de svårigheter vi 
står inför?

Världen befinner sig utan tvekan i ett krisläge. Det finns många 
sidor av den krisen. Vi har en ekologisk kris, vi har en spirituell kris 
där spirituellt vetande har kommit i skymundan och vi har naturligtvis 
en humanitär kris också. Det vi har är inget annat än ett oerhört stort 
mänskligt lidande och jag tror att lösningen på alla dessa kriser är en 
sorts övergripande förändring, med andra ord, om vi löser en så löser 
vi alla. De är egentligen inte åtskilda från varandra.

Jag tror att kärnfrågan rör någon form av omvandling av med-
vetandet, där fler vanliga människor kommer att nå ett medvetand-
etillstånd som vi associerar till helgon och mystiker från gångna tider.

Jag tror personligen att islam kommer att spela en roll i detta då 
alla människor inom islam måste arbeta med sin egen spirituella ut-
vecklig.

Inom kristendomen och många andra religioner, inklusive öster-
landets religioner – är specialisterna på spiritualitet de som går iväg 
för att fasta och be och arbeta mycket hårt med sin spirituella utveck-
ling och den ”vanliga människan” får bara lov att vara just en vanlig 
människa. Inom islam talar man varken om den vanliga människan el-
ler om munkar. Varje enskild muslim måste genomföra en sträng fasta 
under månaden Ramadan. Varje muslim förväntas be och inträda i ett 
tillstånd av fullständig underkastelse inför det absoluta, fem gånger 
om dagen. Ingen muslim har tillåtelse att samla tillgångar på hög. Här 
har ni, Saudiarabien. Välgörenhet är någonting som är obligatoriskt 
för muslimer.

Om du är en sann anhängare till islam går du samma väg som de 
andliga specialisterna – i de andra religionerna – som präster, mystiker 
och munkar. Varje enskild muslim förväntas leva ett sådant liv.

I verkligheten finns det naturligtvis många muslimer som inte ly-
ckas så bra med detta, men ändå är tanken med en religion som vill att 
alla ska utveckla sin spiritualitet absolut avgörande, tycker jag.
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Jag påstår inte att det inte finns människor som inte kan nå högre 
spirituella nivåer genom att gå en annan väg, och islam erkänner det-
ta. Det är den enda monoteistiska religionen i Mellanöstern som inte 
försöker se till att alla andra blir lika. 

Men hur som helst tror jag att den vanliga, den övervägande med-
vetandenivån, den dominerande medvetandetonen måste höjas avs-
evärt, och jag tror att det delvis kan hända genom ett religiöst engage-
mang, genom att folk vaknar upp och inser att materiella ting inte är 
tillfredsställande. I själva verket är de frustrerande. Vi springer efter 
moroten och försöker komma undan piskan allihop och den proces-
sen håller på att föråldras mycket snabbt. Om vi får större och godare 
morötter vänjer vi oss bara vid dem. Det hjälper inte, bekvämlighet 
hjälper inte.

När vi använder luftkonditionering känns det underbart ett tag, 
men sedan blir vi så vana vid den där trevliga reglerade temperaturen 
att bara ett par grader mer känns som för varmt. Men om vi gör som 
Amerikas ursprungsbefolkning här i Wisconsin gjorde och lever utan 
luftkonditionering och med bara en eldstad som värmekälla i tältet un-
der vintern, så vänjer vi oss. Den här jakten på materiell tillfredsstäl-
lelse och bekvämlighet – oavsett hur bra det känns när vi kommer in 
det luftkonditionerade rummet från hettan utomhus eller från kylan in 
i rumstemperatur – känns det bra ett tag, och sedan vänjer vi oss bara. 
Jakten på materiel bekvämlighet och glädje leder alltså ingen vart.

Horisonten krymper, och det gäller på alla nivåer och i jakten på 
alla sorters materiella saker och njutningar. Det enda som egentligen 
kan ta oss någonstans är att utveckla vårt medvetande. När folk be-
griper det här – att när olika incitament, som driver människor till att 
bekämpa varandra för makt och glädje över materiella ting kommer 
att minska av sig själv – är det precis vad som behöver hända och 
förutsättningen för allt annat.

I politiskt hänseende tror jag att politisk verksamhet som tar upp 
det här är viktigt… politiska inriktningar som endast utgår från att den 
materiella världen tillsammans med människans natur på den mest 
grundläggande nivån… såsom ortodox kommunism, marxism, social-
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ism och alla former av progressivt västerländskt tänkande, faktiskt är 
återvändsgränder. De ser det som en självklarhet att människor egent-
ligen bara är en sorts mekaniska fysiska kroppar som har en viss upp-
sättning instinkter. 

Om vi använder detta som paradigm kan vi inte komma någon-
stans. Det enda politiska arbete som betyder något är det politiska 
arbete som radikalt skiftar paradigmen och förändrar medvetandet… 
skakar om folk och tar dem ur deras nuvarande medvetandetillstånd.

Det är skälet till att jag tycker röda piller-frågor, de verkligt starkt 
emotionellt laddade frågorna som sanningen om 9/11, Kennedymor-
den, Martin Luther King, Malcolm X, Paul Wellstone, det faktum att 
vi styrs av brutala psykopater – det faktum att dessa brutala psykopater 
rutinmässigt för bort, torterar sexuellt och mördar barn som en del av 
deras satanistiska religiösa ritualer – den här typen av ting är mycket 
omskakande vilket är en orsak till att folk undviker att prata om dem. 

Folket inom den ortodoxa vänstern undviker dessa frågor eftersom 
de inte kan hantera de känslor som ingår, och de föreställer sig att 
människor aldrig kommer att kunna hantera sina känslor och arbetar 
därför inom det sättet att tänka med att försöka återanpassa den sociala 
verkligheten till det materialistiska paradigmet. Det är dömt att miss-
lyckas och kommer inte att leda någonstans.

Vi behöver i stället de röda pillerfrågor som kan skaka liv i folk, 
för att vända ut och in på deras medvetande, som tillåter dem att kliva 
ut ur det vardagliga medvetandet som de har utvecklat i vår dekadenta 
civilisation, och pröva på någonting som är större och bättre.

Spelar det någon roll om vi röstar?

Det är en mycket bra fråga. Jag tycker att det bästa sättet att upp-
fatta röstning i politiska val är att betrakta det som ytterligare ett 
maktinstrument. Vi ska inte inbilla oss att världen i allmänhet, och de 
så kallade västerländska demokratierna i synnerhet, faktiskt styrs av 
folket genom allmänna val och representativ demokrati. Så är det inte.
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De styrs av oligarkier och specialister på psykologisk manipula-
tion, av gangsters och militära översittare – det handlar om ren mak-
tutövning med hjälp av massmord och gigantiska lögner. Det är så 
man styr världen.

Allmänna val och röstningar är maktinstrument – visserligen små 
– men verkliga. Så jag tror att alla som vill förändra världen borde 
använda dessa instrument tillsammans med alla andra som finns att 
tillgå.

För egen del så ställde jag upp i kongressvalet 2008 här i USA, 
inte därför att jag ville vinna eller utses till representant och skickas 
till Washington i förvissning om att jag faktiskt skulle kunna styra 
samhället och driva igenom lagar. Det där är ett enda stort skämt. Jag 
vet mycket väl att kongressen inte styr Amerika på något sätt. Det är 
oligarkerna som har pengar för att köpa och sälja kongressfolket som 
faktiskt har makten.

När jag ställde upp i valet ville jag använda det som ett verktyg för 
att få ut budskapet. Jag lyckades få alla möjliga sorters intervjuer med 
massmedia som jag aldrig skulle ha fått annars. Det var skälet till att 
jag ställde upp, inte för att jag var intresserad av att delta i illusionen 
att valda representanter faktiskt har något att säga till om för det har de 
naturligtvis inte. Men det betyder inte att vi ska bortse från just detta 
maktinstrument.

Jag tror återigen, som jag sa, att alla har olika förmågor och in-
tressen. Några människor kan förändra världen genom konst, andra 
genom att använda sociala medier – det finns kolossalt många som 
gör det – och många andra kanske dras till den politiska arenan. Så jag 
tycker att allt detta är bra och därför tycker jag att alla som är intresse-
rade av att bli valda, som vill ställa upp i val absolut ska göra det.

Vad anser du om pengar och de globala bankerna?

Jag tycker att historiens största bedrägeri är förfalskningen av våra 
valutor iscensatt av internationella banker vilka producerar de flesta 
valutor som används i världen genom att skapa dem när man lånar 
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ut pengar mot ränta. Pengarna har ingen täckning. Det går inte att 
föreställa sig djupet av dekadens och hur mycket pengar och makt 
som produceras på detta sätt. Det är verkligen maktens centrala me-
kanism i världen av idag, att bankerna förfalskar pengar och att hela 
vår penningpool i allt väsentligt är en förfalskning.

Om vi ska ändra på det sätt som saker och ting fungerar i relation 
till världens maktstruktur så är detta ett av de första områden vi måste 
ändra och en av de grundläggande måltavlorna vi behöver sikta på.

Det är ingen mening med att ställa upp för kongressen, till exem-
pel, och tro att man kommer att kunna ändra på lagar så länge som de 
människor som faktiskt styr världen är dessa internationella bankirer: 
förfalskare. Om man ska ställa upp för kongressen måste det vara på 
ett sätt som väcker upp folk och motiverar dem att kasta ut de interna-
tionella bankirerna och förfalskarna.

Det är på liknande sätt med andra aktiviteter. Jag tror att det är själ-
va kärnan i varje sorts politisk reform vi kan föreställa oss, som skulle 
kunna förändra någonting i världen idag, vilken är att vi behöver göra 
slut på valutasystemet och skapa en transparent motsvarighet som är 
till nytta för vanliga människor snarare än en plutokratisk elit.

Vad anser du om den skuldbaserade ekonomin som män-
niskor har fastnat i, och finns det en väg ut?

Jag tror att enskilda personer ska organisera om tillvaron så att 
man undviker skulder så mycket som möjligt, men vi är alla fast i 
vanan att använda skuldbaserade pengar till det mesta vi gör. Det är 
oerhört svårt att undvika det, men jag tycker att vi borde försöka ordna 
vårt ekonomiska liv så att vi minimerar vår delaktighet i detta ocker-
system.

Det kan gå till på många olika sätt och det finns en slags hierarki 
över vad som är bra eller dåliga sätt att använda pengar. Vi borde 
använda mer kontanter och minska användningen av bankernas så 
kallade krediter. 
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Och om möjligt borde vi minska kontanterna och pröva mer alter-
nativa valutor, som Bitcoin, lokala valutor, ädelmetaller eller vilken 
annan sorts alternativ valuta vi kan hitta på. 

Vi borde undvika alla stora banker så mycket som möjligt i den 
utsträckning vi måste sätta in en valuta eller pengar – vanliga pen-
gar – på banken. Det ska vara på ett lokalt bankkooperativ, inte på de 
stora bankerna. Jag tycker att vi borde sätta igång folk med massvis 
av agitation och polemik i den här frågan, för detta är något som folk 
kan känna igen.

När jag ställde upp för kongressen 2008 var alla i princip eniga – 
vilket alla opinionsmätningar visade – i sitt motstånd mot bankernas 
räddningspaket, men politikerna röstade ändå för och genomförde åt-
gärden mot väljarnas i huvudsak entydiga önskan.

Så folket befinner sig på ena sidan i frågan och har inget att säga 
till om och bankerna finns på den andra. Occupy-rörelsen förstod det 
här och verkade i stort sett under mottot: Det är bankerna, dumskalle!

Jag tycker att det borde vara vårt motto också. Jag tycker att det är 
en fråga som är bra att fokusera på, och på många sätt är det lättare att 
dra i en sådan valutareform än många andra röda piller-frågor, som till 
exempel när folk får höra sanningen om ett presidentmord som är mer 
skrämmande. Men vi behöver göra insatser på alla nivåer, både i vårt 
eget privatliv och på den offentliga arenan. 

Vi har börjat läsa och höra att man ger människor mikro-
chip. Vad innebär det?

Här i Wisconsin har guvernören Tommy Thompson, som var che-
fen för Health and Human Services under George W Bush och 9/11, 
fått jobb på ett mikrochipföretag. Han har själv ett mikrochip och upp-
manar alla andra att själva skaffa ett.

Detta är bara ett exempel på trenden som vi ser. Det finns vissa 
intressen som gärna ser att alla får ett mikrochip. Det skulle då fungera 
som en idiotsäker id-handling. Det skulle vara ungefär som vilddjurets 
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märke i Uppenbarelseboken, ett märke som folk måste ha i pannan 
eller på armen för att kunna handla med varor. Det skulle bli det full-
ändade kontrollverktyget.

Dessa mikrochip skulle slutligen kunna placeras inne i hjärnan på 
folk och beröva dem deras vilja och förvandla dem till mänskliga ro-
botar vars beteende bara är till förmån för vem det nu är som styr dem. 
Detta är naturligtvis ett mardrömsscenario, och problemet är männi-
skor av den orsaken sällan kan acceptera en sådan sak. Idag skulle nog 
de flesta inte rusa iväg för att få ett mikrochip som Tommy Thompson 
uppmanar dem till. Vanliga människor är inte inne på detta än. Därför 
tar man det lugnt och sansat och försöker introducera det gradvis.

Vi har den här välbekanta bilden av en groda som långsamt blir 
kokt medan temperaturen på plattan gradvis höjs. Grodan hoppar inte 
ut därför att den inte märker att vattnet hela tiden blir varmare. Detta 
är precis vad som händer på många olika områden med avseende på 
att vi är på väg till ett mardrömslikt samhälle. 

De kanske börjar med att ge mikrochip till en litet antal människor 
som befinner sig i en viss situation eller att vissa arbetsgivare kräver 
det. Och folk säger: ”Staten tvingar inte alla att ta emot ett mikrochip, 
det är bara de här arbetsgivarna som gör det”, och så vidare. Då inträf-
far ett stort falskflaggat terroristdåd och då säger man: ”Ja, vi måste 
nog utöka det här och ge mikrochip till alla misstänkta individer, till 
exempel alla invandrare.” De inför det här gradvis, och innan vi vet 
ordet av har alla plötsligt ett mikrochip och uppför sig som robotar.

Vi behöver göra motstånd mot det här redan från första början, 
precis som med allt annat. Det är viktigt att vi inte börjar gå den här 
farliga nerförsbacken mot en dystopi. Vi måste motsätta oss [ID-han-
dlingar som är länkade till databaser, som till exempel är fallet med] 
REAL ID. 

Vi borde absolut verka för att eliminera alla former av unik identi-
fiering. Samhället fungerade utmärkt under 1800-talet innan det fanns 
fungerande identifieringsmetoder, och i flera avseenden till och med 
bättre på många sätt innan dess.
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Vi behöver en övergång till ett samhälle som bygger på tillit, som 
bygger på spiritualitet, som bygger på medvetande och etisk enty-
dighet. Det finns ingen mening med att leva i ett samhälle där vi inte 
kan lita på varandra om inte alla har ett mikrochip och är styrda av 
staten. Det vore värre än att människorna ger upp och låter andra arter 
ta över.

Vi måste verkligen göra motstånd mot dessa saker. De skapar bara 
problem. Lösningarna är så mycket värre än de problem som de är 
avsedda att lösa oavsett hur svåra de än är. Och den här tendensen 
som pekar mot ett slutgiltigt mikrochipsamhälle – är i full gång. Nick 
Rockefeller sa innan 9/11 att 9/11 skulle hända. ”Det kommer att hän-
da något”, sa han och att det slutgiltiga målet skulle vara ett totalitärt 
mikrochipsamhälle. Aaron Russo protesterade och Nick Rockefeller 
blev arg och sa: ”Vi kommer att ta hand om din familj och dina barn.” 
När Aaron Russo senare – efter 9/11 – offentliggjorde Nick Rockefel-
lers förhandskunskaper om 9/11 och uttalanden om det mikrochip-
pade samhället fick han en snabbväxande cancersjukdom och dog kort 
efteråt.

Detta är den sortens psykopater vi har att göra med och vi måste 
göra motstånd mot dem på alla tänkbara nivåer. 

Hur ser du på avfolkning?

Det pågår en diskussion bland människor som är motståndare till 
den nya världsordningen (New World Order) om huruvida man tänker 
genomföra en massaker på majoriteten av befolkningen för att nå den 
nivå som oligarkerna anser vara hållbar. Det är oklart huruvida man 
menar med hållbar i relation till miljön och ekosystemet eller hållbar 
i relation till deras egen styrning av mänskligheten. Det finns inga 
kristallklara bevis eller tecken på att någon organiserad grupp arbetar 
mot ett sådant mål.

Men det finns många indikationer och isolerade indicier som cit-
eras, allt möjligt från folk som prins Philip – eller någon i det brittiska 
kungahuset – som jag tror har sagt att han skulle vilja återfödas som 
ett virus som kan ta livet av nästan alla människor för att rädda jorden. 
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Som en studentikos kuf kan jag på något sätt förstå det. Problemets 
kärna är att jag aldrig skulle göra det – även om jag hade resurserna 
som krävs, vilket jag naturligtvis inte har – emedan någon som är 
medlem av brittiska kungafamiljen tillsammans med sina kontakter 
inom oligarkin mycket väl skulle kunna befinna sig i en ställning där 
de kan skapa ett sådant virus i ett laboratorium. Jag tror att vi ska vara 
försiktiga med sådana saker. 

Vi har sett att många mikrobiologer har omkommit under oklara 
omständigheter, experter på genteknologi och liknande… det är mån-
ga saker som pågår, såsom biologisk krigföring runt om i världen. Det 
cirkulerar en historia i Georgien om att laboratorier med förbindelser 
till den amerikanska oligarkin sysslar med illegal tillverkning av bi-
ologiska stridsmedel.

Här i USA har vi haft utbrott av mjältbrand iscensatt av amerikan-
ska insiders och avsedda att smutskasta muslimer. Dessa amerikan-
ska bakteriologiska attentatsmän skickade kuvert med texten “Död åt 
Amerika, Död, död åt Israel, Allah är stor”, och pekade felaktigt ut 
muslimer som delaktiga i dessa attentat vilket bidrog till den massaker 
på fyra miljoner muslimer över hela världen som genomfördes i köl-
vattnet på mjältbrandsoperationen, vilken ägde samtidigt med 9/11.

Det finns experter på biologisk krigföring som sysslar med fruk-
tansvärda saker runt om i världen och man har dokumenterat vissa 
medlemmar av oligarkierna som säger att man skulle föredra en lägre 
befolkningsnivå. Sedan har vi förstås de här mystiska Georgia Guide-
Stones som säger att befolkningen måste hållas nere på omkring 500 
miljoner eller något liknande. Vi är sju miljarder nu så det represen-
terar en reduktion till en fjortondedel av den mänskliga befolkningen. 
Det enda sättet att åstadkomma det är genom den största massakern 
någonsin i historien.

Vi tror att vi måste vara oroliga inför risken att för att vissa av 
elitens medlemmar försöker sig på det här, och eftersom genteknologin 
utvecklas hela tiden blir det lättare och lättare för mindre organiserade 
och finansierade grupper att massakrera folk om det skulle välja att 
göra det. Jag tror att det var Frank Herbert, sciencefictionförfattaren 
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som man citerade för många, många år sedan, som sa att det snart 
kommer att vara lätt för vilken gymnasieelev som helst att ta livet av 
större delen av världens befolkning om man ville. Vi får hoppas att det 
är en överdrift. 

Hur som helst är vi på en väg som leder till bekymmer när det 
gäller biologisk krigföring utan att ens komma in i frågan om national-
staternas användning av den här teknologin i maktkampen med andra 
nationalstater.

Det finns dokumentation om att israelerna utvecklade genspecifika 
eller etniskt specifika biologiska stridsmedel tillsammans med Syda-
frika under apartheidtiden och de har helt klart fortsatt med det sedan 
dess. Utan tvekan finns andra grupper som håller på med detta också. 

Det här är ett mycket bekymmersamt ämne, och ett av skälen till 
att vi behöver en total förändring av medvetandet och en total förän-
dring av vårt sätt att hantera saker och ting, är att om vi bara fortsätter 
som vi alltid gjort på detta specifika område kommer vi nästan säkert, 
på ett eller annat sätt, att se fasansfulla epidemier och massdöd.

Hur ser du på vacciner, och har vacciner något med av-
folkningsfrågan att göra?

Det pågår en livlig debatt bland journalisterna på Veterans Today, 
där jag är redaktör, om just vacciner. Gordon Duff, som är chefsredak-
tör, är gift med en kvinna – hon är en underbar kvinna, jag har träf-
fat dem och bott i deras hem – som arbetar som sköterska och lärare 
inom den allmänna hälsovården. Hon är övertygad om att vacciner i 
grunden är något positivt. Det finns bevis för att vissa vacciner har 
fördelar för vår hälsa. Men det finns också ganska mycket som tyder 
på att dessa fördelar inte alls är så stora som man hävdat. Detta faktum 
blir begripligt om man tittar på vem som vinner på det, vilka intresseg-
rupper som styr diskussionen och syftet med den.

Det är tydligt att tillverkare av vacciner, den farmakologiska in-
dustrin och regeringsfolk som är verksamma på detta område har alla 
ett stort intresse av att överdriva fördelarna och tona ner riskerna med 
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nackdelarna. Jag tror att en balanserad uppfattning i frågan är att vi 
ska vara mycket försiktiga med vaccineringar.

Lynn Margulis – förmodligen 1900-talets största forskare – hon 
gick bort några år efter det att hon ifrågasatte 9/11 som ett insiderjobb 
– sa i mitt radioprogram att hudbarriären finns där av en orsak. Det är 
inte någon bra idé att punktera hudbarriären med en injektionsnål för 
att skicka saker direkt in i blodomloppet eftersom detta aldrig händer 
i naturen. Det är ett fullständigt onaturligt ingrepp.

Det är en sida av vacciner som vi måste ifrågasätta – injektion som 
metod för att komma åt blodomloppet – i synnerhet om vi tar hänsyn 
till att vacciner innehåller alla sorters toxiska ämnen som exempelvis 
formaldehyd och kvicksilver. Att få in sådant rakt in i blodet är up-
penbarligen en mycket, mycket dålig idé.

Det borde bara vara den yttersta nödfallsåtgärden i fall där allting 
annat pekar på att en persons liv hänger på att han får denna speci-
fika injektion. Det finns naturligtvis andra sätt administrera ett vaccin: 
oralt vilket är mycket, mycket säkrare och absolut att föredra om man 
nu överhuvudtaget skulle behöva en vaccination.

I mitt eget fall har jag dragit slutsatsen att fördelar och nackdelar 
är en ekvation som lutar så betänkligt åt nackdelar och skador att jag 
har sett till att mina barn inte har blivit vaccinerade. De åberopade 
undantag av religiösa skäl efter ett fruktansvärt misstag där jag tillät 
att min förstfödde vaccinerades vilket gör att jag nu måste hantera den 
autistiska störning som är den uppenbara följden av detta.

Följderna av att vi vaccinerade ett av våra barn vid ett enda till-
fälle blev mycket traumatiska och hängde tydligt samman med vac-
cineringen. Det står klart att det var det som orsakade den autism som 
drabbade honom, och det finns så många människor som haft precis 
samma erfarenheter. Mitt råd skulle bli att alla borde åberopa undan-
tag från vaccinering för närvarande, fram till dess att man utvecklat 
ett klokare förhållningssätt och uppmärksammar riskerna och nackde-
larna snarare än fördelarna. 
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Vad är GMO?

GMO är ytterligare ett symptom på denna teknokratiska interven-
tion i världen, att man spelar Gud vilket har blivit en mycket hot-
full egenskap hos den moderna civilisationen. Man producerar GMO 
Monstermat i stora kvantiteter, särskilt här i USA tack vare stora bolag 
som Monsanto som tycker att det här ger större vinster jämfört med 
andra metoder, och det finns naturligtvis alla möjliga sorters tecken på 
att genmodifikation håller på att skapa alla möjliga sorters problem.

Vi har alla bevis på att när man till exempel modifierar majs och 
sojabönor genetiskt för att ta fram sina egna bekämpningsmedel mot 
insekter får människorna… som äter majsen och sojabönorna… eller 
när djuren äter det… i sig bekämpningsmedlet, som ju är biologiskt 
framtaget… men det är fortfarande ett bekämpningsmedel mot insek-
ter. På motsvarande sätt finns det så många frågor rörande säkerheten 
hos GMO att fler och fler länder förbjuder dem. Jag är en hängiven 
anhängare av anti-GMO-rörelsen.

Här i USA måste vi arbeta mycket hårt för att få dem märkta som 
GMO, eller till och med att ta fram lagar som tillåter märkning av 
produkter som inte är GMO.

Detta visar det enorma makt som GMO-anhängarna utövar till-
sammans med alla stora bolag som gör vinster på det. Jag tror att de i 
själva verket vill bygga upp någon slags ny skön värld i vilken denna 
lilla elit – denna oligarki – drar i alla maktens spakar. Genom att de 
tar fram grödor som trivs i den giftiga miljön som de skapar kommer 
det till slut att göra alla andra arbetslösa. Alla jordbrukare kommer att 
bli beroende av GMO och producenter av utsäde, som Monsanto, som 
säljer dem, och vi kommer att få en fullständigt onaturlig värld.

Jag tror att alltihop kommer att kollapsa innan vi kommer dit. I 
varje fall är vi uppenbarligen på väg mot dystopi eller utrotning. För 
att komma ur detta tycker jag att vi måste stoppa GMO. Jag skulle 
förorda ett totalstopp för all biologisk forskning inom genteknikens 
område. Jag anser att all forskning på genomet och att allt som man 
gör, inklusive modifieringar av genom, borde klassas som krigsbrott.
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Om vi bara säger att det handlar om livstidspåföljder missar 
vi poängen, för alla forskare som håller på med detta har i princip 
förklarat krig mot mänskligheten. Jag tror att vi måste inse att det 
rör sig om ett krig och att vi måste slå tillbaka och försätta dem ur 
stridbart skick. Det som de gör går faktiskt ut på att försöka ta livet av 
mänskligheten vilket de också medger. 

Inom 30-50 år, om saker och ting fortsätter som de gör, kommer 
vi att nå något som de kallar en singularitet, vilket innebär att vi läm-
nar den värld vi lever i nu med människor och djur och ett naturligt 
ekosystem. Vi kommer att flytta in i en ny värld där någon form av 
syntetiskt liv – biologiskt eller genetiskt konstruerat tillsammans med 
nanoteknologi och artificiell intelligens – har tagit över. 

Det är fullt möjligt att tillverka så kallade varelser som använder 
energi på ett mer effektivt sätt än vad biologiskt liv gör. Detta kommer 
i princip att förinta allt biologiskt liv och bli som en cancer i univer-
sum när det händer.

Vi som vill försvara mänskligheten, ekosystemet, alla djur och 
växter som finns på vår vackra planet och biologiskt liv i allmän-
het måste inse att vi slåss för vårt liv mot dessa krafter som försöker 
förinta oss, som försöker eliminera allt biologiskt liv för att skapa en 
cancer av artificiellt liv som hotar hela universum. Det är en smittsam 
farsot som kommer att sprida sig från jorden och förinta resten av 
universum. Vi måste stoppa denna sjukdom, vi måste inse att det är 
både en fråga om ett krig, i vilket den huvudsakliga fienden är cancern 
i universum, och en fråga om en sjukdom som måste utrotas.

Detta förefaller kanske vara en extrem hållning, men sådan är 
verkligheten. Jag tror att informationsaspekten på detta krig är den 
viktigaste faktorn. Men vi borde förstå att detta mål är värt varje up-
poffring som vi kan förmå oss till att göra för att stoppa denna process 
som hotar, inte bara vår egen planet, utan också hela universum.

Existerar s.k. chemtrails, och om så är fallet hur vill du 
beskriva dem?
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Det står ganska klart – jag antar att det inte är rätt metafor – lika 
klart som den blå himlen. När vi tittar uppåt nu för tiden ser vi inte 
särskilt ofta någon blå himmel. Det är troligare att vi ser dessa en-
visa chemtrails som förorenar himlen och ger den en grådaskig nyans 
med dessa märkliga artificiella moln som bildas runt de kvardröjande 
spåren. 

Många människor tror att detta ingår i någon hemlig operation 
i vilken – bland andra ämnen – aluminium, barium och strontium 
sprayas ut i atmosfären. Hypotesen är att detta sker primärt för att 
stoppa den globala uppvärmningen. Antagligen är detta en slags at-
mosfärisk solskyddsfaktor som man använder för att rädda planeten 
från global uppvärmning.

Jag har faktiskt talat med en undersökande journalist, som för-
resten inte egentligen tillhör sanningsrörelsen. Jag träffade honom 
2006, kort innan den stora sanningskonferensen om 9/11 genomfördes 
i Chicago. Han är en vanlig journalist som jobbar i Indiana som un-
dersökt chemtrailfenomenet. Jag tror dock inte att han någonsin har 
publicerat någonting. Han sa att han fått det bekräftat att det finns 
två olika chemtrailprojekt som pågår i USA. Ett av dem tillverkar 
en planetär solskyddsfaktor för att bromsa eller stoppa den globala 
uppvärmningen. Det andra projektet går ut på att ändra atmosfären 
genom att tillföra partiklar som kan användas i militära bildsystem, 
som till exempel radarbilder.

Jag misstänker att han har rätt i att detta pågår. Det finns åtskilliga 
patent som tagits på olika system för global solskyddsfaktor som an-
vänds till att stoppa global uppvärmning. Man håller konferenser om 
vädermodifiering och det finns folk som berättar om vad det rör sig 
om för man har tillkännagivit att det existerar. Eftersom man håller 
konferenser om planetär ingenjörskonst och tar patent inom detta om-
råde har vi ett brett forskningsfält som kallas planetär ingenjörskonst. 
Det är detta som vi borde prata om. 

Chemtrails har fått ett tveksamt rykte numera och det finns de som 
förnekar att sådant ens existerar. 
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Men ingen kan förneka att planetär ingenjörskonst existerar som 
ett brett forskningsfält. Så mycket kan vi säga att det står klart att 
planetär ingenjörskonst är en verklighet, och att man experimenterar 
med att spraya tungmetaller och andra saker ut i atmosfären. Och det 
är möjligt att man har ett stort projekt som redan pågår och som syftar 
till att påverka klimatet. 

Detta gäller så många andra områden – det första vi behöver är 
total insyn. Det är bara – du vet – även om det pågår med de bästa 
avsikter, så är det fullständigt fel att allmänheten inte får tillräcklig 
information om detta och allt annat. 

Jag tycker att vi måste gå alle man ur huse för att kräva insyn. 
Världens folk måste resa sig upp och säga att vi inte tänker tolerera 
detta längre. Vi kommer inte att acceptera en situation där eliten håller 
på med dessa saker i hemlighet, även om det är för vårt eget bästa, 
vilket eliten påstår. Vi vill känna till detaljerna och vi kan inte bara ac-
ceptera en situation som vi inte begriper något av. Vi har inte tillgång 
till information om vad det är man sprayar ut i atmosfären och varför 
man gör detta.

Kan du säga något om miljön och den rådande vädersitu-
ationen?

Jag tror faktiskt att vi har ett kolbaserat globalt problem med up-
pvärmning. Många människor i det alternativa informationssamhället 
tror att det är en bluff eftersom de sett så många liknande situationer 
där oligarkin har skapat ett gigantiskt hot för att tvinga fårskocken att 
springa i den riktning som oligarkin önskar.

I det här fallet tror jag dock att oligarkin har ett problem på halsen 
som är skrämmande på riktigt, vilket är att andelen kol i atmosfären 
verkar vara direkt kopplad till global medeltemperatur. 

Huruvida detta är en orsak eller verkan – vilket är en fråga som 
man tagit upp – spelar egentligen ingen roll eftersom, vilket några 
hävdar, oavsett om det är solens variationer som driver förändringarna 
av jordens temperatur och att kolvärdena ökar i atmosfären kort efter 
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det att solen börjat värma upp planeten, så är det fortfarande kolet som 
står för det mesta av uppvärmningen. Det är en återkopplingscykel.

Även om det är solens fluktuationer som startar varje period av 
global uppvärmning och att kolvärdena kommer senare är det återkop-
plingscykeln, i vilken kolet spelar en stor roll, som orsakar den egen-
tliga uppvärmningen. 

Idag vet vi, naturligtvis, att det inte ens är kolet i sig som ligger 
bakom det mesta av uppvärmningen, utan att det är vattenångan. Det 
finns således en återkopplingscykel oavsett vilken orsak man talar om. 
Trots solens historiska roll är det ändå ökningen av kol i atmosfären 
som bidrar med lite uppvärmning vilket påskyndar avdunstningen av 
världshaven vilket i sin tur är den huvudsakliga orsaken till den fak-
tiska uppvärmningen.

Idag släpper människorna ut enorma mängder av kol i atmosfären 
vilket – oavsett vad som händer med solen – kommer att leda till rel-
ativ uppvärmning jämfört med vad som skulle ha hänt annars. Allt 
eftersom kolet höjer temperaturen leder temperaturökningen till ökad 
avdunstning av vattnet i haven och det vattnet är den främsta orsaken 
till att planeten blir varmare.

Jag vill hävda att i denna specifika fråga är den etablerade konsen-
sus som råder forskningen inte så felaktig som vissa människor tror. 
Jag tror att vi faktiskt har en planetär kris på detta område. Så jag antar 
att hela denna fråga rör något som faktiskt existerar.

Det kan finnas andra frågor som är lika överhängande: strålningen 
– några säger katastrofen i Fukushima är en situation som kommer 
leda till att de flesta arter dör ut. Världshaven är giftiga och blir mer 
försurade. Livet i haven dör ut till och med om vi bortser från över-
fiskningen. 

Vi har många sammankopplade frågor här och jag tror att vi till 
slut kommer att ändra vår livsstil och sluta stjäla från ekosystemet 
och sluta med att dumpa våra avfallsprodukter i så stora mängder att 
miljön blir förgiftad.
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Många andra arter får detta problem när de ökar i antal så mycket 
att deras toxiska avfall gör att deras egen miljö blir ohållbar vilket 
leder till att får en nedgång i populationen.

Det finns ingen anledning att anta att människorna går en väg som 
är annorlunda. Vi är visserligen intelligenta varelser. Vi har en spiritu-
ell dimension. Teoretiskt sett borde vi kunna hantera det här men vi 
går samma väg ändå, som så många andra arter ända ner till mikrosko-
piska bakterier gör, det vill säga, ökar så stort i antal att de producerar 
så mycket giftigt avfall att de dör ut av det. 

Oavsett om vi väljer att tro att elitisterna har rätt när de vill reduc-
era jordens population till en halv miljard människor är de naturligtvis 
beredda att genomföra detta på de mest hänsynslösa och fasansfulla 
sätt. Jag tror att alla måste medge att vi faktiskt har den här typen av 
ekologisk kris, och jag tror att kolbaserad global uppvärmning är en 
del av problemet.

Gör du något särskilt för att hålla modet uppe?

Jag antar att du menar någon spirituell religiös praktik, och ja, det 
har jag. Bön till Allah fem gånger dagligen vilket sker i grupp och 
består av en serie yogaövningar och kulminerar i en position där man 
har pannan mot marken som ett uttryck för total underkastelse inför 
det Absoluta. Detta är naturligtvis en urgammal ceremoni inom islams 
värld. Den är i själva verket föreskriven för alla muslimer – även om 
inte alla muslimer följer den exakt – men i teorin är det så att alla vi 
en och en halv miljard muslimer förväntas göra detta fem gånger om 
dagen – eller som en del tycker – tre gånger om dagen eftersom man 
kan slå ihop ett par av dem – mina shiavänner har sagt det. Hur som 
helst tycker jag att denna ceremoni är mycket, mycket konstruktiv.

Det finns många icke-muslimer som prövat en ritual som kallas 
salaat och tycker att den är värdefull på många sätt. Det är en sorts 
meditation, och det moment där man visar absolut underkastelse med 
pannan mot golvet är ett ögonblick av djup meditation. Man upplever 
en slags ebb-och-flod-rörelse under salaat-bönen som inte liknar något 
som finns i andra meditativa eller spirituella praktiker.
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Jag gör också andra typer av meditation. När jag var i Marocko 
lärde jag mig hur man genomför en sorts sufi-meditation som innebär 
att man reciterar olika verser från Koranen. Jag gör det periodvis ock-
så. Ibland gör jag det utan att recitation, jag bara fokuserar på verserna 
och visualiserar dem, ser dem som på något sätt bilder snarare än att 
jag faktiskt reciterar dem.

Det finns många olika sorters meditation som är väldigt lika var-
andra inom andra traditioner, där recitation och ljud ingår. Jag lyssnar 
på Koranen vilket är en annan meditationsform, och det finns några 
studier som tydligt visar på fantastiska spirituella effekter och till och 
med förbättringar av hälsan när människor lyssnar till Koranen, oav-
sett om de är muslimer eller inte. Man genomförde dubbelblindtest i 
vilka hälften lyssnade på Koranen och den andra hälften hörde recita-
tion på arabiska som liknade koranen men som inte var koranen. De 
som lyssnade på den riktiga koranen blev mycket friskare.

Jag följer de traditionella sprirituella praktiker som islam föreskriv-
er, och väldigt många människor, traditionalisterna inräknade vilka 
utgör den dominerande skolan för religiösa studier – hävdar att dessa 
islamiska praktiker har bevarats bättre än de flesta andra inom de stora 
traditionerna. Detta är ett av skälen till att René Guenon, traditionalis-
mens grundare, vände sig till islam. Även om han anser att alla gamla 
traditioner är autentiska så hävdar han – och vilket många andra har 
noterat – att islam har bevarat det sanna budskapet, som går tillbaka 
ända till uppenbarelsen, på ett bättre sätt än de andra traditionerna 
gjorde. Jag delar den uppfattningen – vilket är ett av skälen till att jag 
konverterade till islam för att bli en praktiserande muslim.

Så jag respekterar de spirituella praktiker som andra utövar också. 
Jag brukade utöva zen-meditation och jag tycker att det också funger-
ar. Det har sina egna fördelar. Eftersom jag är en odisciplinerad typ 
är den disciplin inom islam som förskriver bön fem gånger om dagen 
mycket välgörande för mig.

När jag ser galenskapen omkring mig känns det hopplöst. Kan du 
ge några förslag på saker som kan hjälpa mig att återfå min tillit i 
framtiden, och hur kan man genomföra en positiv förändring?
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Jag har svårt att föreställa mig hur vi kan hålla oss med någon 
som helst materialistisk världsbild – elitens konsensusuppfattning i 
västvärlden – utan att ständigt befinna oss i ett tillstånd av fullstän-
dig och total förtvivlan på alla plan. Den västerländska materialistiska 
världsbilden påstår att allting som existerar runt omkring oss finns där 
av en ren tillfällighet utan någon som helst mening, att vi är dömda 
att förlora de små glädjeämnen vi fått från den materiella världen som 
är makt och nöjen, fysisk njutning och sådant, att vi förlorar detta när 
vi blir äldre och vår kropp blir allt svagare och till sist dör vi och då 
förlorar vi allt som vi hade.

Denna världsbild som påstår att detta är det enda som egentligen 
finns känns djupt otillfredsställande tycker jag. Och jag undrar hur 
någon skulle kunna leva ett fullgott ansvarstagande liv samtidigt som 
man håller fast vid den världsbilden. Jag tror att förutsättningen för att 
upprätta en världsbild som är både mer adekvat och mer livsbejakande 
och hållbar är insikten om att verkligheten inte bygger på materia eller 
tid och rum, utan snarare att verkligheten egentligen är medvetande, 
att universum är mer som en dröm än en plats som är gjord av materia 
i fast form. 

Vi vet det här rent vetenskapligt genom experiment inom ett fält 
som kallas PSI. Det dominerande paradigmet inom västerlandets aka-
demi vägrar att ens överväga sådana belägg. Det har begravt huvu-
det i sanden men dessa bevis visar, tillsammans med arbeten inom 
kvantfysik och andra forskningsfält, mycket tydligt att universum 
bara består av möjlighets- eller sannolikhetsvågor ända till dess att 
medvetandet förvandlar dem till verklighet. 

Vi vet alltså detta och vi inser att vi lever i en dröm oavsett vad vi 
väljer att kalla drömmaren. Jag skulle säga att den som drömmer är 
Gud eller Allah.

Men oavsett hur vi väljer att beskriva detta måste vi förstå att me-
ningen med livet inte är att bara att frodas i detta materiella rumtid-
skontinuum och stjäla energi från livet runt omkring oss för att få makt 
och njutning och allt sådant. 
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Meningen med livet liknar faktiskt mer en kontemplation och går 
ut på att utveckla vårt medvetande genom kontemplation. När vi inser 
det så inser vi också att även om hela den här rumtidsbaserade materi-
ella världen skulle explodera, om vulkanen i Yellowstone skulle få ett 
utbrott och göra liv omöjligt – allt möjligt som skulle kunna hända, 
vi kunde råka ut för en gigantisk massdöd – men om något sådant 
verkligen inträffade skulle det egentligen inte vara så viktigt eftersom 
det är medvetandet hos alla människor som levt som betyder något för 
detta medvetande.

Det är inte bundet av rumtiden så det spelar ingen roll om med-
vetandet visade sig på en planet som bara existerade en kort tid i den 
formen eller till och med blev sprängd i bitar eller existerade i kvadril-
jontals år för att sedan degenerera. Det som egentligen betyder något 
är medvetande. När vi vet detta inser vi också att syftet med livet är att 
anta utmaningarna och utveckla vårt medvetande. Och det kan vi göra 
oavsett vad som pågår i världen runt oss.

Många människor har funnit att ett fängelse utgör den bästa tänk-
bara miljön för att utveckla medvetandet – Malcolm X är ett typiskt 
exempel. Alla otrevliga saker som pågår runt oss – fungerar som en 
fängelsemur – detta är inte något som borde göra oss deprimerade. 
Tvärtom, alla svårigheter och fängelsemuren runt oss… och vi lever 
alla i ett metaforiskt fängelse i detta rumtidskontinuum… detta är i 
själva verket en situation som har fördelar för oss och människorna 
runt oss med avseende på möjligheter att förbättra och höja vårt med-
vetande.

Detta tycker jag är den viktigaste insikten – att vi måste leva på ett 
bra och produktivt sätt i den värld vi befinner oss.

Om du kunde plantera ett frö i allmänhetens medvetande, 
vad skulle det vara? 

Jag tror att vi befinner oss in en ny kopernikansk revolution. Det 
frö som jag vill plantera blir nog den nya kopernikanska revolutionen 
som visar att hela den världsbild som vi betingats att acceptera, den 
politiska världsbilden här i USA, att vi är de goda människorna i väst-



178

Kevin Barrett

världen, att västvärlden representerar den goda människan. De andra 
brukade vara kommunisterna men nu är det muslimerna som har blivit 
den ondskefulla fienden. När vi vänder ut och in på det, till exempel 
när vi inser sanningen om vad som hände den 11:e september 2001, 
kommer detta att skapa en politisk kopernikansk revolution, som se-
riefiguren Pogo uttryckte det, ”vi har mött fienden, och han är oss”. 
Men den kopernikanska revolutionen har många andra dimensioner 
också – den sprirituella dimensionen som jag nämnt. 

Kopernikus är ju den som blev berömd för att han sa att jorden 
kretsar runt solen och inte omvänt. På motsvarande sätt behöver vi 
denna kritiska revolution jag talade om tidigare på ett grundläggande 
plan, det vill säga att den materiella verkligheten egentligen kretsar 
runt den sanna verkligheten som är medvetande. Att medvetandet inte 
är ett epifenomen orsakat av materiell verklighet, i form av hjärnceller 
som avfyras och skapar en illusion av medvetande, som materialis-
terna påstår. I stället är det snarare så att medvetande är den yttersta 
verkligheten och att den materiella rumtidsvärlden är ett epifenomen 
till medvetandet. Det är detta ultimata kopernikanska skifte som vi 
behöver.

Allt detta hänger samman – allt ingår i ett stort kopernikanskt 
skifte. Och om jag kunde plantera ett frö som vände ut och in på alla 
människors världsbild genom en sorts sammansatt kopernikansk rev-
olution så tror jag att det är vad jag skulle göra.
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Introduktion

Sofia Smallstorm är känd för sina 
dokumentärer, 9/11 Mysteries och Un-
raveling Sandy Hook. Sofia har också 
blivit uppmärksammad för sin forskning 
om kopplingarna mellan planetär ingen-
jörskonst och syntetisk biologi.

www.aboutthesky.com

När började du utforska ditt ämnesområde? Var det 
någon speciell händelse som visade vägen till ditt eget up-
pvaknande?

Jag vet inte ens om jag har ett forskningsområde, förutom att jag 
är nyfiken. När väcktes min nyfikenhet? Man kan säga att det hände 
när jag var liten flicka. Jag brukade fråga min mamma om hur regerin-
garna kom överens med varandra. De är ju regeringar och skilda från 
varandra. Hur kommer de överens?

Och min mamma brukade bara tittade på mig och säga: ”Jo, de 
gör det bara. De kommer överens med varandra allihop.” Det är först 
idag, mycket senare i min tid, nej, nej, de kommer inte alls överens, de 
lyder bara order, de är tvingade till inrätta sig i ledet. De styrs av lån 
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och banker, supermakter. De våndas, många av dem. Länder är inte 
bekväma med hierarkin som råder i världen. Det är kolossalt orättvist, 
ett hierarkiskt arrangemang utan några som helst principer.

Men min mamma fick stå ut med en femåring. Man kan inte 
förklara särskilt mycket för en femåring, men jag borde ha fått en 
klapp på axeln för min instinktiva aning om att allt kanske inte stod 
rätt till. Det är inte precis ett pussel där alla bitar passar perfekt.

Det var då jag började bli nyfiken. Och jag åtnjuter lyxen, eller 
ska man säga privilegiet, att befinna mig överallt hela världen. Min 
pappa jobbade inom diplomatkåren och jag flyttade från den tredje 
världen där jag såg extrem fattigdom som i Indien, till den civiliserade 
världen, eller kanske man borde säga, den västerländska världen.

Efter det bodde jag i det kommunistiska Europa. Vi kunde resa 
naturligtvis och tillbringa semestern i Polen och Ungern och så vidare, 
så jag såg länderna i kommunist Europa och jag kunde se det kommu-
nistiska förhänget vila tungt över människorna och de grät så mycket.

Jag kunde se människor med tårar i ögonen och jag brukade fråga 
min mamma: ”Varför gråter alla?” Hon brukade säga: ”Det är kom-
munisterna.” Jag upplevde faktiskt kommunisternas – den ryska in-
vasionen – av Tjeckoslovakien. Jag var bara en liten flicka och min 
mamma – detta var på det sena sextiotalet – min mamma slog upp 
dörren en dag och sa: ”Barn, det är ingen skola idag. Ryssarna är här”. 
Vi sa sömnigt: ”Ryssarna? Okej”. Så vi fick stanna hemma. Det var 
tanks som rullade genom stan och detta var en militärockupation som 
jag aldrig varit med om tidigare. 

Efter det levde jag i Nordafrika och var uppfriskande självstän-
dig. Landet jag bodde i var Algeriet. Det var under kolonisationens ok 
tills alldeles nyligen. Det var alla rika länder, Libyen, Algeriet – och 
de hade nu tillåtelse att under noggrant överinseende utvecklas. Det 
fanns en mycket påtaglig närvaro av amerikanska oljebolag där och 
amerikanska geologer fanns överallt och instruerade nordafrikanerna 
hur man ska borra för att komma åt deras olja.
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Hur som helst var det en annorlunda kultur. Jag fick uppleva mus-
limsk kultur, araber, det arabiska språket. Jag lärde mig tala franska. 
Efter det flyttade jag till Nordeuropa, Skandinavien, Sverige.

Där blev det en helt annan sorts erfarenhet. Nu var detta väldigt 
progressivt jämfört med det muslimska nordafrikanska landet jag levt 
i tidigare. Det var fyllt av droger, elever som hoppade av skolan – 
blåjeans och långt hår och festande – och allt var väldigt fritt. Jag var 
bara en tonåring, en ung tonåring på tolv, tretton. Jag fick uppleva 
liberalismen utveckling och frihet. Men det var också väldigt social-
istiskt.

Människor liv var enormt reglerat. Jag var inte någon särskilt gam-
mal person så jag begrep inte riktigt vad det var jag levde i. Jag var en 
utlänning och det var det som var grejen. Jag har alltid varit en utlän-
ning var jag än varit – och känt mig som en. Jag känner så när jag bor 
i Amerika.

Efter det flyttade vi till Frankrike och det var kapitalistiskt och 
liknade mycket Nordeuropa i några avseenden. Men allt var snabbt – 
det var en snabb kultur. Fransmännen gör allting fort. De pratar fort 
och de kör fort.

Sedan efter det blev de självaste Amerika och det ansågs vara ett 
högvattenmärke med avseende på var man vill leva. Alla vill flytta 
från andra länder till Amerika, om inte annat för den gynnsamma före-
tagsmiljön. 

Alla kan bli miljonärer i Amerika. Känslan av lönsamhet, och till 
och med girighet – i den meningen att man kan tjäna mycket pengar 
och bli mycket rik.

Detta kände jag i Amerika, och jag kände den största spirituella 
tomhet, en brist och en spirituell fattigdom som ingick i det sätt på 
vilket kulturen var sammansatt. De häftigaste av alla människor – när 
jag kom dit som tonåring – de häftigaste människorna försökte uppnå 
sprirituellt självförverkligande. Det var i början på new age. Detta är 
bara min uppfattning som tonåring.
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Hur ser du på världen idag med tanke på de svårigheter vi 
står inför?

Ja, det är en gigantisk frågeställning. Jag ser världen som att den 
blir mer komprimerad när det gäller dess möjligheter. Det är nästan 
som när man befinner sig i en kammare och trycket ökar och ökar och 
ökar. Till slut blir det väldigt svårt att andas och röra sig och man kän-
ner att det är livet självt som hotas och det gäller vara riktigt påhittig 
att komma på ett sätt att ta sig ut ur kammaren.

För mig är svaret på frågan att vi måste göra något utöver det van-
liga inom oss själva, något som nästan är metafysiskt, om inte riktigt 
metafysiskt.

Vi behöver utöva någon förmåga som kanske ligger latent inom 
oss. Vi måste börja använda den. Vi befinner oss under ett kraftigt 
tryck och det kommer bara att bli kraftigare.

Spelar det någon roll om vi röstar?

Jag tror inte att röstning åstadkommer någonting utöver illusionen 
som finns i vissa människors huvud att de har sagt vad de vill. För 
vem är det som kommer upp sig för att bli vald? Och de procedurer i 
vilka rösterna räknas och kontrolleras? Allt det där förefaller mig vara 
mycket, mycket lätt att rigga. Det är bara tomma ord. Riktiga röster är 
handlingar i och hur vi lever vårt liv. 

En del människor påstår att man röstar med sina pengar. Hur spen-
derar du dina pengar? Men på många sätt är det orealistiskt. Man kan 
inte ha ström utan att betala energibolagen. Så det finns vissa belopp 
– givet begränsningarna för hur de flesta av oss lever – som vi måste 
spendera på vissa saker. Jag vill inte påstå att det är omöjligt att göra 
det men det har blivit svårare och svårare att göra det nu.

Vad anser du om pengar och de globala bankerna?

Det där är en extremt konstgjord och extremt beroendeframkal-
lande och extremt manipulativ situation. Jag fick precis för mig idén, 
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bilden av ett cirkustält med pudlar som stod på bakbenen, iklädda små 
röda kjolar och en liten röd hatt och det är vi som är de där pudlarna. 
Vi har intalat oss att vi behöver den här saken som kallas pengar. Pen-
gar är inte kopplat till guld – den påhittade valutan – den hör inte ihop 
med någonting, den bara flyter fritt.

Människorna som befinner sig överst i vår globala struktur till-
verkar pengar ur ingenting så länge som vi går på det. Pengar är 
som vår syretillförsel – om du kan tänka dig en person som ligger på 
sjukhuset med syrgas, och andas in, andas syre för brinnande livet så 
är det vad vi gör med pengar. Vi måste hela tiden skaffa oss mer.

Vi förstår inte att det inte är det som vi behöver mer av. Vi behöver 
mer av våra egna inre tillgångar, vår egen inre styrka att ta fram vår 
egen intuition och innovation.

Jag håller hela tiden på att hitta på olika sätt att lösa problem i 
mitt hem så att jag inte behöver anlita någon annan eller betala någon 
annan för det. Det är möjligt att lösa våra problem på ett kreativt sätt – 
väldigt många av dem – och om fler gjorde det, om fler gjorde det till-
sammans – men man måste börja i en mycket liten skala. Man måste 
börja med en bästa vän eller ett syskon.

Vad anser du om den skuldbaserade ekonomin som män-
niskor har fastnat i, och finns det en väg ut?

Ja, den är ju en del av systemet. Det finns en väg ut. Allt handlar 
om samverkan. Vi behöver någon att samverka med. Det är möjligt att 
leva som en eremit om man drar upp rötter och äter från träd och bär 
och vad som återstår av våra döende skogar omkring oss. Men i grund 
och botten är vi sociala och vi behöver någon att vara med vem det än 
är och vad det än är vi delar på med andra människor. Det är så vi kan 
bli av med skulder, men olyckligtvis är samhället så strukturerat idag 
att vi inte utan vidare kan ta fram vissa saker som är oumbärliga för 
att vi ska kunna överleva.

Ett av våra tillkortakommanden som människor är att vi saknar 
päls. Vi går inte i ide över vintern som en björn för att sova under de 
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kalla månaderna. Den här fysiska kroppen trycker hela tiden på och 
säger: ”Jag fryser. Jag behöver något att äta. Jag vill sova.”

Att vi måste ta hand om våra fysiska behov har gjort att vi känner 
oss mycket sårbara. Så om vi tittar igen på hela spektret med skulder 
får vi höra nu att det finns lösningar, det går att lösa våra problem om 
vi vänder oss till de större strukturerna över oss – staten, statliga in-
stitutioner. Vi kan lita på dem, på deras ”välvilja” vilken kan komma i 
form av ett vaccinationsprogram så att vi inte blir sjuka.

Det finns alltså en enorm kultur som är en blandning av myter och 
mytologi och fullständigt uppenbara lögner som vi blivit inlindade 
med och pengar är bara en del av detta.

Vi har börjat läsa och höra att man ger människor mikro-
chip. Vad innebär det?

Mikrochips representerar för mig ting som man sätter in i kroppen 
för i lokaliseringssyfte och kanske också för att sända olika frekvenser 
– vad som helst som placeras i kroppen som är artificiellt och man 
behåller det där. Det är inledningen till ett samgående med maskin-
teknik, att vår biologi går samman med maskinteknik – att acceptera 
att det finns någonting i kroppen som någon annan kan komma åt uti-
från som skickar information om oss till dem. Men det är ett medvetet 
beslut som vi tagit.

Den stora frågan för mig är hur många människor som faktiskt 
förstår med vad de nu har blivit partner. Och tror de verkligen på att 
det är för deras egen trygghet? Jag tror att många människor lurats att 
tro att det kommer att göra dem tryggare. Men det är samgåendet med 
teknologiåldern på ett biologiskt plan med vårt medgivande. Det är en 
annan fråga som vi måste tänka över: vad är det vi samtycker till? Vi 
samtycker hela tiden?

Hur ser du på avfolkning?

Några påstår att vi befinner oss i ett nytt utdöende. Faktum är, om 
vi ser till jordens landmassa, att vi inte alls ör överbefolkade. Vi är 
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bara mer koncentrerade. Som ett exempel på det var 80 % av Ameri-
kas befolkning år 2000 bosatta inom en timmes väg från kusten. Så vi 
är koncentrerade till städerna. Medan man försatte småjordbrukarna 
i hjärtat av Amerika i konkurs flyttade de stora farmerna in till Con 
Agra – jättelika, jättelika Monsantofarmer. De mekaniserade jord-
bruket. Det blev en verksamhet för bolag – storbolag. Människorna, 
de små människorna, fick flytta någon annanstans.

Det har blivit ett inflöde till städerna och förstäderna och folk har 
gjort vad de kan för att kunna leva där. När man koncentrerar be-
folkningen genom att förflytta dem först, kan man faktiskt komma åt 
dem lättare. Man kan skapa trender och propagera och påverka deras 
liv och tankar mycket lättare när de finns på ett ställe än när de är 
spridda långt från varandra.

Men jag ser det mer som en agenda för selektion. Det finns ett stort 
antal program som drivs nu och som är till skada för biologisk hälsa, 
vilket inte bara avser oss utan också växterna och alla organismer på 
planeten och alla djur. Många arter kommer att kollapsa, många livs-
former, vilket redan har hänt. Hela vårt sätt att leva på vår planet håller 
på att ändras. Man äventyrar vår fysiologi och biologi i snabb takt.

Detta är inte ett uttryck för särskilt goda kunskaper i biologi. Hur 
reagerar populationsbiologin på detta?

Ett antal av oss människor utvecklar cancer i ökande takt. Genom 
förfall och degenerativa förhållanden håller våra system på att sluta 
fungera, våra vävnader håller på att förkalkas och våra celler dör. Och 
det beror på de svårigheter som omger oss.

Men det är vad som är intressant. Så avfolkning är mer en fråga om 
en observationsprocess.

De som överlever det här, de som kan klara stressen och påfrest-
ningarna och förmå att överleva genom det och fortsätta andas när det 
är över blir den mer härdiga prototypen. Den post-mänskliga män-
skligheten 2.0 kommer att skulpteras ur denna iskalla form.
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Hur ser du på vacciner, och har vacciner något med de-
populationsfrågan att göra?

Detta är en ingrediens i uppsättningen av svårigheter. Att man 
släpper in främmande ämnen i kroppen som inte stoppas av det två-
faldiga immunförsvar som vi har. Vi har en TH1-port på cellnivå i 
immunförsvaret i vilket ingår huden och matsmältningsapparaten och 
de här fungerar som filter. De är som dörrvakter som säger: ”Vad är 
det nu som är på väg in? Oj oj, det här vill vi inte ha här!” Det uppstår 
reflexer som att blinka, nysa, klia sig, kräkas, eller diarré. Detta tillhör 
det första steget i immunförsvaret – TH1-cellerna.

Men när det kommer direkt in i blodomloppet med hjälp av en in-
jektionsnål händer något med det andra immunsystemet – vilket kallas 
TH2-systemet – det får spader och börjar producera antikroppar och 
säger: ”Vad är det där, vad är det där? Herregud, vi måste skydda oss 
mot detta!”

Det är produktionen av antikroppar och överproduktionen av an-
tikroppar. Det är detta som orsakat så många allergier hos folk och så 
mycket förvirring hos immunförsvaret.

Så varje gång vi tillåter saker att komma in i kroppen sker det, 
återigen, med vårt samtycke utan att vi förstår följderna av det.

Det faktum att man hjärntvättar oss hela tiden till att tro att vac-
ciner är säkra och effektiva – allt de gör är att upprepa dessa två nyck-
elord – tryggt och effektivt, tryggt och effektivt. Alla nickar som får 
eller pudlar och säger: ”Ja. ja. Jag tar det. Då blir jag trygg. Det är 
effektivt”.

I slutändan kommer man att använda ett annat system. Om de dis-
sar sina egna vacciner – vilket jag förutsäger att de kommer att göra 
– så kommer de att övergå till någonting som kallas IGT: immuno-
profylax genom gentransferering. Det har redan börjat experimentera 
med detta i sina labb. De vill få våra muskelceller att producera anti-
kropparna i stället för plasmacellerna vilket är där som antikropparna 
produceras för närvarande. De vill gå förbi blodomloppet och själva 
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injektionen. De kommer alltid att argumentera för detta och säga: ”Vi 
ska inte spruta in något vaccin i blodet. Vi lägger det i en muskel och 
därifrån absorberas det av blodet”. Det är alltså bara en fint från deras 
sida.

Men när de sätter igång med detta – om de någonsin lyckas med 
det, med IGT-profylax genom gentransferering – kommer våra mus-
kelceller att tillverka antikropparna. Och blodet kommer inte att ha 
något med det att göra. De säger att de lägger in det genetiskt, att det 
skapas av ämnen som får muskelceller att producera antikroppar för 
att bekämpa det och det.

Men återigen, vi samtycker till en invasion av en sort som vi inte 
kapabla att förstå på en biologisk nivå.

Vad är GMO?

Det är också genetiskt ändrade organismer som man sätter in i 
växter, till exempel, och i gener – transfererar, kombinerar och blandar 
gener från en art till en annan – gener blandas med varandra: fisk och 
tomater, och de ger alla olika resultat.

Jag vet inte hur länge de har hållit på det detta men de har lyckats 
ta fram grödor som är motståndskraftiga mot torka, eller toleranta mot 
aluminium. De försöker modifiera den naturliga världen så att den kan 
reagera på vissa saker som inte har funnits där naturligt. När man kan 
göra det så kan man selektera och avla fram hela världens topografi 
och alla livsformer som man önskar.

 Beroende på vilket perspektiv vi ser det, om man är verksam inom 
naturvetenskap och så avskiljd och så upptagen med den sortens liv 
och blir belönad för de upptäckter man gör – man blir befordrad och 
hyllad och tusentals människor i närliggande områden ser upp till en, 
då tycker man inte att jobbet som man gör är skrämmande, eller att det 
inte är bra för man tycker att det är fantastiskt. 

Och om man är upplärd i princip sedan man var spädbarn att tro att 
man gör ett bidrag – att man räddar världen – att vetenskap är svaret 
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och den här teknokratin – jag har precis lärt mig ordet – vi lever i en 
teknokrati nu där det skett ett samgående mellan teknologi och politik 
– vi kan säga teknologin och bolagsvärlden – och detta har gått ut och 
tagit över hela världspyramidens toppstruktur. Allting är teknokratiskt 
styrt nu.

Vi har en teknologi som gått samman med politik. Alla agendorna 
har med politik att göra. Alla blandar in ”vetenskap som planetens 
räddare” i sina målsättningar.

Detta översätts genom – en vän till mig lärde mig det – kampanjer, 
bokstavliga reklamkampanjer. De visas på TV fulla av människor från 
hela världen som pratar om hur vi behöver rädda planeten.

Detta är propaganda som skapats av FN och vi uppmanas att före-
na oss som ett folk för att lämna ett så lite fotavtryck som möjligt. Och 
vetenskapen ska visa oss hur det går till. Den ska visa oss hur vi räddar 
os själva och löser alla våra problem.

Existerar s.k. chemtrails, och om så är fallet hur vill du 
beskriva dem?

Molnen har ändrats. Det beror på vad vi definierar som chemtrails. 
Den populära termen nu är planetär ingenjörskonst vilket är ett vidare 
begrepp än chemtrails självt. En chemtrail refererar till ett streck på 
himlen som lämnas efter ett plan som börjar ändra form och hänger 
kvar mycket längre än det borde och som har förmågan att sprida ut 
sig och bli ett dis. De här spåren förekommer i grupper så till slut blir 
det ett vitt täcke som skymmer himlen. Men de är inte naturliga lager 
av dis eller små vattendroppar.

Det är alltså en ny sorts skapandeprocess som pågår ovanför vårt 
huvud där någonting sprids ut i atmosfären och det förenar sig med 
atmosfärisk fukt och bildar vad som ser att vara superfina vattendrop-
par som samlas ihop och blir molnlager. Alla naturliga moln som vi 
växte upp med – riktiga makrillmoln, åskmoln och slöjmoln – vi ser 
inte dem längre, de är borta. 
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Jag ser bara mycket enstaka riktiga åskmoln där jag bor, i södra 
Kalifornien. Det händer vanligen efter ett framkallat åskväder ute till 
havs som blåser in från havet.

Men utöver det är alla moln utdragna och ser misstänkta ut. Och 
ändå ser vi människor komma med sina hopfällbara stolar till stran-
den och sitt vin och de sitter och tittar på solnedgången genom den 
här anhopningen av de fullständigt vansinniga sakerna som de tar för 
vackra moln.

Kan du säga något om miljön och den rådande vädersitu-
ationen?

Ja, miljön utsätts också för påfrestningar som går utöver dess för-
måga att bära. En naturlig reaktion hos biologiskt liv är anpassning. 
Så till exempel när vinden blåser på ett träd från dess att det är ett litet 
skott och när det växer sig större och får en stam med grenar, och vin-
den hela tiden blåser, blåser, blåser, alltid från ena sidan, börjar trädet 
få en lutning. Till slut kanske trädet faller till marken. Kronan kanske 
blir så tung att trädet inte kan stå upprätt och det drar upp sin egen rot. 
Men det försöker göra något åt de förhållanden som råder.

Om biologin på cellnivå och på nivåer för organ och system inte 
kan göra sig av med något, inte kan stoppa det på ett effektivt sätt 
och hitta på lösningar inom sitt territorium på vad nu än problemet 
kan vara så försöker den till slut anpassa sig. Organismen kommer 
att försöka integrera sig själv och sina mekanismer och genom denna 
process kanske komma att ge upp och dö helt eller bli permanent förs-
vagad och svagare med tiden, eller bara helt enkelt dö. Så detta är 
alltså vad som faktiskt sker med miljön.

Allting kämpar mot dessa många, många program och svårigheter 
och vi försöker anpassa oss.

Kroppen har en skadereaktion om den utsätts för en betydande 
provokation. Celler och system kan ändra på sig snabbt. De kan svara 
med stor iver och bättre organisation än normalt och man tror att man 
blir bättre – att skadan läker. Men över tid kommer inte systemet att 
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kunna hantera dessa provokationer på ett effektivt sätt. Det kommer 
att förlora. Temporärt kanske många av oss kan bjuda tillräckligt 
motstånd. Men de flesta av oss kommer inte att kunna hålla i gång 
föreställningen särskilt länge. Då kanske några som faktiskt kan an-
passa sig – hur det nu är möjligt – det kan ske över generationer där 
kommande generationer börjar, till exempel, att bli toleranta mot ra-
diofrekvenser därför att de blivit så förhärskande. Men det sker inte 
nu. Nu ser vi bara den reaktion som kommer från sjuka organismer 
som har symptom och fertilitetsförlust, och så vidare.

Men vi kanske till slut kan se en människotyp som är tolerant mot 
strålning. Det skulle i så fall vara en effekt av selektionsprocessen. 
De människor som kan ta sig genom det här med organismerna inne 
i kroppen, med alla arter, de som kan ta sig genom detta kommer de-
finitivt att bli härdigast och starkast och bli de som sedan utvecklas 
vidare och sprids mer. 

Gör du något särskilt för att hålla modet uppe?

Bortsett från små rutiner, finns vissa saker i mitt liv som jag vet att 
jag alltid kan göra, som mitt varma te på morgonen och promenader 
och bara egna små rutiner och procedurer. De ser till att jag kan be-
hålla mitt förnuft och är byggstenarna av det som gör att jag fortsätter.

När jag ser galenskapen omkring mig känns det hopplöst. Kan du 
ge några förslag på saker som kan hjälpa mig att återfå min tillit i 
framtiden, och hur kan man genomföra en positiv förändring?

Detta är utmaningen, Kim, att leva idag i den värld vi befinner 
oss i och att vi är där just nu. Det finns någonting – vad det nu är som 
driver eller tvingar oss att finnas till på den här planeten vid den här 
tiden – som på något sätt står bakom oss. Vi kan vända oss till det, den 
skapande kraften som gjort oss till oss. Vi kunde säga något i stil med: 
”Hur kan jag bli det bästa jag kan vara?” Sedan får du hitta dig själv 
eller hitta någon typ av vägledning.

Men jag känner ingen tillräckligt väl för att kunna ge den sortens 
spirituella råd. 
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Om du kunde plantera ett frö i allmänhetens medvetande, 
vad skulle det vara? 

Jag skulle vilja föreslå att du öppnar ditt inre , dina ögon och sam-
lar modet att se vad som verkligen försigår i världen. Se till att hitta 
sanningen. Börja prata allvar med andra och utbytt viktig information. 
Sluta slösa tid på en massa nonsens och konfrontera dig själv så att du 
vågar möt livet som det är på riktigt.
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Introduktion

Zen Gardner skriver om åtskilliga 
ämnen, från förbjudet vetande och vår 
manipulerade andliga och historiska kon-
text, till samtida politiska händelser. Allt 
detta i syfte att nedmontera tidigare atti-
tyder och tankesätt. Zen Gardner fokuser-
ar på att stärka människors möjlighet till 
ökat medvetande och förmåga att omsätta 
kundskapen till handling.

www.zengardner.com

När började du utforska ditt ämnesområde? Var det 
någon speciell händelse som visade vägen till ditt eget up-
pvaknande?

Under min tid på college, i slutet på 60-talet och början av 70-talet, 
genomgick jag flera stora förändringar i mitt liv. Det pågick även stora 
omvälvande händelser i USA och runt om i världen. 

Jag började intressera mig för mysticism och filosofi som också 
blev mina huvudämnen på universitetet, men saker började inte falla 
på plats förrän jag blev medveten om vad som pågick omkring mig, 
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också genom ett flertal personliga upplevelser. Jag insåg att det enskilt 
viktigaste för mig i livet var att komma underfund med vem jag var 
och varför jag är här. 

Innan jag kunde besvara de frågorna kändes det inte särskilt men-
ingsfullt att skaffa ett arbete av den typen som universitetet uppmun-
trade mig till. Jag kände heller inte några personer, med sådana ar-
beten, som var särskilt lyckliga, så det lockade mig inte. 

Istället bestämde jag mig för att ge mig av och under de föl-
jande ungefär tjugo åren reste jag världen runt, vilket på allvar blev 
en ögonöppnare för mig. Jag bildade familj utomlands och slutligen 
återvände jag till USA.

Jag genomgick många förändringar under den tiden jag reste: 
skiftade filosofiska och religiösa inriktningar och perspektiv. Det som 
blev det avgörande uppvaknandet var när jag återvände till USA och 
upptäckte hur manipulativt samhället blivit. 

Efter den fasansfulla händelsen 9/11, insåg jag att det var hög tid 
att engagerade sig och börja agera. Jag insåg att om det fortsatte i 
samma riktning skulle framtiden inte se så vidare ljus ut för mina barn, 
barnbarn eller för någon annan överhuvudtaget på vår planet, så jag 
ville komma igång. 

Jag letade frenetiskt efter information och helhetsbilden blev mer 
och mer tydlig. Mycket tack vare internet som var en explosion av in-
formation. Det var vid den tidpunkten som jag blev verksam, började 
skriva och startade min blogg och blev oerhört engagerad.

Hur uppfattar du världen idag med tanke på de utmanin-
gar vi står inför?

Oj, vi står inför så många prövningar och de kommer från så mån-
ga olika håll. Det blir ständigt svårare och svårare att sammanfatta 
läget, med avsiktligt förgiftade livsmedel och förorenat vatten, gen-
modifierade växter och djur, och nu för tiden till och med människor. 
Vår planet manipuleras genom exempelvis fracking och oljekatastro-
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fer, vilka flertalet till och med är avsiktligt framkallade. Detta skapar 
en allvarlig krissituation.  

Och i samhället: har det under hundratals år, för att inte säga tuse-
ntals år, utvecklats något som benämns som social ingenjörskonst, 
men under de senaste två hundra åren har den sofistikerats och nått 
en punkt där exempelvis skolan har blivit en fördummande faktor. 
Våra barn ges inte möjlighet att utveckla sitta analytiska tänkande för 
att förstå världen som den verkligen är. Istället blir de tillsagda både 
vad och hur de ska tänka och göra, och de förbereds för att jobba i 
underordnade yrken utan framtidsutsikter. Detta utöver allt annat som 
görs mot barnen med medicinering och vaccinering. Livet har blivit 
ett riktigt slagfält på många områden. 

Dessa är några av de ämnen som jag regelbundet skriver om och 
publicerar på min webbsida, till mitt nätverk och andra jag samverkar 
med. 

Jag anser att information är nyckeln för att människor möjlighet 
att upptäcka och förstå till vilken grad de står under angrepp av dem 
som har för avsikt att ta makt över hela mänskligheten. Verkligheten 
är just så dramatisk, även om de flesta människor helst inte vill vakna 
upp och se den, är det just så verkligheten råkar se ut. De kommer då 
att inse att det är deras liv och familjers välmående som står på spel.

Vi befinner oss i ett mycket allvarligt läge. Se bara till den politiska 
och ekonomiska manipulationen, vilken sker på ett mycket, mycket 
arrogant sätt där bankerna gör stora vinster på att låna ut pengar. Det 
är allt de gör, de arbetar inte ens, de lutar sig bara tillbaka och tar betalt 
för att låna ut pengar. De sätter dessutom villkoren för de lånade pen-
garna och bestämmer vad människor ska göra för att betala tillbaka, 
med ränta. Det är mycket allvarligt.

För att inte tala om vad som pågår i media, vilket är ytterligare ett 
område där människor blir fördummade. Det är alltså inte bara utbild-
ningsväsendet som begränsar människor, utan även den smörja som 
serveras via TV-apparaterna och som människor nu blivit beroende 
av. Vi har fått en mänsklighet som näst intill befinner sig i ett koma-
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liknande tillstånd. Men det är med ett stort nöje jag kan meddela att 
människor håller på att vakna upp och det är därför en mycket spän-
nandet tid att leva i.

Spelar det någon roll om vi röstar? 

Det tror jag inte, förutom i lokala sammanhang. Jag anser att de 
enda områden vi verkligen kan påverka är de mindre lokala maktcen-
tren. Där vi kan ge ansvarstagande personer, som vi känner, mandat 
att styra. Jag har inte särskilt mycket tillit till dagens politiska system 
och hur det hanteras. 

Jag menar att det måste nedmonteras och göras om totalt. Jag tror 
på det gamla traditionella samhället, där de äldre ansågs som visa per-
soner som respekterades. De hade i princip sista ordet och hjälpte till 
att styra. Och de var goda människor. De var kärleksfulla och försökte 
inte kontrollera eller slå ner på sina stamfränder, till skillnad från vad 
vi ser i dagens samhälle. 

Vad är din uppfattning gällande pengar och det globala 
bankväsendet?

Hela det ekonomiska systemet, i likhet med vad jag anser om det 
politiska, är fullständigt felaktigt. Jag tror inte något av dessa system 
kan reformeras till att bli något som faktiskt bygger på äkta utbyte av 
varor mot varor och tjänster mot tjänster. 

Men om vi hade en riktig fungerande utbytesmarknad som han-
terades på ett ansvarsfullt sätt, skulle människor endast behöva gå 
till sitt statliga arbete en eller ett par dagar i veckan. Resten av tiden 
kunde ägnas åt egen utveckling, utbildning av barnen och till att njuta 
av tillvaron. 

Det är tyvärr inget som vi ser något av idag. Dessvärre söker män-
niskor åter bekräftelse i det som finns, medan sanningen är den att det 
är en total förändring som behöver ske. Vi behöver förändra vårt sätt 
att tänka och göra, vilken är orsaken till att jag skriver mycket om hur 
avgörande medvetenhet är innan beslut fattas. 
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Einstein har en gång sagt: ”Vi kan inte bygga en annan värld, el-
ler lösa dagens problem genom samma sorts tänkande som skapade 
dem.” 

Men tyvärr är det precis det som de flesta gör. De ser inte sin fulla 
potential och de andliga resurser de alla har tillgång till – de agerar 
utifrån föråldrade instruktioner och anvisningar, utan att förstå att de 
gör det i de allra flesta fall. 

Men det har med det ekonomiska och politiska systemen att göra. 
Det är förfärliga människor som kontrollerar dessa. De vill ha makt 
och de nöjer sig inte med pengar. Detta är värre än girighet. Den sty-
rande ordningen i samhället, som folk uppfattar som självklar, up-
pvisar en mycket egendomlig typ av psykopatologi. 

För att återgå till de politiska valen. Människor, på lokal nivå, be-
höver förstå att de så kallade folkvalda inte är några slags maktfigurer 
som bestämmer vad vi ska göra. Men den uppfattningen har det vänts 
på och folk ser på myndigheter, precis på samma sätt som de uppfattar 
massmedia, som en informationskanal för vad som är sant och inte 
sant. 

Folk lämnar bort sin bestämmanderätt och sitt eget oberoende till 
de personer som tilldelats myndighetsutövandet. Detta reflekteras i 
snart sagt vartenda område man tittar på. 

Vad anser du om den skuldbaserade ekonomi som männi-
skor har fastnat i och finns det en väg ut? 

Den frågan väcker en personlig känsla hos mig. Världsekonomin 
är på väg att kollapsa. Den lever på en så kallad skuld som faktiskt inte 
existerar, där bytesvalutan inte ens är pengar längre utan data, siffror 
på en datorskärm, som inte har något verkligt värde. Om alla skulle 
försöka omsätta sina pengar som vi brukade göra, till guld eller silver, 
går inte det längre eftersom det inte finns någon täckning.  

Men den nya världsregeringen, som försöker etablera sig via FN 
och andra organisationer och företag - eftersom deras hela poäng är 
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att centralisera sin makt – är inte särskilt intresserad av att göra gott 
för mänskligheten. 

Vad de med enkelhet skulle kunna göra, för att lösa alla dessa så 
kallade finansiella kriser, vilka de själva har genererat, är att avskriva 
allas skulder och säga: ”Vi glömmer alla era skulder, och i utbyte kom-
mer var och en av er att få ett bestämt antal krediter och dessa krediter 
finns i ett litet chip som ni kan ha under huden, eller i en stämpel på 
kroppen. Med den kan ni sedan köpa och sälja. Alla tidigare skulder 
är glömda, allt är lugnt och det enda ni behöver göra är att ta emot den 
här lilla tingesten. Det hela kommer att styras av ett centralt datorsys-
tem och kommer att skötas rättvist och vi blir alla jämlika.”

Den enda haken är att detta är det mest fulländade systemet för 
kontroll av individer. 

Om du skulle göra någonting utanför den nya världsregeringens 
struktur, stängs ditt chip trådlöst ner och du kan inte längre köpa el-
ler göra någonting. Det är en mycket otäck plan, men de kommer att 
genomföra den och genom, vad jag personligen tror, en ekonomisk 
plan som till synes handlar om att förlåta och glömma skulder och an-
nat. Men vi pratar återigen om en hårt centraliserad och manipulativ 
kontroll. 

Att vakna upp till denna verklighet innebär något av en chock, 
men fler och fler börjar se den. Människor förlorar sina pensioner, 
sina bostäder och man blir av med sina besparingar utan någon verk-
lig orsak, förutom den så kallade återbetalningen till centralbankerna, 
övriga banker och andra påhittade skäl. Människor börja upptäcka att 
de håller på att förlora sina ägodelar, att: ”Ett ögonblick här nu, detta 
är inte en rättvis spelplan vi befinner oss på! Det är något som inte 
stämmer här.” 

Vi har börjat läsa och höra om att människor mikrochipas. 
Vad innebär det? 

Det handlar om en särskild agenda, egentligen en företeelse, som 
kallas transhumanism. Det rör sig om att kombinera människa och 
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maskin och det pågår i gigantisk skala. Man kan läsa om det på vilken 
webbplats som helst som handlar om det senaste inom vetenskapen, 
det kan handla om en robot eller en robotarm, vilka tas fram som om 
det vore medicinska underverk. 

Men numera, som man kan se på nyheterna, oavsett om det pratas 
om Google-glasögon eller någon annan av de här sakerna, rör det sig 
faktiskt om implantat. Det är inte längre bara hjälmar, som bärs på 
huvudet och som skickar signaler till hjärnan, styr och läser av den, 
dessa kan nu opereras in i kroppen. 

Om du ser på vad som visas på film idag, så handlar det till stor 
del om det, exempelvis Iron Man. Du kan bli en övermänniska bara 
genom att använda de här super-duper-maskinerna… som det heter… 
som hjälpmedel för kroppen. Men det riktigt sorgliga och skräm-
mande är att se hur barnen, den yngre generationen, faller för det här 
och tycker att det är underbart, häftigt, och inne. 

Vi kan se hur människor invaggas i ett beroende av teknologi. Det 
räcker med att gå på gatan: alla stirrar numera bara på sina mobiltele-
foner och pratar inte längre med varandra. 

Jag tycker inte att teknologi är problematiskt i sig, men vi ska an-
vända den, den ska inte använda oss. Det är där vi måste sätta gränsen. 
Att använda den som implantat och göra det till en del av den män-
skliga organismen är en typ av kontroll där människor bokstavligen 
kan påverkas till att älska sitt eget slaveri. Något som Orwell talade 
om i sin bok, 1984: den slutgiltiga inbyggda kontrollen, som går ut på 
att få folk att älska slaveriet och sin egen underkastelse. Man kunde 
läsa om det i dokument efter dokument redan då: Aldous Huxleys och 
Orwells samhällen. 

Även tidigare talade man om det totala kontrollsamhället där alla 
älskar att vara styrda. Människor behöver bli medvetna om detta och 
ta sig ur sitt transliknande tillstånd.

Hur ser du på avfolkning?
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Jag vet att det är en reell plan och något som den så kallade eliten 
har diskuterat under ett par århundraden. Från början benämndes det 
som rashygien med avsikt att eliminera vissa raser eller oönskade 
folk från befolkningen eftersom de inte ansågs vara lämpliga. Att de 
förorenade mänsklighetens blodslinjer eller gener, vilket är klarlagt att 
det har gått ut på ända sedan andra världskriget. 

Men detta pågår fortfarande. Bill Gates… talar öppet om att an-
vända vaccinationskampanjer för att reducera befolkningen med 15 
%. Man kan läsa fler citat från kända personer att frågan om avfolkn-
ing är särskilt viktig för dem. 

När jag gick på college utgavs en bok som hette Befolkningsex-
plosionen, med vilken de programmerade vår generation bara genom 
att upprepa att det finns för många människor, det finns för många 
människor. Så visst finns det fortfarande en plan och en agenda. Det-
samma gäller för modifieringen av klimatet med hjälp av chemtrails i 
atmosfären, tillsammans med förgiftningen av våra livsmedel och vårt 
vatten: människors immunförsvar försvagas kontinuerligt. 

Vi får svårt att fortplanta oss på grund av att kvinnorna är för-
giftade av aspartam. Från många andra kemikalier, såsom glyfosat 
som finns i Monsantos Roundup bekämpningsmedel. Dessa ämnen 
reducerar fertiliteten drastiskt och gör att befolkningen redan håller 
på att decimeras. 

Men som vi känner till, och som folk nu inser, att nu när dessa 
biolaboratorier över hela världen tillverkar biokemiska vapen… jag 
menar… vem skulle någonsin komma på tanken att vi skulle behöva 
sådana saker. För att inte tala om när laboratorierna så att säga ”läck-
er” av misstag - som Ebola - om det nu ens är sant? Med en plan för 
avfolkning är det inte konstigt att dessa sjukdomar sprids och att de 
alla bär en typ av smitta avsedd att komma åt mänskligheten och min-
ska befolkningstakten. Många är oroliga att än mer drastiska metoder 
att tas till framöver. 

Jag menar, som en pågående plan, dessa människor tänker lång-
siktigt. Så om vi inte längre kan reproducera oss och befolkningen 
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minskar och hälsan försämras snabbt… betyder att vi redan är på väg 
mot detta uttalade mål. Det finns något i USA som kallas Georgia 
Guidestones. Dessa uppfördes av någon mystisk person. Det sägs att 
ett av de viktigaste budskapen på dessa stenar, vilka är författade på 
åtta olika språk, är att se till att jordens befolkning håller sig till om-
kring fem hundra miljoner människor. 

Så det innebär en reduktion av dagens befolkning med ungefär 
80-90%. Till råga på allt är det så att världen inte alls är överbefol-
kad. Det finns gott om plats och det är vetenskapligt bevisat att hela 
världens folk skulle kunna leva i Texas i USA. I en enda stat och alla 
skulle kunna ha ett hem. Detta visar hur grovt missvisande det här 
med överbefolkningen är. Människor har däremot förts samman på 
platser som därför har blivit tätbefolkade, men så måste det inte se 
ut. Anledningen till detta är den manipulerade ekonomin som gör att 
människor måste bo där för att kunna få jobb. 

Nu ser vi på nyheterna dagligen, särskilt i USA, att människor avs-
iktligt flyttas, genom projekt som Agenda 21 och andra FN-projekt, 
från landsbygden in till tätbefolkade områden. Projekten riktas mot 
människor som lever för sig själva på landet och alltihop är en del av 
samma plan baserad på lögner, där överbefolkning är en av dem. Det 
är istället en fråga om fördelning av resurser. Det finns gott om mat 
till alla om vi skulle sluta röra till det i mäniskornas ekonomier och på 
det sätt vi odlar våra grödor. Då skulle alla olika typer av grödor, som 
odlas i ett land, användas för att föda den egna befolkningen. 

Men nu när storföretagen kommit in i bilden odlas det bara en 
enda produkt och ett importberoende från andra länder skapas. Det 
är medvetet organiserat på det sättet och inte på något sätt en naturlig 
utveckling. Liberia, till exempel, producerar bara gummi, vilket har 
medfört att människorna där verkligen måste söka efter annan typ av 
föda. Det finns fler exempel än med gummiproduktion. I Indien pro-
duceras soja och där har företagsjättar gått in och köpt upp marken, 
och befolkningen känner sig hjälplös.

Du kanske har hört att genmanipulerat utsäde har planterats där? 
Mer än hundra tusen indiska jordbrukare har begått självmord efter-
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som de inte längre kan försörja sig. Deras familjer far illa och livet är 
hopplöst, så det är verkligen allvarligt. Men den här sortens rubriker 
är inte något du ser i det dagliga nyhetsflödet. 

Vad anser du om vaccinering, och är vaccinationsprogram-
men en del av avfolkningsfrågan?

Ja, absolut. Till och med Gandhi sa att vacciner och den sortens 
immunisering är bland det farligaste man kan utsätta sig för. Det kan 
finnas giltiga skäl till viss sorts immunisering men i de allra flesta fall 
sker det på naturligt sätt. Barnen brukade leka utomhus och bli smut-
siga. Kroppen utvecklar då antikroppar på ett helt naturligt sätt, ifall vi 
skulle leva ett mer naturligt liv. Lägg därtill att många sjukdomar idag 
är artificiellt framtagna och några sjukdomar har återinförts. Smitt-
koppor exempelvis, utrotades, men behölls i laboratorier och har nu 
återinförts som sjukdom. Det är synnerligen avskyvärt, allt detta, och 
får kanske människor att känna sig aningen nedslagna. Men informa-
tion är stärkande och har inga nedslående effekter. 

Det är angeläget att känna till dessa saker, eftersom det finns en 
ljuspunkt på andra sidan. Men vaccineringar är ett fasansfullt projekt 
och vad som har åstadkommits med det. Miljontals afrikaner sterilis-
eras, utan deras medgivande, för att hejda befolkningsökningen. Det 
är ett känt faktum. 

Du har säkert hört på nyheterna vad de gör mot barnen, att de 
små barnen dör. De nyfödda ges flera vaccin direkt efter födseln och 
avlider. Mödrarna till dessa barn anklagas och fängslas för barnmis-
shandel, utan att det ens genomförs en obduktion. Allt för att dölja 
vad som pågår. Det har nu blivit så fasansfullt och extremt, att män-
niskor verkligen måste vakna och inse vad som pågår. Med vad som 
då händer är att vaccineringarna görs obligatoriska, vilket inte är annat 
än ren fascism. 

Vad är GMO?

GMO är genmodifierade organismer. Förevändningen för att gen-
modifiera växter är att de stora bolagen, som Monsanto, ska kunna 
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sälja sina starkaste och giftigaste bekämpningsmedel till jordbrukarna 
som sedan kan bespruta sina odlingar hur mycket de vill. Växterna 
förändras så att de inte reagerar negativt på just bekämpningsmedlen, 
men andra grödor gör det och det gör insekterna också. Så allt dör 
utom själva plantan. 

Det låter ju väldigt smart och marknadsfördes som ett stort veten-
skapligt framsteg när det fick sitt genombrott, under överinseende av 
George Herbert Walker Bush som sanktionerade projektet och sjösatte 
det. 

Och han har varit inblandad i nära nog alla fasanfulla projekt som 
pågår. Nu har till och med lagar drivits igenom som skyddar Monsan-
to, eftersom grödorna kommer att korsbefruktas med icke genmodifi-
erade grödor och när de nya plantorna sedan visar sig vara genmodifi-
erade, kommer Monsanto hävda att de är deras egendom. 

Och inte nog med det, jordbrukarna som skördar dessa grödor 
måste köpa nytt utsäde varje år. De kan inte använda sitt eget utsäde. 
De är, av lagen, tvingade att köpa en ny omgång utsäde varje år, vilket 
kallas ”slutsäde”. Det här är totalitärt och fascism och inget annat än 
Machiavellisks styrning av våra livsmedel. Det kan man läsa om i det 
som de så kallade stora tänkarna skrev, hur lagar stiftas för att skydda 
företagen från stämningar. Många stämningar som kommer från my-
cket upprörda jordbrukare. 

Om du ger GMO-majs till en råtta och samtidigt ger den majs som 
inte är GMO, så väljer den bort den majs som är GMO. Djur vet bät-
tre. De undviker det. Och om de inte gör det blir de sjuka och kan till 
och med dö. Några kor betade på resterna av en majsodling i Indien 
och höll på att dö, vilket är ytterligare en orsak till att jordbrukarna är 
så förtvivlade. 

Detta har naturligtvis påvisats i laboratorieförsök. Den personal 
som ska testa hur säkra dessa kemikalier och genetiska modifikationer 
är, kommer allihop från samma företag som producerar dem, vilket 
också är allmänt känt. Ett ledarskap som kännetecknas av ”sväng-
dörrspolitik”. De personer som verkar i den högsta företagslednin-
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gen på Monsanto är inga andra än de som senare blir chefer för FDA 
(Amerikanska Federala livsmedelsverket). FDAs uppgift är att garan-
tera att det som säljs och äts är tjänligt som föda. Men det är samma 
grupp människor! 

Som du ser målar jag en ganska mörk bild här. Men det är den fak-
tiska verkligheten som folk måste känna till. Om man ser sig omkring 
börjar man skönja ett mönster, och långt bakom alltihop finns det my-
cket kraft att hämta, så det finns en guldkant på allt det här också.

Existerar kemiska spår (s.k. chemtrails), och i så fall hur 
skulle du beskriva dem? 

Ja, de kallas också aerosoler eller geoteknik. Aerosoler existerar 
och alla som är utomhus kan se hur himlen ibland får en massa linjer 
som korsar varandra. Linjer som kommer från jetplan och den nya 
sortens turbomotorer. Kondensspår, som man ofta säger: ”…det är 
bara kondenserat vatten”, vilket är just vad ett kondensspår är. 

Det är kondenserat vatten som bildar iskristaller efter jetplanets 
motorer och jag har sett sådana spår, sedan jag var liten, från plan 
som flyger på mycket hög höjd och från militärflyg. Men dessa varar 
endast några flygplanslängder och upplöses medan planet rör sig. 

Idag stannar de kvar där uppe och man kan se dem breda ut sig och 
med tiden anta alla möjliga former. De flesta människor förstår inte att 
detta är kemiska spår, eftersom de ändrar form när det går en timme 
eller två och till slut kan de täcka hela himlen. De drar till sig vat-
tenånga och bildar vackra små bågar, rena som ett riktigt moln, men 
när solen lyser genom dem kan man se ett märkligt regnbågsfenomen, 
vilket är just kemikalierna i aerosoler. 

De existerar, vilket har dokumenterats och bevisats, och detta är en 
av de största och också underligaste s.k. konspirationerna som finns. 
Eftersom man fortsätter att förneka att kemiska spår existerar, vilket är 
ungefär som att påstå att du saknar näsa, är det ren galenskap. 
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Men samtidigt talar de om för oss att ’vi tänker genomföra detta’. 
Det gör de ofta på nyheterna, förbereder oss på något sätt för vad som 
redan pågår. 

Vi kan läsa om nanoteknologi: ”Ojdå, de har kommit underfund 
med att det finns nanotekniska partiklar som kan påverka vårt sätt att 
tänka”. 

Detta har varit känt sedan länge, och innebär bara att de återigen 
betingar folk att acceptera faktum, precis som de gör med chemtrails. 
Chemtrails är också bärare av nanoteknologi, mycket små partiklar, 
som vi andas in som påverkar nervsystemet. Det gör det till en mycket 
allvarlig sak att vara medveten om. 

Jag råder alla som tar detta på allvar att regelbundet genomgå 
någon slags detox. Jag använder ofta något i vattnet som kallas Zetox, 
men det finns andra medel också. Att få i sig mycket av kraftfulla, 
gröna och näringsrika födoämnen är mycket viktigt. Men alla behöver 
utbilda sig om detta och behöver bli medvetna om det. 

En av webbsidorna som jag besöker regelbundet är www.geoen-
gineeringwatch.org och Dane Wigington är en nära vän till mig och 
en av de mest orädda och hängivna aktivisterna. Han kämpar för 
mänskligheten och sin egen existens och tar talat med folk på högsta 
regeringsnivå, och de medger att kemiska spår finns, men de säger: 
”Jo, men vi kan inte prata om det för då förlorar vi jobbet”. 

Så säger de direkt och utan omsvep, och det har vi vetat hela tiden, 
för det är så de håller folk i schack. Om någon börja säga något, exem-
pelvis som att slå larm om vacciner, då ser vi plötsligt att den personen 
förlorar sitt arbete och sina förmåner och blir allmänt förlöjligad. 

Alltså, de använder skrämseltaktik och tvång men tack och lov, 
finns det många visselblåsare som berättar sanningen och budskapet 
kommer ut, vilket är fantastiskt. Jag hoppas att många fler ansluter 
sig till oss, eftersom människor behöver förstå att detta är sant, få det 
förklarat och validerat för sig. 
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Då får de en stadig informationsgrund att stå på när de ger sig ut 
för att göra vad de kan för att stoppa de galenskaper som pågår.

Vill du dela med dig av dina tankar kring miljön och 
rådande väderförhållanden? 

Ja, det hänger nära samman med chemtrailfenomenet, eftersom ett 
uttalat syfte med chemtrails är modifiering av vädret. Och så har vi den 
där stora debatten om global uppvärmning, som de väljer att benämna 
som ”klimatförändringar”, vilket är mycket behändigt. Klimatet har 
väl, i hela fridens namn, aldrig slutat att förändras? De försöker, och 
lyckas med, att leda om jetströmmen med hjälp av chemtrails.

De använder aluminiumsulfat, bariumsulfat och olika tungmetaller 
som är elektromagnetiskt känsliga. Dessa sänds ut från anläggningar 
med stora uppsättningar sändare, som exempelvis HAARP, den mest 
kända anläggningen belägen i Alaska. 

Det finns ungefär femton stycken sådana anläggningar runt om i 
världen, på alla kontinenter, som används i det här projektet, vilket 
visar att det finns en internationell aspekt på allt detta.

Trots att vi matas med information som beskriver en situation där 
nation ställs mot nation, ligger det i verkligheten något som är mycket 
större bakom detta. Man kan faktiskt styra jetströmmen numera efter-
som dessa partiklar reagerar på elektromagnetiska pulser. Det går till 
så att man får pulserna att reflekteras mot jonosfären, vilket förstärker 
dem så att de blir mycket starkare på vägen tillbaka, men de kan också 
göras det från landbaserade radarsystem. Det kallas ”radar” men det 
rör sig om grupper av elektroniska antenner, även enstaka sådana. 

Har du sett de stora klotfenomenen ute till havs? De stora vita 
kloten ingår i projektet. Man kan se dem ovanför bergstoppar. Och på 
mobilmaster, överst på masterna, kan man se en typ av antenner som 
även kallas ”värmeelement” och de har olika syften. Vi vet inte exakt 
vad de gör, men vi förstår att det inte är något positivt. Vi vet att det är 
något som är synnerligen ogynnsamt för människors hälsa.
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Men det är manipulationen av vädret som orsakar all denna galen-
skap. Vi är mer beroende av solcykeln än någonting annat. Om man 
vill försöka sig på en mer allmängiltig förklaring, med ett mer naturligt 
ursprung, så inser de visserligen att det är en del av orsaken. Det vill 
de inte veta av eftersom de vill lägga skulden på mänskligheten. 

De vill ha betalt för koldioxidutsläppen, vilket är fullständigt sin-
nessjukt. Koldioxid är ett av de mest grundläggande ämnen för att liv 
på jorden ska kunna existera, men som nu påstås vara en förorening, 
vilket visar hur upp och ner allting är.

Men genom att ändra vädret, så har man lyckats framkalla torka 
i Kalifornien. Det finns hemsidor som visar radarbilder av molnen 
och luftströmmarna och där syns hur de blivit omdirigerade på ett 
onaturligt sätt. All nederbörd rör sig upp och över området och de 
kraftiga skyfallen hamnar i mitten av USA, eftersom man styr neder-
börden dit och låter den falla där. 

Precis som att det har varit extremt kallt på östkusten under de 
senaste två vintrarna, eftersom man faktiskt kan vända polarluften 
neråt. De har en märklig benämning för detta fenomen, den ”ovanligt 
beständiga kröken” eller något i den stilen, för att bortförklara det. 
Men det här är manipulerat, vilket har bevisats av många forskare och 
vilket gör det fullt begripligt.

Samtidigt får mänskligheten skulden för problemen och fler kon-
troller sätts in. Så detta är bara ytterligare ett sätt att komma åt oss. 
Listan är tämligen omfattande, och återigen kan detta tyckas vara 
överväldigande. Men det är det inte, vi är här av en orsak, vi lever 
och verkar. De kan inte kontrollera oss. De kan inte stoppa oss. Vi är 
obegränsat medvetande och eviga varelser och de är rädda för oss, 
vilket förklarar det massiva bombardemang vi utsätts för. Men de kan 
inte stoppa oss.

Gör du något särskilt för att hålla modet uppe?

Det viktigaste är det jag gör: min forskning och mitt skrivande. 
När jag skriver blir det en form av meditation för mig då jag inte 



218

Zen Gardner

bara bearbetar, utan jag känner också in vad som finns omkring mig, 
var jag är och befinner mig i och vad jag lärt mig genom åren – och 
jag tror att det är viktigt att alla människor också inser det vid någon 
tidpunkt i livet. 

När vi går igenom svårigheter, tenderar människor att skylla på sig 
själv. ”Vad är det för fel på mig?”, som gör att jag är deprimerad eller 
har gjort ett misstag som slår tillbaka mot mig själv, eller är det min 
dåliga karma och så vidare. I verkligheten fungerar vi som en ytterst 
känslig antenn som tar in vad som pågår omkring oss, så vi lär oss att 
leta efter yttre orsaker till våra upplevelser.

Tänk dig att vi befinner oss nästan som i ett hav. Om man tittar 
på sjögräs ser man att det rör sig fram och tillbaka i vattnet. Rörelsen 
orsakas av dess omgivning och också vi påverkas av vår omgivande 
miljö, inte bara fysiskt utan också andligen. 

Det pågår mycket runt om oss, men när du blir medveten om det, 
ökar känslan, energin och viljan att komma i kontakt med källan bor-
tom allt detta. Det är därifrån vi får vår kraft. På det andliga planet är 
vi som solpaneler och fungerar som mottagare av denna kraft. 

Men nu blir den blockerad, filtrerad och manipulerad, precis som 
i den fysiska världen. När vi andligen vaknar till, sträcker sig med-
vetandet ut för att nå den verkliga källan, det rena ljuset, och de får 
kontakt, precis som en växt utvecklas i på en snabbspolande film. Den 
kommer upp ur marken, får blad som spricker fram, breder ut sig och 
fångar solljuset. 

Det är vad människans medvetande gör hela tiden, det söker sig till 
ljuset, och när du lägger märke till det är det underbart.

Jag tycker att meditation är något fantastisk att utföra och jag har 
mitt eget sätt som innebär allt från en halvtimme upp till en timme. 
Oftast följer jag inget särskilt program, även om jag gör det också 
ibland, det beror på omständigheterna och på vad som händer, men jag 
tillbringar mycket tid ensam. Jag lyssnar inte ens på musik, Jag lever 
i en mycket tyst omgivning och jag vill ha det så. Där kan jag uppleva 
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och skapa och känna mig levande. Jag har en underbar utsikt från den 
plats där jag sitter och skriver. Jag går ut på vår veranda och ser ut över 
havet. Jag älskar naturen och går på långa promenader. 

Det är ett sätt att hålla tillvaron i balans, tycker jag, som är 
gynnsamt för den sortens växt jag talar om – du vet – för att vår an-
dliga planta ska växa. Många människor går omkring på jorden och 
undrar vad i all världen det är som pågår… ”Du menar att jag är en 
planta? Jag känner mig som ett dött frö.”

Men hur det än är, frön gror och med hjälp av lite vatten och lite 
värme och rätt som det är så boom! ... kommer du ut i ljuset. För 
många blir det ofta en chock när de plötsligt befinner sig i ljuset. De 
får ont i ögonen och undrar ”Var är jag någonstans?” Det är som en 
fisk som kommer upp ur vattnet och säger ”Vad är detta för ett ställe?” 
Så är det på många sätt.

Detta är, mer eller mindre, mitt andliga schema och min livsstil, 
som jag är mycket nöjd med men det har tagit mig mycket lång tid 
att nå hit. Men jag bryr mig inte om vad jag har gått igenom för att 
komma hit. Jag är glad för det och mitt liv har inte varit lätt precis, likt 
de flesta människors liv inte heller har varit lätt. 

Jag har gått igenom många traumatiska upplevelser och perioder 
av andlig smärta. Jag tycker att det är anmärkningsvärt att människor 
ofta tänker på fysisk smärta och handikapp och vad det kan innebära 
i livet. Men andliga handikapp och det faktum att vi är andligen ned-
brutna eller spirituellt misshandlade, det är inbyggt i samhället och i 
religionen. Människor är andligen söndertrasade, men det pratar man 
inte tillräckligt ofta om, vilket är det mest förödande man kan göra 
mot den mänskliga anden.

När jag ser alla galenskaper som omkring mig känns det hopplöst. 
Kan du ge några förslag på vad som kan hjälpa mig återfå min tro på 
framtiden, och vad jag kan göra för att förändra till det bättre?

Då säger jag, sätt igång och engagera dig. Allt eftersom du förstår 
vad som händer, berätta om det. Det är ytterst angeläget att dra fram 
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de här sakerna i ljuset. Du kommer att möta löje, nejsägare, cynism 
och allt sådant, men det kommer att hjälpa dig att släppa din självbild, 
därför det är ofta självbilden som håller människor tillbaka. Männi-
skor vill tillhöra en viss livsstil och tror att de förväntas att agera på 
ett visst sätt och när de inte längre är och gör som tidigare så driver 
folk med dem.

Alltså, ibland måste man byta bekantskapskrets eller flytta någon 
annanstans, men det viktigaste är att tillåta sig förändras gradvis och 
naturligt, vilket är precis vad som händer när du delar med dig till 
andra och får ut information exempelvis på internet. 

Dagens citat på min hemsida är ”Det tar bara en sekund att skicka 
en artikel, men den som läser den kan bli påverkad för livet.” Jag har 
glömt var jag fått det från så jag har publicerat det anonymt. 

Det gäller vad som helst, en kram, ett leende, ett tack. Det kan vara 
vad som helst men vi lever våra liv och kärleken börjar breda ut sig 
och det är så det är… Eftersom kärlek kräver handling, du vet, som 
man säger ”Medlidande känner, men omtanken handlar.” 

Så jag tycker att det är mycket viktigt att sprida informationen. 
Starta en hemsida, skriv, gör musik, var konstnärlig, skapa något. Bli 
delaktig i ditt lokala samhälle eller starta en egen aktivitet.

Jag pratar hela tiden med människor i kassakön och i hissar, om 
så bara för att bryta isen och sätta bollen i rullning. Jag kastar ut en 
liten fackla om det eller det andra och jag har på det sättet nått män-
niskor på de mest egendomliga platser bara genom att sticka ut ett litet 
känselspröt. 

Jag fäller en liten kommentar om bankerna eller något annat som 
vem som helst kan hålla med om. Det märks på personers reaktioner 
om ”Javisst, jag har fått nog av det här nu”, då har vi en lång konversa-
tion framför oss, och det bara händer. Om sedan en person pratar med 
två andra, och de två pratar med fyra till så blir det åtta. På så sätt kan 
vi nå hela världen på ett par dagar enligt rent matematisk logik. 
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Så det handlar egentligen om att släppa loss och börja leva på det 
sättet. Att verkligen hitta varandra, tror jag, det är den mest effektiva 
kraftkällan. När man möter likasinnade människor.

Om du kunde plantera ett frö i allmänhetens medvetande, 
vad skulle det vara?

Det är en bra fråga, ett frö? Jag skulle säga, ifrågasätt allting!
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En av Zens många insiktsfulla dikter: 

You Can Lead a Horse to Water 

You can lead a horse to water but you can’t make it drink 
You can give folks information but you can’t make ’em think 
You can put it in a wrapper or you can tie it in a bow 
But if people aren’t hungry they will never learn to know.

At least we put it out there where just anyone can see 
So that those who might be looking can simply use it to get free 
Too long these truths were hidden, not available to all 
Now at least it’s out there to feed the ones who hear the call 

So let the truth out freely, while some may scorn or mock 
(‘like reality is toxic, though faint and parched they walk..) 
One day they’ll stop and try it, whatever it may take 
They’ll be glad you put it out there and a better world we’ll make
 
Ideas and words are power but the hearer must desire 
To draw with will and wonder from the well of ice and fire 
We cannot force or overwhelm, imposing wills on those 
Who need to learn to want to choose, and so their spirit grows 

But when these people activate their true imagination 
They’ll find the power waiting that they’re One with all Creation 
Knowledge is a wondrous tool yet often overblown 
But mixed with love and wisdom it can really hold its own 

The key is how we take it, yet it needs to be displayed 
Where all can find and use it, that’s how the game is played 
So keep the juices flowing, no matter what the fate 
Your truth and kindness waters those escaping out the gate.
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CYNTHIA McKINNEY

Introduktion

Cynthia McKinney har blivit en internationellt erkänd aktivist för 
mänskliga rättigheter för sin beredvillighet att kliva in i eldlinjen när 
det gäller att uppnå sina mål.

Cynthia har avslöjat korruption i Washington DC och tvekade 
inte att ställa de skyldiga till ansvar. Hennes ifrågasättande av Donald 
Rumsfelds finansiella redlighet och de tragiska händelserna i samband 
med 11 september har blivit legendariska.

Cynthia anser att allmänheten har rätt att veta vad regeringen gör 
i folkets namn med deras skattepengar. Hon har varit strandsatt på 
internationellt vatten och räddades av den libanesiska flottan när hon 
deltog i en leverans av humanitär hjälp 
till det belägrade Gaza under Operation 
Cast Lead, Israels 22-dagars militära at-
tack på Gaza i Palestina.

Som ytterligare en följd av hennes 
aktivism kring Israel-Palestina-frågan 
avtjänade hon sju dagar i ett israeliskt 
fängelse för ett försök att skaffa fram 
skolmateriel till barn i Gaza under efter-
spelet till Operation Cast Lead.
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“In the fight against injustice, we stand together, and we must. 
In the fight against intimidation, we stand together, and we must. 
After all, a regime that would steal an election right before our 
very eyes will do anything to all of us.”
                                                                    – Cynthia McKinney

www.allaboutcynthiamckinney.com

När började du utforska ditt ämnesområde? Var det 
någon speciell händelse som visade vägen till ditt eget up-
pvaknande?

Ja, det är en mycket intressant fråga, för jag vet inte ens om jag 
egentligen har ett ämnesområde. Men jag är mycket nyfiken av mig 
så jag tenderar att gå så långt ner i kaninhålet som min tid och mina 
resurser tillåter att jag gör. Ett av kaninhålen i synnerhet som jag gått 
ner i är amerikansk politik.

Jag har ett namn på det nu, på grund av min relation till Dr Pe-
ter Dale Scott som jobbade på min examinationskommitté. Han har 
tillbringat en livstid av forskning runt det han kallar ”deep state”, 
den dolda statsmakten, i USA. Det är de osedda dolda händerna som 
driver USAs politik och använder sig av USAs militär, diplomati och 
inrikespolitik där ingen ser vad som pågår.

Så om något kunde jag säga att om jag har ett ämnesområde skulle 
det vara det sätt på vilket den dolda statsmakten i USA opererar, i den 
utsträckning som våra demokratiska rättigheter eller den demokrati 
som har hämmats i det idealiserade demokratiska USA. Det beror på 
att dessa osedda krafter i verkligheten är det som får saker att hända 
inom USAs politik.

Hur ser du på världen idag med tanke på de svårigheter vi 
står inför?

Situationen är extremt dyster och fylld svårigheter. Det finns en 
grupp av människor runt om i världen som individuellt, eller som en 
del av sina egna kretsar, har allt som tänkas kan för att ta itu med de 
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svårigheter som mänskligheten står inför som också gäller hållbara 
levnadssätt och planetens förmåga att försörja oss. Detta är bara några 
av de svårigheter vi står inför.

Vi är angripna från alla håll, om det handlar om utsikterna att bli 
överkörda av falska organismer som har tillverkats i ett provrör, och 
det förväntas vi konsumera som näring. Allting som planeten erbjuder 
mänskligheten har slösats bort av några få. Och det tycks finnas en 
filosofi av plundring, rovjakt och populism som är sorgligt rotad i eu-
ropeisk historia. Om något är negativt, vad som helst, så pågår det där. 
Det är den attityden som man tagit med sig jorden runt. Det är orsaken 
till att utmaningen är global

Folk har problem med hur de ser ut för de har blivit kallade för 
svarta hundar och alla andra saker som förringar dem i syfte att tjäna 
som någon slags demarkation för överordning. Och vi talar om detta 
på en grundläggande nivå snarare än att kunna hantera den dimen-
sion hos mänskligheten som umgås med planeten, som umgås med 
universum och med stjärnorna och som inser att vi är celesta varelser. 
Det är ett helt annat sätt att tänka uppfatta saker och ting som gått helt 
förlorat. Eftersom det finns några människor som givit sig tusan på att 
ta livet av planeten och de gör ett jäkla bra jobb med det och tar livet 
av mänskligheten på köpet.

Spelar det någon roll om vi röstar?

Jaa, jag tror att det har betydelse om vi röstar även om det sätt på 
vilket det sker har många begränsningar. Den begränsade omfattnin-
gen är fortfarande betydelsefull som jag ser det. Så jag vill inte rekom-
mendera någon att missa ett val eller ligga på sofflocket under ett val. 
Och vi ska inte bara rösta vid varje val, vi ska använda alla röstsedlar 
vid varje val. Vi måste delta med den största intensitet som vi kan. För 
några människor handlar det bara om att rösta. För andra människor 
handlar det om att involvera sig djup it processen för att se till att våra 
val sker med insyn och integritet. För andra människor handlar det om 
att stödja protester som fungerar som en koll på ett skenande system 
som har glömt bort dess värde för oss.
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För andra kan det faktiskt handla om att ställa upp i ett val vilket 
är det som jag rekommenderar. Jag rekommenderar genomsnittliga 
vanliga människor att ställa upp i val. Så att de kan prägla sina värder-
ingar på systemet i stället för att påverkas av systemet. Vi ska ändra på 
systemet snarare än att systemet ändrar på oss.

Vad anser du om pengar och de globala bankerna?

Det är ett område som är relativt nytt för mig. Jag läste Ellen 
Browns bok och jag kunde faktiskt inte lägga den ifrån mig. Den blev 
som en bibel för mig för den var så sprängfylld av information. Och 
sedan blev jag intresserad av hela den här kampen mot centralbanken 
som pågår i USA.

Huruvida USA kommer att ha en centralbank eller inte och vilken 
sorts, jag borde inte säga huruvida eller inte, den sortens bank som 
USA skulle ha, om den var privat eller offentlig. Den omfattning i 
vilken privatpersoner gick samman och bokstavligen manipulerade 
den politiska processen, vilket är något som fortsätter än idag. Vilket 
är varför USA har blivit en dödsmaskin i stället för en livsproduc-
erande maskin. 

Eller som några venezuelaner pratade med mig om när jag in-
tervjuade dem inför min avhandling som handlade om Hugo Chavez… 
de pratade om livets teknologier och dödens teknologier.

USA, hela den politiska apparaten i USA, är i huvudsak en dödens 
teknologi. Detta är någonting som har fått lov att hända av det ameri-
kanska folket eftersom de inte brydde sig om att protestera. När doku-
ment från FBIs underrättelseprogram i USA berättar att man kommer 
att felinformera, vilseleda och på andra sätt neutralisera organisationer 
och personer som har makt att beskriva för USAs folk det värdesys-
tem man utgår från, det värdesystem man vill utgå från, då förstår vi 
hur allvarlig situationen har blivit.

För dessa människor har totalt vilselett och felinformerat USAs 
folk vars skattepengar används till att verkställa en politik som i verk-
ligheten arbetar mot dem.
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Vad anser du om den skuldbaserade ekonomin som män-
niskor har fastnat i, och finns det en väg ut?

Jag gick från Ellen Brown to Anthony Sattin och The Creature 
from Jekyll Island och ekonomen Michael Hudson. Jag har alltså bara 
börjat på den här utflykten. Det finn en video, The Secret of Oz, och 
sådana källor är fullpackade med information om vad den privata cen-
tralbanken gör och hur det är raka motsatsen till vad folk vill, som är 
att ränta ska användas till att skapa välstånd för alla. Det kan man göra 
med ett privat banksystem men det går inte med privata skulder.

Min son har faktiskt engagerat sig i en alternativ valutarörelse. På 
sitt sätt bidrar han med att starta ett event utan att det finns en enda 
dollar inblandad. Men alla tar med sig någonting dit och alla får med 
sig någonting om de skulle välja att göra det. Och de använder inte en 
enda USA-dollar som betalningsmedel.

Sanktionsprogram har man tvingat på vad jag kallar skurkstaterna 
i världen – alltså de länder som förordar hårda tag och européerna i 
sin helhet har inte gjort det. Det har varit förvånansvärt för mig att de 
stora stygga européerna har farit runt i världen och koloniserat folk 
och begått folkmord och bedrivit trafficking med folk med slaveri som 
syfte nu själva har blivit slavar under den skuldbaserade ekonomin 
utan att man avfyrat ett enda skott.

Det är hur som helst inte vägen till välstånd för alla.

Vi har börjat läsa och höra att man ger människor mikro-
chip. Vad innebär det?

Det finns många sätt att ge folk mikrochip. Och jag är en Trek-
ker. Jag älskar Star Trek. Jag lade för många år sedan märke till att 
vissa organisationer gillar de nya aktörerna i USA. För stolarna på 
Titanics däck, eller de som sitter på de stolarna, skiftar hela tiden. 
Vid en tidpunkt var oligarkerna en grupp individer. Nu är oligarkerna 
en annan grupp individer. Jag menar inte att det är på grund av olika 
generationer eller att tiden går som de nya oligarkernas intressen eller 
värderingar är helt annorlunda än de gamla oligarkernas.
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Vi måste också sätta sionismens betydelse i centrum rörande 
kampen för internationell värdighet och rättvisa, vars struktur är verk-
sam i den Dolda Statens roll i amerikansk politik och den dödsmaskin 
som USA har blivit.

Det finns många olika sätt att förse människor med mikrochip. 
Man måste inte ge dem ett plantat för att kunna styra dem. Om man 
kan styra dem genom propaganda via media då är det ett enklare och 
billigare sätt att göra det. Men vissa personer nöjde sig inte med det. 
Vi har singularitetsrörelsen som söker kombinera artificiell intelligens 
med människor och på det sättet eliminera deras vilja.

Jag kommer tillbaka till exemplet med Borg från Star Trek. Jag 
ser Borg i verksamhet på många olika sätt och vis utan att ens ha fått 
något chip inplanterat i kroppen.

Frågan är alltså hur många det är av oss som kan bli Seven of Nine. 
Seven of Nine försökte förtvivlat att skapa ett avstånd eller koppla 
loss från Borg. 

Det är också en sida av saken för vi är så grundligt nedsänkta i 
Matrix, mallen som är en annans verklighet som inte är ett uttryck 
för vår egen verklighet. Och vi lever i en verklighet som förlorat alla 
likheter med…

Till exempel säger den Dolda Statens organisatörer att USAs 
ekonomi är under tillväxt trots att alla är fattiga. Så folk säger ”Ja, 
ja…” – särskilt eftersom de är så angelägna om att stödja president 
Obama för närvarande att de säger – ”Jaja, han ordnade den ekono-
miska tillväxten” trots att de kommer att förlora sina jobb eller redan 
har förlorat sina jobb, de har förlorat sin fyrhjulsdrivna bil, de har 
förlorat allt. Men du vet, ekonomin växer.

Folk lever i den här mallen av en lögn som är propagandan, det 
som styr åt fel håll. Och allt har ett syfte för det finns med i COIN-
TELPRO-dokumentet att vi ska göra det. Och så har vi i Pentagon nu 
en hel avdelning som ägnar sig åt perceptionshantering. Från Frank 
Church-kommitténs rapporter förstår vi att CIA bröt mot sina egna 
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stadgar när de opererar inne i USA med att försöka vilseleda och styra, 
som CIA kallade det – det stora flipperspelet – åt fel håll och använda 
pressen till att skicka ut falsk information.

I den grad som folk tror på den falska informationen har de fått 
mikrochip utan ett implantat, och det innebär att det krävs en extra 
ansträngning från vår sida att för det första inse vår belägenhet och 
sedan koppla loss från det här tricket med mikrochip.

En av de saker som jag insåg när jag ställde upp för de Gröna i 
presidentvalet var att alla hem jag besökte – jag kunde bara bo hos pri-
vatpersoner, jag kunde inte ta in på hotell för vi hade inte de pengarna 
– det var mycket bra att jag bodde hemma hos folk för det jag började 
se klart var att de smartaste människorna var de som inte hade någon 
TV. De hade ingen TV så det var lätt för mig att koppla loss.

Jag kopplade loss mig och började fundera. Och självklart hade 
min doktorsutbildning lärt mig hur man gör en utvärdering. Jag hade 
mina aningar om det förut, men det står klart för mig nu, efter den 
episoden, att människorna som har makten vill ha det så. Detta är ett 
system med vinnare och förlorare och vi måste identifiera vilka vin-
narna är och vi måste identifiera vilka förlorarna är.

Detta är nu en mycket smärtsam process. Inte för mig för jag är ät-
tling till människor som var offer för slavhandel. Så jag förstår vad det 
var som hände och vad vissa segment av befolkningen är kapabla till.

Sedan finns det människor som faktiskt tror på, till exempel, att 
USAs regering alltid kommer att vara där för dem. De trodde verk-
ligen att det finns en äppelpaj och att alla människor har någonstans 
att bo, att allt är rättvist. De trodde att allt var sant, på grund av vit 
överhöghet, att det fanns en tid när USAs regering arbetade för dem. 
Men nu dras snaran åt runt halsen på den politik som grundade det 
här landet.

Så vi måste förstå att det finns många olika sätt på vilka vi har 
kollektivt blivit försedda med mikrochip, och att vi måste kämpa för 
att koppla loss från det.
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Hur ser du på avfolkning?

Ja, det är ju ingen hemlighet så klart, alla begriper att en del av 
målsättningen är att ta livet av folk. Och om man kan få folk som man 
inte gillar att ta livet av varandra så mycket bättre. 

Och det har pågått ända sedan den kolonialiserade världen bör-
jade vakna upp inför de vedervärdiga följder som hela kolonisering-
sprocessen fick för dem.

Så det är inte en tillfällighet att de som är de mest högljudda röster-
na bland överbefolkningens anhängare är precis de människorna som 
har haft mest nytta av kolonial verksamhet.

Hur ser du på vacciner, och har vacciner något med av-
folkningsfrågan att göra?

Det som du tillåter att man gör mot andra kommer att vända till-
baka och hända med dig. Det är så med vacciner. Folk höll tyst medan 
USA gjorde en syfilisstudie på svarta män i Tuskegee, Alabama. Nu 
har vi nyss upptäckt att man gjort samma sak med oskyldiga männi-
skor i Guatemala.

Så denna dödsmaskin hålls igång på alla fronter. Och naturligtvis 
har vi också hela den här frågan med Planned Parenthood som jag 
undersöker nu på grund av de senaste avslöjandena på video, fruktans-
värda videor, och fakta som lagts fram till mig, att Planned Parenthood 
är en fortsättning på rashygientänkandet. 

Vad ska man säga om de värderingar som rashygienanhängarna 
omfattade utgör värderingarna hos en organisation idag, vilken tagit 
emot många miljoner från skattebetalarnas pengar, som kallas Planned 
Parenthood?

Vaccinerna är bara en komponent i detta. Sedan har vi Georgia 
Guidestones som jag inte sett men sett bilder av. Ett mål jag har, när 
jag reser tillbaka till Georgia… jag vill köra upp dit och se med egna 
ögon om de verkligen existerar för det första. 
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För det andra, om huruvida en hörnsten har blivit ersatt med en 
hörnsten som säger 2015. Om det är så, har det stor betydelse. Jag vill 
påstå att det har stor betydelse. Jag litar inte på USAs regering i något 
avseende av USAs regering som jag kan se.

Vad är GMO?

Genetiskt modifierade organismer som visar att vetenskapen är 
kapabel till att passa ihop tomater med fisk, att passa ihop människor 
med möss. Jag menar, det handlar bara om att göra allt i provrör, att 
livet finns i ett provrör. Dessa människor tror att de kan göra det och 
att de är i gång med att faktiskt göra det. Det är dödens teknologi.

Så mitt råd till alla att inte äta någonting... ät i synnerhet inte 
någonting som är berett i USA för vi kan inte lita på det. Vi kan inte 
lita på det ett enda dugg.

När det amerikanska livsmedelsverket som bestämmer över vilka 
livsmedel som får lov att finnas på marknaden, godkände klonat kött 
och klonad fisk för människors konsumtion, vet vi att detta inte är 
något som vi vill ha att göra med, GMO-livsmedel till och med GMO-
choklad.

Det är dödens teknologi för de här sakerna är inte levande. Om det 
kommer från ett provrör så är det inte levande. Jag är emot alltihop 
inklusive att jag vid ett tillfälle rådde soldater i USA att inte ta de här 
vaccinerna, att avstå, för det jag upptäckte under min tid i Kongressen 
är att bolagen som tog hem kontrakten för att administrera det inte 
hade gjort sig förtjänta av det och inte hade kunskaperna.

Så dessa kontrakt blev dem förunnade av något fördelaktigt insid-
eravtal som inte hade något att göra med att hjälpa soldaterna. USAs 
regering bryr sig faktiskt inte ett skvatt om hur soldaterna mår eller 
vad som är bra för dem, för den delen, för vi kan se det utifrån det sätt 
på vilket man behandlar dem.

Existerar s.k. chemtrails, och om så är fallet hur vill du 
beskriva dem?
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Ja, chemtrails är dessa oäkta moln som finns uppe i himlen. De 
brukade ett tag vara extremt vanliga. Man kunde se dem faktiskt, man 
kunde se dem medan de kom till och så småningom spreds ut över 
himlen och bildade ett slags dis. Och folk bara tänker. ”Å, det är en 
disig dag. Men det är något annat, vilket föranlett oberoende forskare 
som inte ens är vetenskapsmän att kliva fram och bli ledarfigurer och 
säga: ”Okej, låt oss ta prover av det som faller ner och till slut kommer 
till marken.”

Och det man fann var ökade nivåer av aluminium. Andra männi-
skor som har utbildning har haft möjlighet att testa dessa ämnen. Jag 
talade med en sjusköterska som berättade att hon kunnat skaffa sig en 
hel samlig av materialet. Hon hade en hel lista som en cocktailmeny 
över några radioaktiva ämnen, och några ämnen som inte var radioak-
tiva, som man släppt ut i luften som vi alla andas.

Regeringen säger till oss att syftet med detta är planetarisk ingen-
jörskonst (geoengineering), som det heter nu.

Men i Italien har man utfört ett fantastiskt arbete som man gjorde 
till en dokumentär. Och i den dokumentären har italienarna faktisk 
en viss trovärdighet för mig personligen för den avslöjar hela Opera-
tion Gladio genom den operation mot terrorism som deras regering 
genomför. De avslöjade… jag tror att det var Guido Savini… jag tror 
att han hette så. Han var domare och ansvarade för en utredning av 
en serie bombningar långt tillbaka i tiden. Han gick hela vägen ner i 
kaninhålet och upptäckte att det till syvende och sist var en operation 
som utfördes av CIA i USA, tillsammans med de allierade i ett antal 
europeiska länder.

Detta var ett försök att kontrollera vänsterorienterad politik, sär-
skilt i Italien, Grekland och Spanien vilken i allmänhet brukade vara 
lite mer vänsterorienterad. Detta kallade Operation Gladio, Så ital-
ienarna avslöjade det och gjorde en utredning om geoengineering el-
ler chemtrails, och det som de fann var att partiklarna faktiskt har 
en uttorkande funktion som möjliggör djupare penetration för att den 
utrustning som USAs militära underrättelsetjänst använder, som NSA, 
och andra avlyssningsapparater, avlyssningsprogram och organisa-
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tioner ska kunna fungera bättre. Så geoengineering och chemtrails 
hade i grunden ett militärt och ett anti-integritetssyfte.

Kan du säga något om miljön och den rådande vädersitu-
ationen?

Jag är en av de Gröna, det man kallar trädkramare – jag är stolt 
över det – både trädkramare och stolt.

Rådande väderförhållanden oroar mig faktiskt, men jag har bara 
helt nyligen börjat intressera mig för läget, för globala väderförhål-
landen. Men jag har också förstått att det handlar om rymdväder, för 
vi är en del av något mycket större. Detta är vad Mayafolket visste om.

Den förhistoriska människan var minst lika klyftig utan all denna 
teknologi som vi hyllar på 2000-talet. De kunde åtminstone förstå att 
vi är en del av jorden. Jorden är en del av universum, jorden och solen 
och månen är alla en del av oss och vi påverkas av dessa större krafter. 
Eftersom vi har en påverkan på de planetära krafterna finns ett kon-
tinuum och vi måste förstå och uppmärksamma det. Några folk har 
aldrig glömt det, vilket föranlett alla ansträngningar för att styra dessa 
krafter, vilket är korkat.

Men om man lever under föreställningen att man själv är en mi-
ni-Gud och har makt över liv och död i sina händer, då känner man 
naturligtvis inte bara så, man agerar därefter, inte bara mot sig själv 
utan också mot andra människor. Allt har en begränsning men dessa 
människor fortsätter med sina dödsteknologier. 

Gör du något särskilt för att hålla modet uppe?

Nej, men jag borde nog skaffa mig något. Men det tycks mig som 
jag är nedtryckt av bördorna… det finns så mycket att göra. 

Det finns en avhandling som jag vill läsa från min institution vid 
Antioch University vars titel är: What Keeps Them Going? För det är 
egentligen vad jag behöver göra för att se till att hålla modet uppe. Jag 
har dock inte gjort det än. 
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Forskarna undersökte hur livet tedde sig för kvinnliga aktivister 
som ägnat hela tillvaron åt aktivism. De slutade aldrig med det, de 
bara fortsatte. Så det skulle vara något som är mycket, mycket in-
tressant för mig.

Kanske den här intervjun kommer att sporra mig att se till att häm-
ta den och läsa den så att jag kan dela med mig till andra av informa-
tionen som förstår att vi måste fortsätta.

Och vi vet att vi måste fortsätta. Vi blir trötta och får inte gå med 
på att bli trötta, som Fannie Luo Hamer sade, ”Jag är sjuk och trött på 
att vara sjuk och trött”, och komma på ett sätt att hålla oss vid gott mod 
så att vi kan fortsätta framåt och göra något åt vår sjuk-och-trötthet.

När jag ser galenskapen omkring mig känns det hopplöst. Kan du 
ge några förslag på saker som kan hjälpa mig att återfå min tillit i 
framtiden, och hur kan man genomföra en positiv förändring?

Om du tittar uppåt på kvällen och ser stjärnorna, då ser du himlen. 
Jag kommer ihåg när jag var på en båt med ett gäng andra aktivister 
och israelerna trakasserade oss och tog fram en ny slags maskin som 
jag aldrig sett förut… eller ens hört talas om… den är förmodligen ett 
inslag i någon hemlig militär arsenal som USA lämnat över till dem. 
Det var en maskin som tillverkade vågor.

Det som israelerna i princip gjorde, vi var mitt i Medelhavet och 
hade två tredjedelar kvar fram till Gaza och befann oss fortfarande på 
internationellt vatten. Och israelerna börjar följa oss och sedan sätter 
de igång den här maskinen efter att de har brutit vår GPS. Den stör 
alltså vår GPS-signal så att vi inte har några möjligheter att hålla reda 
på var vi befinner oss någonstans.

Sedan satte de igång den här vågmaskinen… och det var bara en 
liten färja… inte ens ett fartyg… så den kunde lätt ha kantrat. De fram-
kallade dessa jättestora, jättestora vågor och syftet med det trakas-
seriet var att få oss att oavsiktligt komma in på israeliskt territorium så 
att de kunde få en ursäkt för att borda oss eller vad de hade tänkt sig.
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Men den manövern fungerade inte, så jag frågade kapten efter-
som det var så rörigt överallt. Men kaptenen svarade att vi aldrig var 
inne på israeliskt vatten för han använde stjärnorna och månen för att 
navigera.

Det påminde mig om vem vi egentligen är. Jag menar, vi är pre-
cis som egyptierna och alla dessa förhistoriska folk som tittade upp 
på himlen. Så det är inte bara himlen under dagtid… planetär ingen-
jörskonst och chemtrails, och vädermodifikation och allt det andra 
som pågår, för himlen kan kanske kan hjälpa oss att återta vår män-
sklighet… och om något, är detta det som ger mig hopp inför fram-
tiden.

När jag ser en blomma slå ut är det verkligt. Min son håller på 
med stadsodling, odlar mat och komposterar. Han har förstått livets 
kretslopp och att sambanden med att plantera vissa grödor vid vissa 
tidpunkter som hänger ihop med månens cykler.

Detta är saker som vi fullständigt förlorat i jakten på en tveksam 
civilisation.

Om du kunde så ett frö i allmänhetens medvetande, vad 
skulle det vara?

Ifrågasätt allting. Ifrågasätt i synnerhet alla de som befinner sig 
i en auktoritetsposition idag. Ifrågasätt deras beslut och kräv ansvar 
och insyn.
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